

ကြီးမားသောအကျိုးကိုရနိုင်

အကြောင်းတစ်ခုခုကြောင့် ငယ်စဉ်က ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုရန် မေ့လျော့နေခဲ့သော်လည်း နောင်ကြီးပြင်းလာသောအခါ သူတော်ကောင်းပညာရှိတို့၏ အဆုံးအမကိုရ၍ မေ့မလျော့ဘဲ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုခြင်းဖြင့် ကြီးမားသော မင်္ဂလာအကျိုးကို ရနိုင်၏။ ထိုသို့ ပြုနိုင်ခြင်းကို မြတ်စွာဘုရားသည် ချီးမွမ်းတော်မူ၏။

လောကဝင်(ဓမ္မပဒ-၁၇၂)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။



မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း၏ Cargo လေယာဉ်အား ကြိုဆိုခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းမှ Boeing 737-800 Freighter လေယာဉ်အား ကြိုဆိုသည့်အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ကျင်းပသည်။

လေယာဉ်အမှတ် 9M-WCA ၊ Cargo လေယာဉ်သည် မလေးရှားနိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့မှ ထွက်ခွာ၍ ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ မွန်းလွဲ ၃ နာရီ ၂၅ မိနစ်တွင် ဆိုက်ရောက်ပြီး မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းမှ တာဝန်ရှိသူများက စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ယနေ့ ဗတ်စရာ

ပြာသိုလ်ပြည့်နေ့သည် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တို့အတွက် ထူးခြားလေးနက်သည့် ရှင်တစ်ထောင် အခါတော်နေ့လည်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ထူးခြားလေးနက်သည့်နေ့တွင် တုန့်ခမ်းမိခင်၏မေတ္တာကို အောက်မေ့ထုတ်ပြုရန် အမေများနေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆

မှန်မှန်ကန်ကန် စဉ်းစားဆုံးဖြတ်တတ်မှုအနုပညာ

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၁၀

ပီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ ပင်လယ်စာပို့ကုန်မှ ယခုနှစ်အတွင်း ဝင်ငွေ ကန်ဒေါ်လာ ၁၀ ဘီလီယံ အထိ ရရှိရေးမျှော်မှန်းထား

စာမျက်နှာ » ၁၃

ဗုဒ္ဓအကြောင်းသိကောင်းစရာ မှတ်တမ်း

စာမျက်နှာ » ၁၇

ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၌ ဆီထွက်သီးနှံ ဆောင်းနှမ်းစိုက်ကေ ၁၅၇၄၂ ဧက ရာနှုန်းပြည့်ရိတ်သိမ်းပြီးစီး

ပွင့်ဖြူ ဇန်နဝါရီ ၂၄
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၌ ဒေသခံတောင်သူများ စိုက်ပျိုးခဲ့သည့် ဆောင်းနှမ်းစိုက်ကေ ၁၅၇၄၂ ဧကမှာ ဇန်နဝါရီလဒုတိယပတ်က ရာနှုန်းပြည့် ရိတ်သိမ်းပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပွင့်ဖြူမြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခုနှစ်ဆောင်းနှမ်းစိုက်ပျိုးရာသီတွင် ဒေသတွင်း စားသုံးဆီဖူလုံစေရေးအထောက်အကူပြုစေရန်အတွက် တစ်မြို့နယ်လုံး ဆောင်းနှမ်းစိုက်ကေ ၆၅၀၀ လျာထားစိုက်ပျိုးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ မြေပြင်စိုက်ပျိုးနိုင်မှု ၁၅၇၄၂ ဧက စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့သည်။ ဆီထွက်သီးနှံ နှမ်းစိုက်ခင်းများမှာ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းမှုရှိပြီး အသီးများရင့်မှည့်လာပြီဖြစ်၍ ဒေသခံတောင်သူများက နွေသီးနှံပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ဒီဇင်ဘာလတတိယပတ်ကစပြီး စတင်ရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ ယခုလ ၁၅ ရက်တွင် ရာနှုန်းပြည့် ရိတ်သိမ်းပြီးစီးပြီဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



မြေးမြူ

ဆင်းရဲဒုက္ခချုပ်ငြိမ်း ပြာသိုလပြည့်နေ့

၁၂လရာသီလပြည့်အခါသမယ၌ ထူးမြတ်သောအမှုတို့ပေါ်ထွန်းလာကြသည်။ ယနေ့ပြာသိုလပြည့်နေ့တွင် မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် နေရောင်မြစ်ကမ်းဘေးရှိ ဥရုဝေလတောအုပ်တွင် နေထိုင်ကြသော ဥရုဝေလကဿပ၊ နဒီကဿပနှင့် ဂယာကဿပတို့ဦးဆောင်သော ဖော်ဘိက္ခု ရဟန်းတစ်ထောင်တို့ကို အာဒိတ္တပရိယာယ သုတ်တော်ကို ဟောကြားတော်မူရာ ရဟန်းတစ်ထောင်တို့ ရဟန္တာဖြစ်ကြသည်။

မြတ်စွာဘုရားရှင်က ရသေ့များသည် သူတို့ကိုယ်သူတို့ ရဟန္တာဟု အထင် ရောက်သူများဖြစ်သည်ကိုသိသလို သူတို့ကျင့်သုံးသောအကျင့်သည်လည်း ရဟန္တာ ဖြစ်စေနိုင်သော အကျင့်မဟုတ်ကြောင်းလည်း သိတော်မူသည်။ ရသေ့ တစ်ထောင်လုံး ရဟန္တာဖြစ်ရန် ပါရမီရှိသော်လည်း ကျွတ်တမ်းဝင်ရန် ဣန္ဒြေမရင့် ကျက်သေးသဖြင့် မြတ်စွာဘုရားက ရသေ့များနှင့်အတူ သီတင်းသုံး၍ တရားပြ ဟောပြောလေသည်။ မြတ်စွာဘုရား၏ အဆုံးအမစကားကို ကြားရသောအခါ ဣန္ဒြေရင့်ကျက်လာကြပြီး မိမိတို့အမှားကို ဝန်ခံကန်တော့ကြသည်။

ရသေ့တို့သည် ပေါင်းဆုံမှုပေးသဖြစ်လာသည်။ ဖဿကြောင့် ဝေဒနာဖြစ်လာ သည်။ ဝေဒနာသာယာဖွယ်ဖြစ်လာလျှင် တဏှာဖြစ်လာသည်။ ဝေဒနာသည် မနှစ် သက်ဖွယ်ဖြစ်ပါက ဒေါသဖြစ်လာသည်။ သာယာဖွယ်၊ မသာယာဖွယ်ကိုပင် မဝေခွဲ တတ်အောင် တွေဝေပါက မောဟဖြစ်လာသည်။ အာရုံနှင့်သိစိတ်များဖြစ်ပေါ်မှု နှင့်ပတ်သက်၍ မဖြစ်ချင်လည်းမရ၊ အကြောင်းပြည့်စုံလျှင် ဆိုင်ရာစိတ်ဖြစ်လာသည်။ မအိုချင်၍မရ၊ အကြောင်းပြည့်စုံလျှင် အိုမင်းလာရသည်။ မပျက်စီးချင်၍မရ ပျက်စီးကြရမည်သာဖြစ်သည်။ ဖြစ်ခြင်းသည် ဇာတိ၊ အိုမင်းခြင်းသည် ဇရာ၊ ပျက်စီးခြင်းသည် မရဏဟူသောသဘောကို ဟောတော်မူသည်။

ဤသို့ဖြင့် မိမိတို့၏ ဒွါရခြောက်ပါး၌ အာရုံခြောက်ပါးတို့သည် နှလုံးသွင်းမှုကို အကြောင်းပြုကာ ဆိုင်ရာ သိစိတ်ခြောက်ပါး ဖြစ်ပေါ်လာရသည်။ အာရုံနှင့် သိစိတ် ဝိညာဉ်တို့ပေါင်းစုံမှု ဖဿဖြစ်လာသည်။ ဖဿကြောင့် ဝေဒနာဖြစ်လာသည်။ ပေါ်လာသောဝေဒနာကို သာယာမိပါက တဏှာလောဘမီးလောင်သည်။ မသာယာ သောဝေဒနာဖြစ်သော် ဒေါသမီးလောင်သည်။ တွေဝေမှု မသိမှုကြောင့် မောဟမီး လောင်သည်။ အာရုံနှင့် ဝိညာဉ်တို့ပေါင်းစုံမှု ဖဿကြောင့် ဇာတိ၊ ဇရာ၊ မရဏ ဟူသော မီးသုံးပါးသည် လောင်မြိုက်ပြန်သည်။

ပုထုဇဉ်တို့တွင် အဆိုပါမီးခြောက်ပါးကို အကြောင်းပြု၍ စိုးရိမ်မှုသောကာ ငိုကြွေးမှု ပရိဒေဝ၊ ဆင်းရဲမှုဒုက္ခ၊ နှလုံးမကြည်သာမှု ဒေါမနဿနှင့် ပူဆွေးမှု ဥပါယာသ စသည့်မီးငါးပါးတို့ လောင်မြိုက်ရသည်။ အဆိုပါ မီးတစ်ဆယ့်တစ်ပါးတို့ သည် ဘဝတစ်ခု၏ သံသရာဖြစ်သည်။ အဆိုပါ မီးတစ်ဆယ့်တစ်ပါးကို ငြိမ်းသတ် လိုပါက ဘဝသံသရာမလည်ရေးသာလုပ်ကြရသည်။ ဘဝမဖြစ်လျှင် ဇာတိမဖြစ်၊ ဇာတိမဖြစ်လျှင် ဇရာမဖြစ်၊ ဇရာမဖြစ်လျှင် မရဏမဖြစ်နိုင်တော့ရာ ဆင်းရဲဒုက္ခ ချုပ်ငြိမ်းရာ မြတ်နိဗ္ဗာန်သို့ တက်လှမ်းနိုင်ရေး ကြိုးစားအားထုတ်ကြသည်။

ထိုသို့ ဘဝသစ်တစ်ဖန် မဖြစ်ပေါ်စေရန်အတွက် ပဋိစ္စသမုပ္ပါဒ်၏ ပဋိလောမ နည်းဖြင့် အာဒိတ္တပရိယာယသုတ်ကို မြတ်စွာဘုရားရှင် ဟောကြားတော်မူသော အခါ ရသေ့ရဟန်းတစ်ထောင်တို့ အာသဝေါကင်း၍ ရဟန္တာဖြစ်လာကြသည်။ ထိုသို့ပြာသိုလပြည့်နေ့တွင် အာဒိတ္တပရိယာယသုတ်ကိုနာယူပြီး ရဟန္တာတစ်ထောင် ဖြစ်လာကြသည်ကိုအကြောင်းပြု၍ ပြာသိုလပြည့် ရှင်တစ်ထောင်နေ့ဟု ခေါ်ဆိုခဲ့ ကြသည်။ ဤပြာသိုလပြည့်နေ့သည် ဒုက္ခခပ်သိမ်းကင်းငြိမ်းရာအမှန် နိဗ္ဗာန်သို့ ညွှန်သဖြင့် ထူးမြတ်လှသည်။

၁၂ လရာသီ လပြည့်ကာလများတွင် မြတ်စွာဘုရားရှင်နှင့် ဆိုင်ရာဆိုင်ရာ ထူးမြတ်သော ဒေသနာတော်များ ပေါ်ထွန်းလေ့ရှိသည်။ ထူးမြတ်သည့် လပြည့်နေ့ နှင့်အတူ အများသူငါ ကုသိုလ်ထူးများပြုလုပ်ခြင်းနှင့် ခမ်းနားဆင်ယင်ခြင်းများ ထူးကဲစွာပြုလုပ်ကြသည်။ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့၊ ဝါဆိုလပြည့်နေ့၊ တပေါင်း လပြည့်နေ့စသည်ဖြင့် ကြီးကျယ်ခမ်းနားစွာပြုလုပ်ကြသည်။ ဤပြာသိုလပြည့် နေ့နှင့်ပတ်သက်၍ ဗုဒ္ဓမြတ်စွာဘုရားရှင်၏ ထူးကဲမွန်မြတ်သော ဒေသနာတရား တော်သည်ကား ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် မရှိလှသေးပေ။

အမှန်တကယ်တွင် ရဟန်းတော်များသာမက ပုထုဇဉ်လူသားအပေါင်းတို့ ဘဝသံသရာမပြတ် ကြုံတွေ့ကြရသည့် ဒုက္ခခပ်သိမ်းကင်းငြိမ်းရာအမှန် မြတ်နိဗ္ဗာန် သို့ တက်လှမ်းနိုင်သည့် သုတ္တန်ဒေသနာတော်ကို ပြာသိုလပြည့်နေ့တွင် ရှင်းလင်း လွယ်ကူစွာ နာကြားကြရခြင်းဖြင့် မလွဲမသွေကြုံတွေ့ကြရမည့် ဇာတိ၊ ဇရာ၊ မရဏဟူသည့် ဒုက္ခဆင်းရဲများ ကင်းငြိမ်းချုပ်ပျောက်၍ ချမ်းသာအစစ်ကို ရရှိ နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။



၂၀၂၄ ခုနှစ် (၇၇)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ အမျိုးသားရေးဦးတည်ချက်များ

- (၁) ပြည်ထောင်စုကြီးထာဝစဉ်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးက ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ဖြင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး။
- (၂) တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ အပြည့်အဝရရှိစေရန်အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရ၊ တပ်မတော်နှင့် ပြည်သူ့အတူတကွ လက်တွဲကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (၃) တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူလူထုတစ်ရပ် လုံး အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများနှင့် MSME အခန်းကဏ္ဍတို့ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (၄) နိုင်ငံတော်၏အမျိုးသားရေးရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် တိုင်းပြည်သာယာပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေး အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးက ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- (၅) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံတော်ဖြစ်ပေါ်လာရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးပေါ်ထွန်းလာရေး တိုင်းရင်းသားအားလုံး ဝိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်ရေး။

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်				
၂၄ - ၁ - ၂၀၂၄				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၇၀၀	၈,၇၀၀	၂၆၅	၂,၃၀၅,၅၀၀
MTSH	၂,၉၀၀	၂,၉၀၀	၁၁,၇၄၆	၃၄,၀၃၃,၄၀၀
MCB	၇,၉၀၀	၇,၉၀၀	၀	၀
FPB	၁,၅၅၀	၁,၅၅၀	၆၁	၉၄,၅၅၀
TMH	၂,၅၀၀	၂,၅၀၀	၂၀၁	၅၀၂,၅၀၀
EFR	၁,၉၀၀	၁,၉၀၀	၄၉၀	၉၃၁,၀၀၀
AMATA	၄,၇၀၀	၄,၇၀၀	၂၁	၉၈,၇၀၀
MAEX	၁,၇၅၀	၁,၇၀၀	၅,၀၀၁	၈,၅၀၁,၇၅၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

ညီညွတ်မှုဖြင့် ရှေ့သို့ချီ ပြည်ထောင်စုရဲ့ပန်းတိုင်ဆီ။

မြေးမြူ

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဉာ
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အငယ်တန်း	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်မြသီတာနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်မျိုးမျိုးဝင်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အောင်စန်း မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂ ယာယီဌာနညှိနှိုင်းရေးမှူးနှင့် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ ယာယီညှိနှိုင်းရေးမှူးဖြစ်သူ Mr. Marcoluigi Corsi ကို လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးတင်အောင်စန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂယာယီဌာနညှိနှိုင်းရေးမှူးနှင့် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ ယာယီညှိနှိုင်းရေးမှူးဖြစ်သူ Mr. Marcoluigi Corsi ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေး

တွေ့ဆုံစဉ် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးရေးကိစ္စရပ်များ၊ တပ်မတော်အတွင်း အရွယ်မရောက်သေးသူကလေးသူငယ်များအား စစ်မှုထမ်းဆောင်ခြင်းမှ ကာကွယ်တားဆီးထိန်းသိမ်းရေးအတွက် Country Task Force on Monitoring and Reporting-CTFMR နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်လင်းထွန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



● ရှေ့ဖုံးမှ ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

၂၂ တန်ခန့် သယ်ဆောင်နိုင်

အဆိုပါလေယာဉ်ကို မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်း၏ ကုန်ပစ္စည်းသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလေကြောင်းခရီးစဉ်များတွင် အသုံးပြုတန်ခန့် ဖြစ်မည်ဖြစ်ပြီး အားဖြင့် ၂၂ တန်ခန့် သယ်ဆောင်နိုင်မည့်အပြင် ပုံမှန်လေကြောင်းခရီးစဉ်တွင် သယ်ဆောင်၍ မရသော Dangerous Goods များလည်း ပို့ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ Boeing 737-800

Freighter လေယာဉ်အမှတ် 9M-WAC သည် ရန်ကုန်မြို့မှ အခြေပြု၍ အရှေ့တောင်အာရှ နိုင်ငံများသို့ ကုန်ပစ္စည်းသယ်ယူပို့ဆောင်သည့် ခရီးစဉ်များကို ပိုမိုချဲ့ထွင်ပျံသန်းပို့ဆောင်နိုင်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အသင်းသား အသင်းသူများက ရွှေဈေးနှုန်းကို ထိန်းထိန်းသိမ်းသိမ်းရောင်းဝယ်ကြရန် YGEA ပန်ကြားထား

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄

အသင်းသား အသင်းသူများအနေဖြင့် ရွှေဈေးနှုန်းကို ထိန်းထိန်းသိမ်းသိမ်းရောင်းဝယ်ကြရန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း (YGEA) က ပန်ကြားလွှာထုတ်ပြန်ထားကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ အသင်းသားအသင်းသူများအား ရွှေဈေးနှုန်းကို ထိန်းထိန်းသိမ်းသိမ်းရောင်းဝယ်ပေးကြရန်နှင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ရာတွင်လည်း လက်ငင်းဖြင့်သာ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ပြီး ပို၍ရောင်းခြင်း၊ ဝယ်ခြင်း လုံးဝမပြုလုပ်ရန် YGEA က ပန်ကြားထားခြင်းဖြစ်သည်။

အသင်းသား အသင်းသူများ အွန်လိုင်းမှ အစွန်ဆုံးရွှေအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် YGEA အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးမြင့်၊ တွဲဖက်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး (၂) ဦးအောင်ကောင်းမြတ်နှင့် တွဲဖက်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး (၃) ဦးနေမျိုးထက်တို့က ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက UAB ဘဏ်မှ နည်းပညာကျွမ်းကျင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးထားကြောင်းလည်း သိရသည်။

အလားတူ UAB Pay ဖြင့် ရွှေတိုက် အခေါက်ရွှေဆိုင်မှ မီးလင်းရွှေများ ဝယ်ယူစုဆောင်းနိုင်ပြီး ယခုအခါ Onepay Application ဖြင့် အကယ်ဒမီမီးလင်းရွှေများ စုဆောင်း၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်နိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိတွင် Application ဖြင့် အွန်လိုင်းမှ ရွှေဝယ်ယူစုဆောင်းလိုသူများအနေဖြင့် YGEA အသင်းရုံးသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။ MT



◆ ပွင့်ဖြူမြို့နယ်မှ

“ယခုနှစ် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီမှာ သတ်မှတ်လျာထားဧကထက် ပိုမိုကျော်လွန်စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ နွေသီးနှံ အစားထိုး ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ဒီဇင်ဘာ တတိယပတ်လောက်ကစပြီး ဒေသခံတောင်သူတွေက ရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ ရာနှုန်းပြည့် ရိတ်သိမ်းပြီးစီးသွားပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဆောင်းနှမ်းအထွက်နှုန်းအနေနဲ့က တစ်ဧကကို ပျမ်းမျှ ၈ ဒသမ ၂၅ တင်းခန့်ထွက်ရှိပြီး နှမ်းဈေးကောင်းရရှိလို့ တောင်သူတွေ သီးနှံဝင်ငွေ အကျိုးအမြတ်ရရှိပါတယ်” ဟု ပွင့်ဖြူမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဒေါ်မိုးမိုးဝေက ပြောသည်။

ပွင့်ဖြူမြို့နယ်၌ နှစ်စဉ် ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရာသီများတွင် ဒေသခံတောင်သူများက သီးနှံစိုက်ပျိုးစွမ်းအား တိုးတက်မြင့်မားရေး၊ ဒေသတွင်းစားရေရိက္ခာဖူလုံရေးနှင့် သီးနှံဝင်ငွေတိုးပွားစေရေးအတွက် ဈေးကွက်ရှိသည့် နှမ်း၊ မြေပဲ၊ နေကြာ၊ ပန်းနှမ်း၊ ဖူးစားပြောင်း၊ ကြံသီးနှံနှင့် အခြားပဲမျိုးစုံသီးနှံများကို အားထားစိုက်ပျိုးကြကြောင်းသိရပြီး ယခုနှစ်တွင် ဆောင်းနှမ်းစိုက်ပျိုးမှုအနေဖြင့် သတ်မှတ်လျာထားဧကထက် ပိုမိုကျော်လွန်စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ လှိုင်ဝင်းလေး(ပွင့်ဖြူမြေ)

ဂျပန်ကွန်တိန်နာကျ ကစားစရာအရုပ်များ ဈေးကွက်တွင် အရောင်းသွက်လျက်ရှိ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ဂျပန်ကွန်တိန်နာကျ ကလေးကစားစရာအရုပ်များမှာ ဈေးကွက်တွင် အရောင်းသွက်လျက်ရှိပြီး အဝယ်လိုက်လျက်ရှိကြောင်း အရုပ်ရောင်းဝယ်ရေး အသိုင်းအဝိုင်းမှ သိရသည်။

ပေါက်လျက်ရှိပြီး အဝယ်လိုက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ကလေးကစားစရာဈေးကွက်ကတော့ အသစ်လှိုင်းရှိတယ်။ အဟောင်းလှိုင်းရှိတယ်။ သုံးပြီးသားကျတော့ ဘာပဲပြောပြောဈေးလေး နည်းနည်းကြီးပေမယ့် ကွာလတီကောင်းကောင်းလေးတွေရတယ်။ ဈေးကွက်ကတော့ပေါက်တယ်။ ဂျပန်ကွန်တိန်နာကျတွေထဲက ဈေးကွက်ပေါက်တဲ့ အမျိုးအစားတွေကတော့ ကလေးကို အန္တရာယ်မဖြစ်စေတဲ့ အဝတ်နဲ့လုပ်ထားတဲ့ အရုပ်လေးတွေပါ။ ကာတွန်းဇာတ်ကောင်လေးတွေများတယ်။ အဲဒါမျိုးတွေ အဝယ်လိုက်တယ်။ တချို့ကာတွန်းဇာတ်ကောင်လေးတွေထဲမှာ အရုပ်လေးတွေကျ ဈေးနည်းနည်း မြောက်ပါတယ်။ ထုတ်ထားတဲ့ ကွာလတီကတော်တော်ကောင်းတယ်။ အရုပ်အသားက တကယ့်အကောင်အစစ်လေးတွေအတိုင်းပဲ။ ကလေးတွေလည်းကြိုက်တယ်။ တရုတ်ကလည်းလုပ်တယ်။ ဂျပန်အရုပ်က ကွာလတီ၊ အမျိုးအစားပိုပြီးပြေပြစ်တယ်” ဟု မေ့သမီးအရုပ်ကမ္ဘာ ဂျပန်ကွန်တိန်နာကျ ကလေးကစားစရာ အရုပ်ရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။

ရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။ ယင်းအရုပ် ဈေးကွက်မှာ အစားစားရှိပြီး အနိမ့်ဆုံး ငွေကျပ် ၂၀၀၀ မှ အမြင့်ဆုံး ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ ခန့်အထိ ဈေးကွက်ပေါက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ဈေးနှုန်းကတော့ အစားစားပဲ။ ငွေကျပ် ၂၀၀၀ ကျော် အသေးလေးတွေကနေစပြီးတော့ တစ်ခါတလေ လေး၊ ငါးထောင် အကြီးကြီးတွေအထိရှိတယ်။ ဘာပဲပြောပြောတန်တယ်။ ကလေးတွေ ဘယ်လိုဆော့ဆော့ ရတယ်။

ရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်မှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။ ယင်းအရုပ် ဈေးကွက်မှာ အစားစားရှိပြီး အနိမ့်ဆုံး ငွေကျပ် ၂၀၀၀ မှ အမြင့်ဆုံး ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ ခန့်အထိ ဈေးကွက်ပေါက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “ဈေးနှုန်းကတော့ အစားစားပဲ။ ငွေကျပ် ၂၀၀၀ ကျော် အသေးလေးတွေကနေစပြီးတော့ တစ်ခါတလေ လေး၊ ငါးထောင် အကြီးကြီးတွေအထိရှိတယ်။ ဘာပဲပြောပြောတန်တယ်။ ကလေးတွေ ဘယ်လိုဆော့ဆော့ ရတယ်။



တစ်သောင်းခွဲ၊ နှစ်သောင်းအမြင့် ဆက်ပြောသည်။ ဆုံးအထိရှိတယ်” ဟု ၎င်းက သစ်တော်

ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေးဦးဆောင်ကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီခန့်က သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှမိုး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်၊ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးခန့်ဇော်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံမြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေး လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါးအသင်းချုပ်တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဦးဆောင်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်သည်။



ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် အားနည်းချက်များအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်ချိန်တွင် ကုမ္ပဏီများက စာချုပ်ချုပ်ဆိုထားခြင်း၊ ဈေးနှုန်းသက်သာချိန်တွင် လိုအပ်သလိုလောက် မဝယ်ယူနိုင်ခြင်း၊ ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် သွင်းအားစုများကို တင်သွင်းလိုသူများပြီး သက်ဆိုင်ရာဌာနများက သွင်းကုန်လိုင်စင်ပေါင်းများစွာအတွက် စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်း၊ ယှဉ်ပြိုင်မှုမရှိခြင်းစသည့် အချက်များကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

သွင်းအားစုများအချိန်မီရရှိရေး၊ အရည်အသွေးပြည့်မီရေးနှင့် ဈေးနှုန်းသက်သာအောင် ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ အချိန်မီအောင် ယခုကတည်းက ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ထားရန်၊ ဈေးနှုန်းသက်သာသောအခါ ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရေးအတွက် ဖြန့်ဖြူးရေးတင်ဒါကို ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် စတင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရန်တို့ကို အကြံပြုချက်များအနေဖြင့် ပြောကြားလိုကြောင်း၊ အရည်အသွေးအာမခံကိစ္စအတွက် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနက ဥပဒေနှင့်အညီ စစ်ဆေးပေးနေသော်လည်း ဦးဆောင်ကော်မတီတာဝန်ရှိသူများက ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်များနှင့်အညီ အလေးချိန်ပြည့်မီအောင်၊ အရည်အသွေးမှန်ကန်အောင် ရန်ကုန်အထိုင်စစ်ဆေး

ပေးခြင်း၊ ဖြန့်ဖြူးမည့်ဒေသများတွင် Spot Check အနေဖြင့် စစ်ဆေးပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုအပ်ကြောင်းပြောကြားသည်။
ထို့နောက် ဦးဆောင်ကော်မတီအတွင်းရေးမှူးအမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးခန့်ဇော်က ယခင် အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်များအပေါ် ဆောင်ရွက်ထားမှုနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ မြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေး လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ကိုယ်စားလှယ်က ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။
ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်နှင့် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုးတို့က လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများအပေါ် လိုအပ်သည်များ ဖြည့်စွက်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြပြီး ဦးဆောင်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဦးစီးဌာနကိုယ်စားလှယ်များက ဝိုင်းဝန်းအကြံပြုရှင်းလင်း ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။
တင်ပြမှုများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဓာတ်မြေဩဇာကို ပြည်တွင်း MIC ခွင့်ပြုချက်ရရှိပြီး စက်ရုံများအတွက် ကုန်ကြမ်းမှာယူထုတ်လုပ်မှု ဈေးသက်သာကာ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရရှိမည့်အတွက် အားပေးပါကြောင်း၊ ဓာတ်မြေဩဇာ သုံးစွဲမှုလျော့ချပြီး သဘာဝမြေဩဇာထုတ်လုပ်သုံးစွဲနိုင်ရေး တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ရန်၊ တင်သွင်းမည့် ဓာတ်မြေဩဇာ၊ ပိုးသတ်ဆေးနှင့် ကုန်ကြမ်းများ အချိန်မီရောက်ရှိရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားရန် မှာကြားကာ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များအပေါ် ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

အလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင်ပြီး ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် မွေးမြူရေးအတတ်ပညာ သင်ယူနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများဆွေးနွေး

သထုံ ဇန်နဝါရီ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်တွင် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနနှင့် အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ အလယ်တန်းအဆင့် (Grade-9) ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် မွေးမြူရေးအတတ်ပညာသင်ယူနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ ချပြရှင်းလင်းခြင်းနှင့် ခွေးရူးရောဂါ အန္တရာယ်ဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောခြင်းတို့ကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီ (၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း လှမဇွဲခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်သိတာကြည်က အလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင်ပြီး ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် ပညာဆက်လက်သင်ယူနိုင်မည့် နည်းလမ်းလေးသွယ်တို့ကို ရှင်းလင်းအမှာစကား ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ခရိုင်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာသက်နိုင်က Grade-9 အောင်မြင်ပြီးပါက စက်မှု၊ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကျောင်းသို့ တက်ရောက်ပြီး မွေးမြူရေး ဘာသာအထူးပြု သင်ယူသူများအတွက် သင်ကြားပေးနေမှုပုံစံများနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းနိုင်မှု အခွင့်အလမ်းများစသည်တို့ကို အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားကာ မြို့နယ်မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာခွန်မင်းမောင်က ခွေးရူးရောဂါဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာတို့ကို ဆွေးနွေးဟောပြောကြကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄
သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုးသည် ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့ရှိ ပြည်နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံးသို့ သွားရောက်ပြီး သင်တန်းခန်းမ၌ ဖွင့်လှစ်လျက်ရှိသည့် ခေတ်မီမော်တာစက်ချုပ် အခြေခံသင်တန်း တက်ရောက်နေသည့် သင်တန်းသူများကို တွေ့ဆုံအားပေး၍ သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။

အဆိုပါသင်တန်းသို့ ဘားအံမြို့နယ် ထော့ဖားထော့ကျေးရွာ၊ ကော့တာမွန် ကျေးရွာ၊ မုက္ကဒိကျေးရွာတို့မှ သင်တန်းသူ ၂၀၊ ကော့ကရိတ်မြို့ ရပ်ကွက် (၄) နှင့် (၇) တို့မှ သင်တန်းသူ ၁၀ ဦး စုစုပေါင်း ကရင်၊ ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသူ ၃၀ တက်ရောက်လျက်ရှိသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ကရင်ပြည်နယ် ကျေးလက်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုး ဘားအံ / ကော့ကရိတ်မှ ခေတ်မီမော်တာစက်ချုပ် အခြေခံသင်တန်းသူများကို တွေ့ဆုံအားပေး



ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံး၊ သမဝါယမဦးစီးဌာနရုံး၊ ကျေးလက်လမ်းဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးနှင့် အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနရုံးများသို့ သွားရောက်၍ ပြည်နယ်နှင့်မြို့နယ်အဆင့်ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ယာယီတိုက်ပွဲရှောင်ဒေသ

များမှ တွဲဖက်ထားသော ဝန်ထမ်းများ၏ နေထိုင်စားသောက်ရေးကိစ္စများ အဆင်ပြေ/မပြေ မိသားစုဝင်များ အခက်အခဲရှိ/မရှိ တွေ့ဆုံမေးမြန်း ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးပြီး ဝန်ထမ်းများ မိမိဘဝတိုးတက်ရေးအတွက် အခွင့်အလမ်းများ ရှာဖွေကြိုးစားရန်၊ ဌာနတွင်း စည်းလုံးညီညွတ်မှု တည်ဆောက်၍ ဝန်ကြီးဌာန၏ မူဝါဒ၊ လုပ်ငန်းစဉ်များကို အောင်မြင်အောင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် လုံခြုံရေးသတိ၊ ကျန်းမာရေးအသိဖြင့် နေထိုင်သွားလာကြရန် မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

လှည်းကူးမြို့နယ်၌ မျက်စိဝေဒနာရှင်များနှင့် မိသားစုဝင်များအား ရေသန့်နှင့်အာဟာရဗဟိုများပေးအပ်

လှည်းကူး ဇန်နဝါရီ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစီအစဉ်ဖြင့် လှည်းကူးမြို့နယ်မှ မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား ရန်ကုန်မျက်စိအထူးကုဆေးရုံကြီးမှ မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများက ကုသခွဲစိတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး ယနေ့နံနက်ပိုင်းက လှည်းကူးမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးတွင် ခွဲစိတ်ကုသမှုခံယူရန် ဒေါ်ခင်ကြည် အမျိုးသမီးဆေးရုံကြီးသို့ သွားရောက်ကြမည့် မျက်စိဝေဒနာရှင်များနှင့်မိသားစုဝင်များအား ရေသန့်နှင့်အာဟာရဗဟိုများကို တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ပေးအပ်ရာတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရဲထွန်းနောင်၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့်တာဝန်ရှိသူ



များက ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ မျက်စိလူနာ ၄၃ ဦးနှင့် မိသားစုဝင်များအား ရေသန့်နှင့်အာဟာရဗဟိုများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်းလည်း သိရသည်။
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

နည်းပညာတက္ကသိုလ်များနှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များ၏ တက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံ အားကစားပြိုင်ပွဲ ကြက်တောင်ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာနရှိ နည်းပညာတက္ကသိုလ်များနှင့် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်များ၏ တက္ကသိုလ်ပေါင်းစုံ အားကစားပြိုင်ပွဲများကို နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်းအတွင်းရှိ Boxing Indoor Stadium လက်ဝှေ့အားကစားရုံနှင့်သက်ဆိုင်ရာ အားကစားနည်းအလိုက် သတ်မှတ်ထားသည့် ကွင်းရုံများတွင် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။



များ ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ ပြိုင်ပွဲများအပြီးတွင် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်း တတိယဆုကို တောင်ကြီးဇန်နဝါရီ ဒုတိယဆုကို ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဇန်နဝါရီနှင့် ပထမဆုကို ကျိုင်းတုံဇန်နဝါရီက ရရှိကြရာ ဆုများကို နည်းပညာ၊ သက်မွေးပညာနှင့်

လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးအသင်းလိုက် တတိယဆုကို တောင်ကြီးဇန်နဝါရီ ဒုတိယဆုကို ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဇန်နဝါရီနှင့် ပထမဆုကို ကျိုင်းတုံဇန်နဝါရီက ရရှိကြရာ ဆုများကို အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်ကလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားတစ်ဦးချင်း တတိယဆုကို ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းဇန်နဝါရီ ဒုတိယဆုကို ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဇန်နဝါရီနှင့် ပထမဆုကို တောင်ကြီးဇန်နဝါရီက ရရှိကြရာ ဆုများကို ဒုတိယဝန်ကြီးကလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားအသင်းလိုက် တတိယဆုကို ကျိုင်းတုံဇန်နဝါရီ ဒုတိယဆုကို မကွေးဇန်နဝါရီနှင့် ပထမဆုကို ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းဇန်နဝါရီက ရရှိကြရာ ဆုများကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လည်းကောင်း ချီးမြှင့်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကြက်တောင်ပြိုင်ပွဲဝင် အားကစားမောင်မယ်များနှင့် နည်းပြများကို ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်အားပေးစကားပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ပအတွေ့အကြုံများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ပြည်ပအစည်းအဝေး အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲများနှင့် သင်တန်းများ သို့ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့ကြသော ဝန်ထမ်းများ၏ သင်ယူလေ့လာနိုင်မှု စွမ်းရည်များကို အကဲဖြတ်နိုင်ရန်နှင့် ယင်းတို့၏ အတွေ့အကြုံများ၊ နည်းပညာဗဟုသုတများ ပြန်လည်မျှဝေနိုင်ရန် ရည်ရွယ်၍ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနက ပြည်ပအတွေ့အကြုံ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်း အစီအစဉ်များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ပြည်ပအတွေ့အကြုံများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ရေးကြိုးပမ်းမှုတွင် တစ်ထောင့် တစ်နေရာက ပါဝင်အကျိုးပြု သွားကြရန် တိုက်တွန်းပါကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ အတွေ့အကြုံ ရှင်းလင်းပွဲတွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် အကြိမ် (၂၀) မြောက် “တရုတ်-အာဆီယံ ကုန်စည်ပြပွဲ” အတွေ့အကြုံ၊ “ရပ်ဝန်းနှင့် ပိုးလမ်းမစီမံကိန်းတွင် ပါဝင်သည့် နိုင်ငံများနှင့် စိုက်ပျိုးရေးထုတ်ကုန်များ ကုန်သွယ်ခြင်းနှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်းဆိုင်ရာ နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ” အတွေ့အကြုံများ၊ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတွင် တက်ရောက်လေ့လာခဲ့သည့် “အစားအစာများတွင် ဆေးကြွင်းများ၏ ဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်နိုင်မှုအား စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးခြင်း ဒေသဆိုင်ရာသင်တန်း”၊ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ သွားရောက် ဆည်းပူးခဲ့သည့် “အစားအစာသိပ္ပံနှင့်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့ သင်တန်း”၊ “စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ရေး ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့သင်တန်း” နှင့် “ဇီဝသိပ္ပံနှင့်စီမံခန့်ခွဲမှုပညာဆိုင်ရာ မဟာသိပ္ပံဘွဲ့ သင်တန်း” အတွေ့အကြုံများ၊

ကျိုက်မရောမြို့နယ်၌ အဆောက်အအုံစာရင်းသွင်းခြင်း ဆောင်ရွက်

ကျိုက်မရော ဇန်နဝါရီ ၂၄ မွန်ပြည်နယ် ကျိုက်မရောမြို့နယ်၌ ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း (သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်) အဆောက်အအုံစာရင်းသွင်းခြင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျိုက်မရောမြို့နယ် ရှင်စောပုရပ်ကွက် (၁) စတင် ဆောင်ရွက်သည်။ ထိုသို့လူဦးရေနှင့်အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူရေး အဆောက်အအုံစာရင်းသွင်းခြင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းကို မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်စိုးစိုး၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးသန်းဇော်နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ပူးပေါင်း၍ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များသို့ မြို့ပြရပ်ကွက်များတွင် သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များ ရေးဆွဲခဲ့ပြီး အဆောက်အအုံများ၏တည်နေရာ၊ အရေအတွက်၊ အမျိုးအစား၊ အသုံးပြုမှုနှင့် လူနေထိုင်သောအိမ်ထောင်စုအရေအတွက်တို့ကို မှတ်တမ်းတင် သိရှိနိုင်ရန်အတွက် အဆောက်အအုံစာရင်းတင်ခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် ကျိုက်မရောမြို့နယ်အတွင်း၌ ကောက်ကွက် (၁၃) ကွက်အား ဇန်နဝါရီလမှ မတ်လအထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုတိုက်ဖျက်ရေး၊ အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်နှင့် အဖိုးတန်သတ္တု (ရွှေ)လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်လှစ်



မော်လမြိုင် ဇန်နဝါရီ ၂၄ မော်လမြိုင်ခရိုင် မော်လမြိုင်မြို့တွင် ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး၊ အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်နှင့် အဖိုးတန်သတ္တု (ရွှေ)လုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူများဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ရွှေမြိုင်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ဆွေးနွေးတင်ပြ အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြတ်ယုက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်များနှင့် အဖိုးတန်သတ္တု (ရွှေ) ရောင်းဝယ်သူများဆိုင်ရာ

ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များက ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါသင်တန်းတွင် အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်လုပ်ငန်းများနှင့် အဖိုးတန်သတ္တု (ရွှေ)ရောင်းဝယ်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် လိုက်နာဆောင်ရွက်မှု စစ်တမ်းလွှာဘာသာရပ်၊ ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးထောက်ပံ့မှုတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်၊ ကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့အဆင့်ဆင့်နှင့် အသိအမှတ်ပြုမှတ်ပုံတင်အဖွဲ့တို့၏ တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များ၊ သတင်းပို့အဖွဲ့အစည်းများနှင့်တာဝန်များ၊ အသိအမှတ်ပြုမှတ်ပုံတင်လျှောက်ထားရာတွင် ပါဝင်ရမည့်အချက်များ၊ ငွေရေးကြေးရေးမဟုတ်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း လုပ်ငန်းများမှ ကြီးကြပ်ရေးအာဏာပိုင်သို့ လစဉ်တင်ပြရမည့် အစီရင်ခံစာပုံစံများကို သင်ကြားပို့ချပေးသွားမည် ဖြစ်ပြီး အဆိုပါသင်တန်းသို့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၇၄ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခင်စန်းမြင့်(ပြန်/ဆက်)

အနန္တကျေးဇူးရှင် မိခင်များနေ့

မျိုးငြိမ်းငယ်

ဟေမန္တဆောင်းရာသီ၏ အလယ်ဗဟိုတွင်ကျသော ပြာသိုလသည် အလွန်ချမ်းအေးသည့်လဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ပြာသိုလကို ငွေနှင်းစိုစို လပြာသိုဟု တင်စားကြလေ့ရှိသည်။

“တိမ်မြင့်ငယ် ရှင်းပါလို့၊ မြူနှင်းငယ်စိုစို၊ လပြာသိုလ၊ နွယ်ခွာညို ကြိုင်ကြိုင်နှင့်၊ လှိုင်လှိုင်သင်းတဲ့ လကိုလေး” ဟု မဟာအတုလမင်းကြီးက ပြာသိုလကို စပ်ဆိုခဲ့သည်။ တိမ်မြင့်ကင်း၍ သာယာသောလ ဖြစ်သည်။ ပြာသိုလတွင် ရာသီပန်းဖြစ်သည့် ခွာညိုပန်းများပွင့်ကြသည်။ ပြာသိုလသည် သာယာအေးချမ်းမှုနှင့် ပြည့်စုံသည်သာမက ပြာသိုလပြည့်နေ့သည် မိခင်များကိုဂုဏ်ပြုသည့် အမေများနေ့ ဖြစ်ပါသည်။

ပြာသိုလပြည့်နေ့သည် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တို့ အတွက် ထူးခြားလေးနက်သည့် ရှင်တစ်ထောင် အခါတော်နေ့လည်း ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ထူးခြား လေးနက်သည့်နေ့တွင် တုန့်ခိုင်းမဲ့သော မိခင်၏ မေတ္တာကို အောက်မေ့ဂုဏ်ပြုရန် အမေများနေ့ အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ပါသည်။ အမေများနေ့သည် အေးချမ်းလှသည့် ဆောင်းရာသီရက်များထဲမှ တို့လှယ်မေတ္တာဖြင့် နွေးထွေးစေသည့် နေ့ရက် တစ်ရက်ဟုလည်း ဆိုနိုင်ပါ၏။

အမေများနေ့

အမေဆိုသည်က လူသားအားလုံးနှင့် သက်ဆိုင် ပါသည်။ မိခင်မှ မွေးဖွားလာ၍သာ ကျွန်တော်တို့ လူ့ဘဝရောက်လာကြရသည် မဟုတ်ပါလား။ မိခင် မရှိဘဲ ကျွန်တော်တို့ လူ့ဘဝသို့ ရောက်လာမည် မဟုတ်ချေ။ မိခင်သည် သားသမီးတို့အား မွေးဖွား ပေးရုံသာမက သာမဟုတ်ပါ။ မိခင်တစ်ယောက်၏ မေတ္တာ၊ ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ကာကွယ်ပေးမှု အောက်တွင် ကျွန်တော်တို့ လူလားမြောက်ကြီးပြင်း ခဲ့ရပါသည်။ မိခင်၏ မေတ္တာရိပ်အောက်တွင် ဘဝများရှင်သန်ခဲ့ရ၏။ ကျွန်တော်တို့အတွက် မိခင် ၏ မေတ္တာရိပ်သည် အခြားအရိပ်များထက် အေးမြ လှပါ၏။ မိခင်မရှိသောအိမ်သည် အိမ်မဟုတ်ဟု ဆိုသောစကားသည် မိခင်ရှိမှ ပြီးပြည့်စုံသော မိသားစုအိမ်အဖြစ် ထင်ဟပ်စေပါသည်။

မိခင်မရှိပါက သားသမီးတို့၏ဘဝသည် အမိမဲ့ သား ရေနည်းငါးပမာ ခိုကိုးရာမဲ့ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်ကြ ရပါသည်။ ယင်းသည် မိခင်တို့၏ အရေးပါမှုနှင့် မေတ္တာတန်ဖိုးပင် ဖြစ်သည်။ သို့ဖြစ်သည့်အတွက် လူတစ်ဦးချင်းစီတိုင်းအတွက်သာမက လူ့အသိုက်



နေ့ ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အမေများနေ့ ပေါ်ပေါက်လာရန် စာရေးဆရာ ဒါရိုက်တာကြီး ဦးသုခက ကြိုးပမ်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု မှတ်သားခဲ့ရ ပါသည်။

ဆရာကြီး ဦးသုခ၏ တိုက်တွန်းချက်အရ ၁၉၉၅ ခုနှစ်တွင် အမေများနေ့ကို ပထမဆုံး စတင်ကျင်းပ ခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါသည်။ ယခုဆိုလျှင် အမေ များနေ့ ကျင်းပလာခဲ့သည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၂၉ နှစ်ရှိပြီ ဖြစ်သည်။ မိခင်၏ တုန့်ခိုင်းမဲ့ကျေးဇူးမေတ္တာတို့ကို အောက်မေ့သတိရသောအားဖြင့် အမေများနေ့ ကျင်းပရခြင်းသည် မင်္ဂလာပင်ဖြစ်ပါ၏။ မာယဒေဝ တွင် “လူ့ဘုံဌာန ဤလောက၌၊ ဘကိုလက်ျာ မိမှာ လက်ဝဲ၊ အမြဲဆောင်ရွက် ပခုံးထက်တွင်၊ တင်လျက်

မိခင်ရော ဖခင်ပါ ချစ်မြတ်နိုးကြပါ၏။ သို့သော် မိခင်သည် သားသမီးကို ကိုယ်တိုင် ဝမ်းနှင့်လွယ်၍ မွေးခဲ့ရသူဖြစ်သဖြင့် ဖခင်မေတ္တာ ထက် ပိုတတ်ကြသည်။ ဓမ္မပဒ၊ သောရေယျဝတ္ထုတွင် မိခင်တစ်ဦးအနေဖြင့် သားသမီးအပေါ်ထားရှိသည့် မေတ္တာကို တွေ့ရပါသည်။ သောရေယျမြို့သား သောရေယျသူဌေးသားသည် ယောက်ျားဘဝရှိစဉ် ရှင်မဟာကစ္ဆည်းထေရ်အား စိတ်ဖြင့် ပြစ်မှားမိသော ကံကြောင့် မိန်းမအဖြစ် ချက်ချင်းပြောင်းသွားခဲ့သူ ဖြစ်သည်။

သောရေယျသူဌေးသားသည် ဘဝတစ်ခုတည်း မှာပင် ယောက်ျားဘဝနှင့် မိန်းမဘဝ ဖြစ်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး ယောက်ျားဘဝတွင် သားနှစ်ဦးရခဲ့၍ မိန်းမဘဝတွင် သားနှစ်ဦး ရခဲ့သည်။ ထို့နောက် ရှင်မဟာကစ္ဆည်း ထံတွင် ရဟန်းပြုခဲ့ပါသည်။ ထိုအကြောင်း ကြားသိ သော ရဟန်းတို့က သောရေယျမထေရ်ထံလာ၍ “မိန်းမဘဝက ဝမ်း၌ဖြစ်သော သားနှစ်ဦးနှင့် ယောက်ျားဘဝက သားနှစ်ဦးအနက် အဘယ်သား များကို ပိုချစ်သနည်း”ဟု မေးကြ၏။ သောရေယျ မထေရ်က “ဝမ်း၌လွယ်၍ ဖွားမြင်ရသည့်သားတို့ ကို ပိုချစ်ပါ၏”ဟု ဆိုပါသည်။

မိခင်က သားသမီးအပေါ် ထားရှိသည့်မေတ္တာ ကို ဖော်ညွှန်းသည့်ဖြစ်စဉ်များမှာ ပြော၍ကုန်မည် မဟုတ်ပါ။ မိခင်၏မေတ္တာသည် သားသမီးတို့အတွက် ထာဝရမှန်ကန်သည့် လောကနိယာမဖြစ်ပါ၏။ သို့ဖြစ်၍လည်း မာတာပိတုဂုဏော အနန္တော - အမိ အဖတို့၏ ဂုဏ်တော်ကျေးဇူးတော်တို့သည် အဆုံးမရှိကျယ်ဝန်းလှ၏ဟု ဆိုထားပါသည်။ မိခင် နှင့် ဖခင်တို့၏ ကျေးဇူးတရားကြီးမားလွန်းသဖြင့် ဘုရားနှင့်တစ်ဂိုဏ်းတည်းထား၍ အနန္တောအနန္တ ငါးပါးတွင် ထည့်သွင်းထားပါသည်။ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူမျိုး၊ ဘာသာ၊ နေရာ မည်သို့ပင်ကွဲပြားပါစေ မိခင်များ၏ မေတ္တာသည် အတူတူပင် ဖြစ်ပါသည်။

ထို့အတူ မိခင်များသည်လည်း သူတို့၏ သားသမီး ဖြူသည်၊ မည်းသည်၊ မည်သို့ပင်ရှိစေ သားသမီးများကို တုန့်ခိုင်းမဲ့ချစ်ကြသည်သာဖြစ်၏။ တိရစ္ဆာန်ပင်ဖြစ်လင့်ကစား မိခင်ဆိုသည့် အဓိပ္ပာယ် ကိုထင်ဟပ်စေသည့် ဖြစ်စဉ်တစ်ခုကို သာဓကပြ လိုပါသည်။ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၈ ရက်နေ့က ကနေဒါနိုင်ငံ ဗန်ကူးဗားကျွန်းကမ်းခြေအနီးတွင် Killer whale မိခင်ဝေလငါးကြီးသည် ၎င်း၏ သားငယ် ဝေလငါး အသေကောင်လေးအား ၁၇ ရက်ကြာသည်အထိ မိုင်ပေါင်းတစ်ထောင်ခန့် သယ်ဆောင်ပြီးမှ လွှတ်ချခဲ့သည်ကို သိပ္ပံပညာရှင် များက တွေ့ရှိခဲ့ကြသည်။ တိရစ္ဆာန်ဖြစ်သော်လည်း

မိမိသားသမီးသေသည့်တိုင် မစွန့်လွှတ်နိုင်သည့် မိခင်ပင်ဖြစ်ပါ၏။ လူဖြစ်စေ၊ တိရစ္ဆာန်ဖြစ်စေ မိခင် ဆိုသည်မှာ သားသမီးတို့အပေါ် တုန့်ခိုင်းမဲ့ချစ်ကြ သူများဖြစ်ကြသည်။

မိခင်မေတ္တာ

မိဘမေတ္တာဟုဆိုလျှင်မိဘနှစ်ပါး၏မေတ္တာတို့ ပါဝင်ပါသည်။ မိခင်ဆိုသည်က သားသမီးများကို ကိုးလလွယ် ဆယ်လဖွားပေးခဲ့ကြသူများ ဖြစ်ကြ သည်။ မိခင်ဝမ်း၌ ကလလရေကြည် သန္ဓေတည် သည့်အချိန်မှစ၍ သားသမီးတို့၏ဘဝ စခဲ့ကြသည် မဟုတ်လား။ ယောက်ျားဖောင်စီး မိန်းမမီးနေ ဆိုသည့် ဆိုရိုးစကားကဲ့သို့ပင် သားသမီးများကို ကိုယ်ဝန်ဆောင်သည့်အချိန်တွင် မိခင်တို့မှာ အသက် အန္တရာယ်နှင့်နီးလှပါ၏။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်စဉ်အတွင်း သားသမီးတို့မထိခိုက်စေရန် ပူ၊ ငန်၊ စပဲ၊ ခါး အစားအသောက်နှင့် သွားလာနေထိုင်မှုများကို ဂရုစိုက်ကြရသည်။ အမိဝမ်းမှထွက်၍ လူ့လောက သို့ရောက်ချိန်တွင်လည်း သားသမီးတို့ ဘဝတစ်ခု လုံး လူလုံးလှရန် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးကြပြန် သည်။

မိခင်မှာ ဝမ်းနှင့်လွယ်၍ မွေးပေးရုံသာမက သားသမီးများကို ဆင်းရဲဒုက္ခခံ၍ စောင့်ရှောက် သည်။ အသက်ပေးကာကွယ်သည်။ သူ့ဘဝနှင့်ရင်း၍ သားသမီးတို့ကို ပြုစုပျိုးထောင်ကြသည်။ သို့ဖြစ်၍ လည်း မိခင်မေတ္တာအား အနှိုင်းမဲ့မေတ္တာဟု ဆိုခြင်း ဖြစ်၏။ မိဘက သားသမီးများအပေါ် ကျေးဇူးပြုခြင်း နှင့်ပတ်သက်၍ မြတ်စွာဘုရားက အချက်သုံးချက် ဟောကြားခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းအချက် သုံးချက်မှာ အာပါဒကာ - အသက်ရှင်အောင် စောင့်ရှောက် ခြင်း၊ ပေါသကာ - အသက်ရှင်သန်စေရန်၊ ပေါသကာ - နို့ချိုတိုက်ကျွေးမွေးခဲ့ခြင်းနှင့် ဣမဿ လောကဿ ဒေသတာရော - လောကနှင့် ဆုံတွေ့ ခွင့်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပါမောက္ခချုပ် ဆရာတော် ကြီးက ဟောကြားပါသည်။

ခုဒ္ဒကနိကာယ်၊ ဥဒါန်းပါဠိတော်၊ သုပ္ပဝါသာ သုတ်တွင် မိခင်၏ ကြီးမားသောမေတ္တာကို တွေ့နိုင်ပါသည်။ ရှင်သီဝလိမထေရ်၏ မယ်တော် ကောလိယမင်းသမီး သုပ္ပဝါသာသည် ရှင်သီဝလိ မထေရ်အား ခုနစ်နှစ်ပတ်လုံး ကိုယ်ဝန်ဆောင်ထား ရသည်။ ခုနစ်ရက်ပတ်လုံး ကိုယ်ဝန်ကြောင့် မိန်းမောတွေဝေ ဒုက္ခခံစားရသည်။ သုပ္ပဝါသာ မင်းသမီးသည် ထက်မြက်ကြမ်းကြုတ် စပ်ရှားကုန် သော ဆင်းရဲဝေဒနာတို့ ခံစားရပြီးမှ သားကိုဖွားမြင် ခဲ့၏။

မြတ်စွာဘုရားသည် ခုနစ်နှစ်ပတ်လုံး ကိုယ်ဝန်ဆောင်၍ ဆင်းရဲဝေဒနာခံစားခဲ့ရသည့် ကောလိယမင်းသမီး သုပ္ပဝါသာအား “သုပ္ပဝါသာ သင်သည် ဤသားမှတစ်ပါး ဤသို့ သဘောရှိသော သားမျိုးကို အလိုရှိသေးသလော”ဟု မိန့်တော်မူရာ မြတ်စွာဘုရား တပည့်တော်မသည် ဤသားမှ တစ်ပါး ဤသို့သဘောရှိကုန်သော သားခုနစ် ယောက်တို့ကို အလိုရှိပါသေးသည်ဟု ပြန်လည် လျှောက်ခဲ့၏။ သားသမီးနှင့်ပတ်သက်လာလျှင် မိခင်တို့သည် ဆင်းရဲဒုက္ခကို ဆင်းရဲဒုက္ခဟု မမြင် တတ်ကြ။ မိခင်မေတ္တာတို့သည် အရာရာကို လွှမ်းမိုးနိုင်ပါ၏။

မိခင်ကျေးဇူးဆပ်

လူ့လောကသို့ရောက်လာသူတိုင်းသည်မိခင်၏ ကျေးဇူးနှင့် ကင်းလွတ်သည်မရှိပါ။ သို့ဖြစ်၍ လူဖြစ် လာသူတိုင်းသည် မိခင်ကျေးဇူးအား သိတတ်ကြ၊ ကျေးဇူးဆပ်တတ်ကြပါသည်။ စာမျက်နှာ ၇ သို့

ဆရာကြီး ဦးသုခ၏ တိုက်တွန်းချက်အရ ၁၉၉၅ ခုနှစ်တွင် အမေများနေ့ကို ပထမဆုံး စတင်ကျင်းပခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါသည်။ ယခုဆိုလျှင် အမေများနေ့ ကျင်းပလာခဲ့သည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၂၉ နှစ်ရှိပြီဖြစ်သည်။ မိခင်၏ တုန့်ခိုင်းမဲ့ကျေးဇူး မေတ္တာတို့ကို အောက်မေ့သတိရသောအားဖြင့် အမေများနေ့ ကျင်းပရခြင်းသည် မင်္ဂလာပင်ဖြစ်ပါ၏။ မာယဒေဝတွင် “လူ့ဘုံဌာန ဤလောက၌၊ ဘကိုလက်ျာ မိမှာ လက်ဝဲ၊ အမြဲဆောင်ရွက် ပခုံးထက်တွင်၊ တင်လျက် လုပ်ကျွေး၊ မပြတ် မွေးလည်း၊ ကျေးဇူးဂုဏ်စိုင်း၊ မကုန်ခိုင်းဘူး။” ဟု ဆိုထားပါသည်။ မိခင်၊ ဖခင် တို့၏ ကျေးဇူးမှာ ဆပ်၍မကုန်ငြားသော်လည်း ထိုကျေးဇူးများကို တန်းဖိုးထားလေးစားတတ်ရန် အမေများနေ့ ကို ကျင်းပရခြင်းလည်း ဖြစ်ပေသည်။

အဝန်းအတွက်လည်း အရေးပါသည့် မိခင်များ၏ ဂုဏ်ကျေးဇူး၊ တန်ဖိုးနှင့် အရေးပါမှုတို့ကို ထုတ်ဖော် ဂုဏ်ပြုသည့်အနေဖြင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် မိခင်များ နေ့ကို နှစ်စဉ် ကျင်းပလျက်ရှိကြသည်။ အမေများနေ့ ကျင်းပရခြင်းသည် ကျွန်တော်တို့ဘဝအတွက် အလေးနက်ဆုံးသူဖြစ်သည့် မိခင်၏ မေတ္တာတရား များကို ထုတ်ဖော်ဂုဏ်ပြုခွင့်ရသည့်အတွက် ကြည့်နူးစရာ အကောင်းဆုံးအချိန်လည်း ဖြစ်ပါ သည်။

အမေများနေ့ကို ကမ္ဘာတစ်လွှားတွင်လည်း ကျင်းပကြပါသည်။ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးတွင် အမေများနေ့ကို နှစ်စဉ် မေလ ဒုတိယပတ် တနင်္ဂနွေ နေ့တွင် ကျင်းပကြသည်။ တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံ အမေများနေ့ ကျင်းပသည့်ရက်များ မတူညီကြ။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပြာသိုလပြည့်နေ့သည် အမေများ

လုပ်ကျွေး၊ မပြတ်မွေးလည်း၊ ကျေးဇူးဂုဏ်စိုင်း၊ မကုန်ခိုင်းဘူး။” ဟု ဆိုထားပါသည်။ မိခင်၊ ဖခင်တို့၏ ကျေးဇူးမှာ ဆပ်၍မကုန်ငြားသော်လည်း ထိုကျေးဇူး များကို တန်းဖိုးထားလေးစားတတ်ရန် အမေများနေ့ ကို ကျင်းပရခြင်းလည်း ဖြစ်ပေသည်။

မိခင်ဆိုတာ လူတိုင်းတွင် မိခင်ရှိကြပါသည်။ လူသားများ သာမဟုတ် တိရစ္ဆာန်တို့တွင်လည်း မိခင်ရှိကြသည်။ ဤကမ္ဘာလောကကြီးသည် အလွန်ပင်ထူးဆန်းလှ ၏။ လူဖြစ်စေ၊ တိရစ္ဆာန်ဖြစ်စေ မိခင်ဖြစ်လာလျှင် မိခင်စိတ်၊ မိခင်မေတ္တာတို့ ရှိလာကြသည်။ မိခင်ဖြစ် လာသည်နှင့် သားသမီးကို ရင်အုပ်မကွာ ပြုစု စောင့်ရှောက်ကြသည်။ သို့ဖြစ်၍လည်း ရင်မှဖြစ် သော သားသမီးကို မိမိအသက်ထက် ချစ်မြတ်နိုး ကြသည်။ သားသမီးအပေါ် ချစ်မြတ်နိုးရာတွင်

အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)မှ ဂီတ၊ သဘင်၊ ပန်းချီ၊ ပန်းပု၊ ရုပ်ရှင်နှင့် ပြဇာတ်ပညာဌာနတို့မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား ဖူးမြော်ကြည်ညို

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)မှ ဂီတ၊ သဘင်၊ ပန်းချီ၊ ပန်းပု၊ ရုပ်ရှင်နှင့် ပြဇာတ်ပညာဌာနတို့မှ စတုတ္ထနှစ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၇၄ ဦး၊ မဟာဝိဇ္ဇာ(ပထမနှစ်) ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၁ ဦး၊ မဟာဝိဇ္ဇာ(ဒုတိယနှစ်) ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၈ ဦး စုစုပေါင်း ၁၀၃ ဦး တို့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ် ဝတ္ထုကံတော်တွင် တည်ထားပူဇော်သည့် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူ ကျောက်ဆစ်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား လာရောက်ဖူးမြော် ကြည်ညိုကြသည်။



ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့် ဖြင့် အောင်မြင်စွာ တည်ထားပူဇော်နိုင်ခဲ့မှု၊ လက်ရှိ ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်နေမှု၊ ခေတ်မီစက်ကိရိယာများ အသုံးပြု၍ ကျောက်စာရုံစေတီတော်များ တည်ထား ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုနှင့် သာသနာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနား ကြီးများ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့မှုအခြေ

အနေတို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားကြပြီး မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး အောင်မြင်စွာတည်ထား ပူဇော်နိုင်ရန်အဆင့်ဆင့်ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု ဗီဒီယိုမှတ်တမ်း ကို ပြသသည်။

ထို့နောက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ယခုကဲ့သို့ ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား အဆင်ပြေ

ချောမွေ့စွာ လာရောက်ဖူးမြော်နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ် ဆောင်ရွက်ပေးမှုများနှင့် ရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခဲ့မှု လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်ဆင့်ကို အသေးစိတ် ရှင်းလင်းပြောကြားပေးမှုများအပေါ် ကျေးဇူးတင်စကားများ ပြောကြားကြပြီး ရုပ်ပွား တော်မြတ်ကြီး အောင်မြင်စွာ တည်ထားပူဇော်နိုင်ခဲ့မှု အခြေအနေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ တာဝန်ရှိသူများက အသေးစိတ် ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဘုရားဖူးကျောင်းသား ကျောင်း သူများသည် မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးအား သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညိုကြပြီး ဘုရားရင်ပြင် တော်ပတ်လည်၌ စကျင်ကျောက်များ အသုံးပြု၍ တည်ဆောက်ထားသည့် ဂန္ဓကုဠီ မော်ကွန်းတိုက်၌ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးနှင့် ဗုဒ္ဓဥယျာဉ် တော်ပုံစံငယ်ပြသထားမှု၊ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ၊ အဂ္ဂိမိပတိသာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး၊ ကျောက်စာရုံ စေတီတော်များနှင့် အခြားသာသနိကအဆောက် အအုံများကို ဖူးမြော်လေ့လာကြည်ညိုခဲ့ကြပြီး အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့အတူ မာရဝိဇယဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး အား အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ရဟန်းရှင်လူ ဘုရားဖူး ပြည်သူများ လာရောက်ဖူးမြော်ကြည်ညိုလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



မှော်ဘီမြို့နယ် အထက(၂)၌ ပညာရေးစုံညီပွဲတော် ကျင်းပ

မှော်ဘီ ဇန်နဝါရီ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှော်ဘီမြို့နယ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ပညာရေးစုံညီပွဲတော် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် အမှတ် (၂) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ရွှေရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ပညာရေးစုံညီပွဲတော်အား ကြိုဆိုပါသည် စုံညီပွဲတော်သီချင်း သီဆို၍ အခမ်းအနားဖွင့်လှစ်ကာ မှော်ဘီမြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဆရာမကြီး ဒေါ်စမ်းစမ်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အခမ်း အနားကျင်းပရခြင်းရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်း/ခရိုင်/မြို့နယ် ကာယ၊ ဉာဏ်ပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မှော်ဘီခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ် ရေးအဖွဲ့ဝင် (၁)ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးဝေမိုးအောင်နှင့် ဇနီး၊ မှော်ဘီခရိုင် ပညာရေးမှူး ဦးအေးလွင်၊ မှော်ဘီမြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဖြိုးအောင်ကြည့်၊ အဖွဲ့ဝင်(၁) ဗိုလ်မှူးပြည့်စုံကျော်၊ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးဝင်းစိုး၊ အဖွဲ့ဝင်(၃) ဦးကျော်ကျော်လွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ဝင်းဇော်(မှော်ဘီ)

သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် မြို့နယ်အဆင့် ပညာရေးစုံညီပွဲတော် ကျင်းပ

သံဖြူဇရပ် ဇန်နဝါရီ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ် မြို့နယ်၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာ သင်နှစ် မြို့နယ်အဆင့် ပညာရေး စုံညီပွဲတော် အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်း ကျောင်း ပညာဗိမာန်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များက မင်္ဂလာသီချင်းဖြင့် ဖွင့်လှစ်ပြီး မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်မြင့်အေးက ပညာရေးစုံညီ ပွဲတော် ကျင်းပရခြင်း၏ ရည်ရွယ်



ချက်နှင့် မြို့နယ်အတွင်း ပညာ ရေးကဏ္ဍဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ဖော်ပြသည့် ပညာရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လူရည်ချွန် ထို့နောက် အခမ်းအနားသို့

တက်ရောက်လာကြသည့် မြို့နယ် ပညာရေးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက လူရည်ချွန် ဘက်စုံထူးချွန်ချ၊ ၂၀၂၂ - ၂၀၂၃

ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင်ခဲ့ကြသည့် ခြောက် ဘာသာနှင့် ငါးဘာသာဂုဏ်ထူးရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ဝန်းကျင် စိမ်းလန်း၍ သန့်ရှင်းစိုပြည်ချာ အင်္ဂလိပ်စာစွမ်းရည်နှင့် သင်္ချာ စွမ်းရည်ဆိုင်ရာ စာသင် ကဏ္ဍအလိုက် ဆုရရှိခဲ့ကြသည့် ကျောင်းများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့် ပေးအပ်ချီးမြှင့် ကြပြီး ပညာရေးဌာနမှ ပြသ ထားသည့် သင်ထောက်ကူပြခန်း ကို တက်ရောက်လာကြသူများက လေ့လာကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရ သည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ရှေးဦးအရွယ်ကလေးသူငယ်ပြုစုပျိုးထောင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ အခြေခံသင်တန်းဖွင့်

တာချီလိတ် ဇန်နဝါရီ ၂၄

လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည် နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီး ဌာနက ကြီးမှူး၍ ရှေးဦးအရွယ်ကလေးသူငယ်ပြုစု ပျိုးထောင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ အခြေခံသင်တန်း ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန မူလတန်းကြိုကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးလွင်ဦးက အမှာစကားပြော

ကြားပြီး တာချီလိတ်မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ဦးကျော်က သင်တန်းဖွင့်လှစ်ရခြင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြော ကြားသည်။

အဆိုပါ သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၃၀ တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းနည်းပြများက ဇန်နဝါရီ ၂၀ ရက်မှ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၄ ရက်အထိ စာတွေ့လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ဇေယျာလင်း (ပြန်/ဆက်)

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

ကပ္ပလီ ပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေပြီး ကျန်ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ် အနည်းငယ်ဖြစ်ထွန်းနေသည်။

မိုး/ဇလ

◆ စာမျက်နှာ ၆ မှ မြတ်စွာဘုရားသည် မိခင်ကျေးဇူးဆပ်သောအားဖြင့် ဘုရားဖြစ်၍ ခုနစ်ဝါမြောက်တွင် တာဝတိံသာ၌ ဝါဆိုတော်မူ၍ မယ်တော်ဖြစ်ခဲ့ဖူးသော သန္တာသီတ နတ်သားအား အဘိဓမ္မာတရားကိုဟောကြားတော်မူ ခဲ့ပါသည်။ သားသမီးတို့သည် မိဘကျေးဇူးကို ပစ္စည်းဥစ္စာတို့ဖြင့် ဆပ်၍မကုန်နိုင်။ မိဘအား ဓမ္မဖြင့် ကျေးဇူးဆပ်ခြင်းဖြင့်သာ ကျေနပ်ကြောင်း မြတ်စွာ ဘုရားက ဟောကြားတော်မူခဲ့ပါသည်။

ကျွန်တော်တို့ ပတ်ဝန်းကျင်တွင်လည်း ကိုယ်တတ်နိုင်သလောက် မိခင်ကျေးဇူးဆပ်နေကြ သူများ ရှိကြပါသည်။ အချို့သည် ငွေကြေးဥစ္စာဖြင့် မိခင်ကို တင့်တောင့်တင့်တယ်ထားကြသည်။ အချို့ က ငွေကြေးမပြည့်စုံသည့်တိုင် မိခင်ကို စိတ်ချမ်းသာ

အောင်ထားကြသည်။ အချို့က မိခင်ကို ဓမ္မဖြင့် ကျေးဇူးဆပ်ကြ၏။ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ကျေးဇူးဆပ်ပုံ ခြင်းကတော့ မတူနိုင်။

မည်သို့ပင် ကျေးဇူးဆပ်သည်ဖြစ်စေ မိခင်၏ မွေးကျေးဇူး၊ ကျွေးကျေးဇူးတို့သည် ဆပ်၍ကုန်နိုင် မည်မထင်ပါ။ မိခင်သည် သားသမီးများငယ်စဉ် တောင်ကျေး ကလေးဘဝက သားသမီးတို့၏ သေး၊ ချေးတို့ကိုပင် မရွံ့မရှာ သန့်ရှင်းပေးခဲ့ကြသည်။ သားသမီးများငယ်စဉ်က မိခင်မှာ အိပ်ကောင်းခြင်း မအိပ်ရ၊ စားကောင်းခြင်း မစားရ၊ ဒုက္ခအမျိုးမျိုးခံ၍ သားသမီးများကို ပြုစုပျိုးထောင်ပေးခဲ့ကြပါသည်။ ကိုယ်ကိုယ်တိုင် မိဘဘဝရောက်ချိန်တွင် မိခင်၏ ထိုကျေးဇူးတရားတို့ကို ကိုယ်ချင်းစာသိနိုင်ပါသည်။ မိခင်၏ ထိုအနှိုင်းမဲ့မေတ္တာတရားတို့ကို နားလည်

သိရှိကြ၍ မိဘများအသက်ရှင်စဉ်၊ ကျန်းမာနေစဉ် တတ်စွမ်းသမျှ ကျေးဇူးဆပ်ကြသည်။ မိခင်မေတ္တာ ကို နားလည်ကျေးဇူးဆပ်သူများရှိသကဲ့သို့ မိခင် မေတ္တာကို နားမလည်၊ မသိသူများလည်း ရှိကြပါ သည်။ ထို့ထက်ဆိုးသည်မှာ မိခင်မေတ္တာကို ကျေးဇူး ကမ်းသူများပင်ဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် လူကြီးသူမများ က ကျေးဇူးမဆပ်ချင်နေပါ ကျေးဇူးတော့ မကမ်းကြ ပါနဲ့ဟု ပြောတတ်ကြသည်။

မိခင်ကျေးဇူးကို လူသားများသာမဟုတ် တိရစ္ဆာန်များပင် ကျေးဇူးဆပ်ကြပါသည်။ မိခင် ကျေးဇူးဆပ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ စူဠနန္ဒိယဇာတ်မှ မျောက်ညီနောင်ဖြစ်သည့် မဟာနန္ဒိယနှင့် စူဠနန္ဒိယတို့သည် မျက်မမြင်မျောက်မိခင်အိုကြီးအား ပြုစုစောင့်ရှောက်သည့်အပြင် မုဆိုးက မိခင်အိုကြီး

အား လေးဖြင့်ပစ်ရန်ချိန်ရွယ်စဉ် မိခင်အသက်ကို ကယ်တင်လိုသည့် မျောက်ညီနောင်တို့က အသက် ပေး၍ မိခင်ကို ကာကွယ်ပေးခဲ့ကြပါသည်။ တိရစ္ဆာန် ဆိုသော်လည်း မိခင်ကျေးဇူးကို အသက်ပေး၍ ဆပ်ခဲ့သည်မှာ အတုယူဖွယ်ပင်ဖြစ်၏။

မိခင်ကျေးဇူးဆပ်သည့်ဆိုရာတွင်လည်း မိခင် သက်ရှိထင်ရှားရှိနေစဉ် အချိန်တွင်သာ ကျေးဇူးဆပ် နိုင်ပါသည်။ မိခင်မရှိသည့်အချိန်မှ ကျေးဇူးဆပ်ချင်၍ မရပါ။ မြတ်စွာဘုရားက မင်္ဂလာသုတ်တော်တွင် “မာတာပိတုဥပဋ္ဌာနံ” အမိအဖတို့ကို လုပ်ကျွေးခြင်း သည် မင်္ဂလာမည်၏ဟု ဟောကြားခဲ့ပါသည်။ သို့ဖြစ် ၍ မင်္ဂလာတရားတော်နှင့်အညီ မိခင်များ အသက်ရှင် နေသမျှကာလပတ်လုံး ပြုစုလုပ်ကျွေးခြင်းဖြင့် မိခင် များ၏ ကျေးဇူးကို ဆပ်နိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှု ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း သန့်ရှင်း သာယာလှပရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ယနေ့မွန်လွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ဇော်ဟိန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။



ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် လှိုင်သာယာ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ် (၃)ရပ်ကွက်နှင့် (၅)ရပ်ကွက်အကြား တပင်ရွှေထီးလမ်းဖြတ် သာယာကုန်းချောင်းနှင့် ရန်ကုန်-ညောင်တုန်းလမ်း ရေစုကန်မြောင်းမှ သာယာကုန်းချောင်းတံတားများသို့ သွားရောက်၍ ရေစီးရေလာ အခြေအနေကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ရန်ကုန်-ညောင်တုန်းလမ်း ရေစုကန်မြောင်းမှ သာယာကုန်းချောင်းသို့ ဆက်လက်စီးဆင်းရာတွင် ပိတ်ဆို့မှုမရှိစေရေး ချောင်းအား စက်ယန္တရားများဖြင့် တူးဖော် ဆယ်ယူရှင်းလင်းရန်၊ ရေစုကန်မြောင်းနှင့် သာယာကုန်းချောင်းအကြား ရေမြောင်းအတွင်း ပိတ်ဆို့အမှိုက်များ ရှင်းလင်းရန်၊ ချောင်း ဝဲ/ ယာ မြက်ပင်ချွန်များ ရှင်းလင်းရန်တို့ကို မှာကြားပြီး လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ဆက်လက်ရှင်းလင်းရန်၊ မြောင်းချေးများအား အပြောင်ဆယ်ယူရှင်းလင်းပြီး စနစ်တကျစွန့်ပစ်ရန် မှာကြားပြီး လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။
ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ထန်းတပင်မြို့နယ် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်သို့ သွားရောက်၍ အင်ဂျင်နီယာဌာန (ရေစီးရေလာစီမံခန့်ခွဲမှု) ပင်မလေးထပ် ဆောင်ရွက်နေမှုအရပ် ၆၆၅ ပေ အကျယ် ပေ ၁၁၀၊ အနက်

ရစ်ပေရှိ ရေကန်တူးဖော်ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် အဓိပတိ (၂) လမ်းနှင့် စံကားပါဆောင်အကြား ကွင်းပြင်နေရာအား မြေပြုပြင်ပြီး ကွင်းပတ်လည်တွင် အကျယ်ငါးပေ၊ အနက် ငါးပေရှိ ရေမြောင်းတူးဖော်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး မိုးတွင်းကာလ ရေကြီးရေလျှံမှု မဖြစ်ပေါ်စေရန်နှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း ရေဝပ်မှုမရှိစေရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ရန်၊ ရေကန်ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှု ပြုပြင်ရေး ပန်းအလှပင်များ စိုက်ပျိုးရန်၊ ကန်တူးဖော်ရာမှ ထွက်ရှိလာသည့် မြေသားများအား ကန်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ မြေခိုမိုနေရာများတွင်ဖို့ပြီး မြေညှိပြုပြင်၍ မြေယာရှင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ ရေကန်အတွင်း ရေဖြည့်သွင်းနိုင်ရန် အင်ဂျင်နီယာဌာန (ရေနှင့်သန့်ရှင်းမှု)မှ အဝီစိတွင်းများ တူးဖော်နေမှုနှင့် ရစ်လက်မ အဝီစိနှစ်တွင်းနှင့် ရေကန်အတွင်းရှိ အလှဆင်ရေပန်းသုံးခု မောင်းနှင်ရန် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ၅၀ ကီလိုဝပ် ထုတ်လုပ်နိုင်မည့် Solar System နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး ဓာတ်အားပေးစက်တပ်ဆင်ရန် မြေပြုပြင် ဆောင်ရွက်နေမှု လုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ နေရောင်ခြည်ကောင်းစွာ ရရှိစေရေး အုပ်စိုးသစ်ကိုင်းများအား ရှင်းလင်းရန်နှင့် လုပ်ငန်းများ အချိန်မီပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ရန်မှာကြားပြီး လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

နိုင်ငံရေးပါတီ တည်ထောင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်းများကို စိစစ်ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄
နိုင်ငံရေးပါတီ တည်ထောင်လိုသူများက ယင်းတို့တည်ထောင်လိုသော ပါတီအမည်ကို ဖော်ပြ၍ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လျှောက်ထားလျက်ရှိကြရာ ယနေ့အထိ ပါတီတည်ထောင်ခွင့် လျှောက်ထားလာသည့်အဖွဲ့ ၁၅ ဖွဲ့ရှိပြီး ယင်းသို့လျှောက်ထားသည့် အဖွဲ့များအနက် မွန်တိုးတက်ရေးပါတီသည် နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် ညီညွတ်ကြောင်း စိစစ်တွေ့ရှိရသဖြင့် ကော်မရှင်က ယနေ့တွင် နိုင်ငံရေးပါတီ တည်ထောင်ခွင့် လျှောက်ထား

ချက်ကို ခွင့်ပြုလိုက်ကြောင်း သိရသည်။
ပါတီတည်ထောင်ခွင့်ရရှိသော မွန်တိုးတက်ရေးပါတီသည် ခွင့်ပြုချက်ရရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းနည်းဥပဒေ ၇ နှင့်အညီ ကော်မရှင်သို့ နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ပေးပါရန် လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်သည်။ ယနေ့အထိ တည်ထောင်ခွင့်ပြုပြီး နိုင်ငံရေးပါတီ ၁၁ ပါတီ ဖြစ်ကြောင်းနှင့် တည်ထောင်ခွင့်လျှောက်ထားသည့် ကျန်အဖွဲ့များကိုလည်း စိစစ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ကားဈေးကွက်အတွင်း သိန်း ၃၀၀ မှ သိန်း ၂၀၀၀ ဝန်းကျင်ကားများ အရောင်းအဝယ်ပို၍ဖြစ်နေ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
လက်ရှိကားဈေးကွက်အတွင်း သိန်း ၃၀၀ ဝန်းကျင်မှစကာ သိန်း ၂၀၀၀ ဝန်းကျင်ကားများ အရောင်းအဝယ်ပို၍ဖြစ်နေကြောင်း မြန်မာ့မော်တော်ယာဉ်ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်စွာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။
ဒီဇင်ဘာလဆန်းပိုင်းတွင် အရောင်းအဝယ်အေးနေရာမှ ဒီဇင်ဘာလ ဒုတိယပတ်မှစ၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လာရာ လက်ရှိအချိန်တွင် အရောင်းအဝယ်တက်လာကြောင်း ငင်းကပြောသည်။
“လက်ရှိကားဈေးကွက် အခြေအနေကတော့ ပုံမှန်အတိုင်းပဲ။ အရောင်းအဝယ်ပုံမှန်ဖြစ်နေပြီးတော့ တက်လည်းမတက်ဘူး ကျလည်းမကျဘူး။ ပုံမှန်ပဲရှိနေပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ မတက်ဘူးဆိုတဲ့နေရာမှာ တချို့ ဝယ်လိုအားရှိတဲ့ကားလေးတွေကတော့ ရာခိုင်နှုန်းနည်းနည်းတော့ တက်ပါတယ်။ ဒီနေ့မှာ ကျတဲ့ဘက်မှာတော့ မရှိပါဘူး။ ရပ်နေတဲ့ဈေးနဲ့ ရာခိုင်နှုန်းနည်းနည်းတက်သွားတဲ့အတိုင်း အရောင်းအဝယ်

ကတော့ ကျန်ခဲ့တဲ့နှစ် ဒီဇင်ဘာလဆန်းလောက်က ထက်စာရင် အရောင်းအဝယ် ပိုစိပ်လာတယ်။ ပိုများလာပါတယ်” ဟု ငင်းကဆိုသည်။
လက်ရှိအရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေသည့် အနိမ့်ဆုံးငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀၊ ၃၅၀ မှစ၍ သိန်း ၁၀၀၀၊ ၁၅၀၀၊ ၂၀၀၀ ဈေးနှုန်းပိုင်းက အရောင်းအဝယ် ပိုဖြစ်လာပြီး အဆိုပါပမာဏအထက် ကားများမှာ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်သော်လည်း အရောင်းအဝယ်မစိပ်သေးကြောင်းလည်း ဦးကျော်စွာထွန်းမြင့်က ပြောသည်။
“ရာခိုင်နှုန်းတစ်ခုတက်လာတာပေါ့။ ဒီဇင်ဘာလမှာတော့ အရောင်းအဝယ်မဖြစ်ဘူး ရပ်နေတယ်လို့မဆိုပါဘူး။ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်တယ်။ ဒါပေမဲ့ အခုက အရင်ဖြစ်ခဲ့တဲ့နှုန်းထက် အစီးရေပိုများလာတယ်။ အချို့ကားလေးတွေ ဈေးနှုန်းရာခိုင်နှုန်းအလိုက် နည်းနည်းလေးတက်သွားတယ်။ အများကြီးတက်လားဆိုတော့ အများကြီးတက်တယ်လို့လည်း မပြောဘူး။ ဒီဇင်ဘာအစပိုင်းထက်စာရင် နည်းနည်းလေးပိုဖြစ်၊ ပိုစိပ်လာတယ်” ဟု ငင်းကရှင်းပြသည်။

MT



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ထွန်း

ဘားအံမြို့၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်ကျော်ထွန်းသည် ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော ဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများမှ ဝန်ထမ်းများကို ယမန်နေ့မွန်လွဲပိုင်းတွင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန ကရင်ပြည်နယ်ရုံး သင်တန်းခန်းမ၌ တွေ့ဆုံခဲ့သည်။
တွေ့ဆုံစဉ် ဒုတိယဝန်ကြီးက လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် တွေ့ကြုံရသည့် အခက်အခဲများ ရှိပါက ပွင့်လင်းစွာတင်ပြကြရန် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ဝန်ထမ်းများ၏ တင်ပြချက်များကို

ဒုတိယဝန်ကြီးက မှတ်သားရှင်းလင်းဆွေးနွေးဖြေရှင်းပေးပြီး ဝန်ထမ်းကျင့်ဝတ်နှင့်အညီ နေထိုင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအချင်းချင်း စည်းလုံးညီညွတ်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် လုပ်ငန်းတာဝန်များ ထမ်းဆောင်ရာတွင် တစ်ဦးချင်းခံစားချက်အပေါ် အခြေခံ၍ ဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုလုပ်ကြစေရေး၊ စာရွက်စာတမ်း လုံခြုံရေး၊ လူပုဂ္ဂိုလ်လုံခြုံရေး အထူးဂရုပြုကြရန်နှင့် အခက်အခဲများ ကြုံတွေ့ရပါက အဆင့်ဆင့်တင်ပြဖြေရှင်းသွားကြရန်မှာကြားပြီး ဝန်ထမ်းများကို ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မှော်ဘီမြို့နယ်၌ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်လင်းသန်း၊ မှော်ဘီခရိုင်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ဆွေဆွေမြင့်၊

မှော်ဘီမြို့နယ် မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတင်စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့တွင် ထိန်စွန်းကျေးရွာ၌ ကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစီမံကိန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ရွာတွင်းကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်း လုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။



ဆက်လက်၍ စံပြုကျေးရွာတွင် Smart Village စီမံကိန်းဖြင့် ဆောင်ရွက် ပြီးစီးသွားသော ကျေးရွာတွင်း ကွန်ကရစ်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်း လမ်းပြီးစီးမှုအခြေအနေများ၊ ရေသန့်စင်စနစ်၊ အမြင့်တင်ရေစင်နှင့် ရေပေးရေးလုပ်ငန်း ပြီးစီးမှုအခြေအနေများနှင့် မြစ်စမ်းရောင်စီမံကိန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်ထားသော လုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ထို့နောက် မြစ်ကျိုးအောက်ကျေးရွာတွင် တိုင်းဒေသကြီးခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျေးလက်ကုန်ထုတ်ဝင်လမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကိုဇင်(ပြန်/ဆက်)

မှန်မှန်ကန်ကန် စဉ်းစားဆုံးဖြတ်တတ်မှုအနုပညာ

နေ့စဉ်ဘဝမှာရာ လုပ်ငန်းခွင်မှာပါ ကျွန်တော် တို့ဟာ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်နိုင်ဖို့ ခက်ခဲခဲ့ရတဲ့ အခြေအနေမျိုးတွေနဲ့ မကြာခဏ ကြုံတွေ့ခဲ့ရဖူးမှာပါ။ အဲဒီအထဲမှာ ကြီးမားတဲ့ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်တဲ့ မိမိရဲ့ဘဝ အပြောင်းအလဲဖြစ်သွားဖို့ အချိုးအကွေ့ ဖြစ်စေနိုင်တဲ့ အရေးကိစ္စမျိုးတွေအတွက်သာမက သာမန်အကြောင်းအရာလေးတွေလိုတောင် ပြောလိုရတဲ့ ကုန်ပစ္စည်းနှစ်မျိုးထဲက ဘာကို ရွေးချယ်ဝယ်ယူရင်ကောင်းမလဲဆိုတာမျိုး၊ ဒီပွဲမှာ ဘာလေး ဝတ်သွားရင်ကောင်းမလဲဆိုတာမျိုး၊ နောက်ဆုံး စားသောက်ဆိုင်မှာ စားပွဲထိုးက ဝန်ဆောင်မှုပေးနေချိန် ဘယ်စားစရာ Menu ကို မှာရမလဲဆိုတဲ့အပေါ် ဝေခွဲရခက်နေတာမျိုး စတာတွေကို ပြန်ပြီးသတ်မှတ်မယ်လို့ ထင်ပါတယ်။

ဒီလိုဆိုရင် လူအများနဲ့ နေ့စဉ်ထိတွေ့ လုပ်ဆောင်နေရတဲ့ လုပ်ငန်းခွင်မှာဆိုရင်တော့ ဆုံးဖြတ်လုပ်ကိုင်ဖို့ အရေးကိစ္စတွေက များမှာပဲ။ တောင်လိုပုံဆီသလိုမျိုးဖြစ်နေမှာ ဧကန်မလွဲပါ။ မိမိတာဝန်ယူ၊ တာဝန်ခံနေရတဲ့ ရာထူးနေရာ အဆင့်မြင့်မားမှုနဲ့ လုပ်ငန်းကဏ္ဍအပေါ်လိုက်ပြီး လုပ်ငန်းခွင်မှာ ဘယ် Case ကို အရင်ဦးစားပေးရမလဲ၊ ဘယ်လို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရမလဲ ဆိုတာနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အမေရိကန်သမ္မတနဲ့ စစ်ဗိုလ်ချုပ်ကြီး အိုင်စင်ဟောင်းဝါ အကြံပြုပေးထားတာကို မျှဝေပေးလိုပါတယ်။

Eisenhower Matrix ဆိုရာဝယ်

Eisenhower Matrix ဆိုတာ မိမိလုပ်ဆောင် ဖွယ်ရာတွေကို အရေးတကြီးနဲ့ အရေးပါမှုအပေါ် အခြေခံပြီး အဆင့်သတ်မှတ်နိုင်ဖို့ အကူအညီပေးတဲ့ Matrix တစ်ခုဖြစ်ပြီး မိမိရဲ့လုပ်ငန်းတာဝန်တွေကို ထိထိရောက်ရောက် စီမံခန့်ခွဲနိုင်ဖို့ အသုံးပြုတဲ့ ကိရိယာတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ အမေရိကန်သမ္မတဟောင်း Dwight D. Eisenhower က တီထွင်ခဲ့တာ ဖြစ်လို့ အဲဒီအမည်ပေးခဲ့တာပါ။

သူတစ်ခါက အကြံပြုပြောကြားချက်လေး ဖြစ်တဲ့ “The most urgent decisions are rarely the most Important ones - အရေးပေါ်ဆုံးဖြတ် ချက်တွေက အရေးအပါဆုံး ဆုံးဖြတ်ချက်တွေတော့ ဟုတ်လေ့မရှိဘူး” ဆိုတဲ့ စကားလေးကနေတစ်ဆင့် ဆင်းသက်လာတာပါ။ သူဟာ အချိန်စီမံခန့်ခွဲမှု (Time Management) နဲ့ပတ်သက်ရင် ထူးချွန် ပြောင်မြောက်လှသူလို့ ထင်ရှားပါတယ်။ အလုပ်ကို ဘယ်လိုအကျိုးရှိဆုံးဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်ရမလဲ (How to work more efficiently) ဆိုတာမျိုးဖြစ်ပြီး ဆိုလိုတာက လုပ်စရာရှိတဲ့ အလုပ်မှန်သမျှကို လုပ်ဖို့ လိုတဲ့အချိန်မှာ လုပ်ဖို့လိုအပ်တဲ့ပုံစံအတိုင်း လုပ်နိုင် စွမ်းရှိတာမျိုးဖြစ်ပါတယ်။

သူ့ရဲ့နည်းလမ်းကို လိုက်နာလိုရင် အရေးကြီး (Important) တဲ့အလုပ်နဲ့ အရေးပေါ် (Urgent) လုပ်ဖို့လိုအပ်တာကို ခွဲခြားတတ်ဖို့တော့ လိုအပ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ရှုပ်ထွေးတဲ့ပရောဂျက် တစ်ခုကို စီမံခန့်ခွဲတဲ့အခါမှာဖြစ်ဖြစ်၊ စားပွဲပေါ်မှာ ကျွန်တို့တို့နေထိုင်နေတာဖြစ်ဖြစ် ဘယ်အလုပ်တွေကို စတင်ရမလဲ၊ ဘယ်အလုပ်တွေကို ဦးစားပေးရမလဲ မသိတဲ့အချိန်အခါမျိုးတွေနဲ့ ကြုံလာခဲ့ရင်တော့ Eisenhower Matrix က အကူအညီပေးနိုင်ပါတယ်။

ပထမဦးဆုံးလုပ်ရမှာကတော့ မိမိလုပ်ဆောင် ရမယ့် လုပ်ငန်းဆောင်တာတွေကို အရေးပေါ် လုပ်စရာမလိုသေးပေမယ့် ဒီလိုအရေးကြီးတဲ့ကိစ္စ ကို ဘယ်အချိန်မှာ ကိုင်တွယ်ရမလဲဆိုတဲ့မေးခွန်းကို မိမိဘာသာ မေးမြန်းဖြေကြားပြီး ဆောင်ရွက်ဖွယ်ရာ တွေအပေါ် အချိန်စီမံခန့်ခွဲတတ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ မဟုတ်ရင်တော့ အဲဒီအရေးကြီးတဲ့ကိစ္စရပ်တွေဟာ

အရေးပေါ်လုပ်ရတော့မယ့်အရာတွေ ဖြစ်သွားနိုင်လို့ ပါ။ ဒါဟာ ရေရှည်ကာလအထိ ပေါက်ရောက်နေတဲ့ မဟာဗျူဟာဆုံးဖြတ်ချက် နယ်ပယ်မျိုးတွေလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

လုပ်ဆောင်ရမယ့်နည်းလမ်းကတော့ ပထမ အဆင့်မှာ ကိုယ့်ရဲ့ လက်ရှိပရောဂျက်တွေ ဒါမှ မဟုတ် လုပ်ဆောင်စရာတွေအားလုံးကို ချပြီး ရေးမှတ်ရပါမယ်။ လုပ်စရာစာရင်းတစ်ခုရှိပြီးသား ဆိုရင်တော့လည်း အဲဒီအဆင့်က ပြီးပါပြီ။ ပြီးရင် ကိုယ့်ရဲ့ Matrix ကို ဖန်တီးနိုင်ဖို့ လုပ်ဆောင်ဖွယ်ရာ ကျစ်တွေကို ဝင်ရိုး X မှာ အရေးကြီးမှုအတိုင်းအတာ နဲ့ ဝင်ရိုး Y မှာ အရေးပေါ်လုပ်ဆောင်ရန်လိုအပ်နေမှု အတိုင်းအတာအနည်းအများ ခွဲခြားထားတဲ့ လေးထောင့်ကွက်လေးတွေထဲမှာ ဖြည့်သွင်းရပါ မယ်။ ဒါဆိုရင် အောက်မှာဖော်ပြပေးထားတဲ့အတိုင်း ဦးစားပေးရမယ့် အစီအစဉ်လေးခုနဲ့ ဘယ်လို လုပ်ဆောင်သင့်လဲဆိုတဲ့ အကြံပြုချက်လေးခု ထွက်ပေါ်လာမှာဖြစ်ပါတယ် -

- (က) အရေးလည်းမကြီးသလို အရေးပေါ် လုပ်ဆောင်ဖို့လည်း မလိုအပ်သေးတဲ့

ဦးစားပေးအစီအစဉ်နဲ့ ချရေးထားပြီး ထိပ်ဆုံးကနေ တစ်ခုချင်းတစ်ခုချင်း ပြီးစီးတဲ့အထိ လုပ်ဆောင် သွားပါတယ်။ အလုပ်တစ်ခု ပြီးစီးသွားမှသာ စာရင်း ထဲက ဖယ်ရှားလိုက်တာမျိုး ဖြစ်ပါတယ်။ နေ့စဉ် လုပ်ငန်းဆောင်တာအချို့နဲ့ ဦးစားပေးရမယ့် အစီ အစဉ်အပေါ် ဥပမာပေးကြည့်ပါမယ်-

- (က) အကျိုးမရှိ အချိန်ဖြုန်းသလိုဖြစ်နေတဲ့ကိစ္စ မျိုးတွေ၊ ဆိုရှယ်မီဒီယာတွေကို အလွန်အကျွံ အသုံးပြုတာတွေနဲ့ မလိုအပ်တဲ့အစည်း အဝေးတွေ၊ ဗဟိုရက်စွဲမျိုးတွေကတော့ Not Urgent and Not Important ဖြစ်နေတာ ကြောင့် လုပ်ဆောင်ရမယ့်စာရင်း (To Do List) ထဲမှ ဖယ်ထုတ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။
- (ခ) ရေရှည်ရည်မှန်းချက်ထားတဲ့ အစီအမံတွေ၊ ကျန်းမာရေးအတွက် လေ့ကျင့်ခန်းတွေ၊ တစ်ရေးတစ်မောအိပ်တာ၊ အနားယူရတာ တွေနဲ့ ကျွမ်းကျင်မှုတိုးပွားအောင် လုပ်ဆောင် ရမယ့် လုပ်ငန်းဆောင်တာတွေကတော့ Important, but Not Urgent ဖြစ်နေတာ ကြောင့် Schedule အစီအစဉ်ချပြီး

မောင်မောင်လင်း

အရေးတကြီးမဟုတ်တဲ့ အလုပ်မျိုးတွေမှာ အချိန် ဖြုန်းခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်နိုင်တာကြောင့် ကုန်ထုတ် စွမ်းအားကိုလည်း တိုးတက်စေပါတယ်။

Eisenhower Matrix ရဲ့ အဓိကရည်မှန်းချက် ဖြစ်တဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားတဲ့ တစ်နည်းပြောရရင် ရရှိထားတဲ့အချိန်အပေါ် အကျိုးအရှိဆုံး အသုံးချမှု ကို ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်စွမ်းပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ လည်း အလုပ်တွေရဲ့ အရေးတကြီးဖြစ်မှုနဲ့ အရေး ပါမှုအပေါ် ခွဲခြားနိုင်စွမ်းကလည်း သိပ်ပြီး ရိုးရှင်း လွယ်ကူတာတော့ မဟုတ်သလို ခွဲခြားဖန်တီးပြီးမှ အဲဒီအတိုင်း လိုက်လျောညီထွေအောင် မလုပ် ဆောင်နိုင်ပါကလည်း အဆင်ပြေမှာမဟုတ်ပါဘူး။ လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်းရဲ့ အရေးကြီးမှုနဲ့ အရေးတကြီး ဖြစ်မှုဟာ လူတစ်ဦးချင်းရဲ့ အလေးပေးမှုအပေါ် မူတည်ပြီး ကွဲပြားနိုင်တာကြောင့် လူအများဖွဲ့စည်း ပါဝင်နေတဲ့ အသင်းအဖွဲ့မျိုးတွေမှာဆိုရင်တော့ ဒါကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ ပိုပြီးခက်ခဲမှာဖြစ် ပါတယ်။

SWOT Analysis ဆိုရာဝယ်

တစ်ခုခုကို လုပ်ကိုင်ဖို့ သင့်၊ မသင့် ချိန်ထိုး နှိုင်းယှဉ်တဲ့အခါမျိုးမှာ အလွန်ကိုအသုံးဝင်စေတဲ့ SWOT Analysis ဆိုတာမျိုးလည်း ရှိပါသေးတယ်။ SWOT ဆိုတာကတော့ Strength၊ Weakness၊ Opportunities၊ Threats ဆိုတဲ့ စကားလုံး လေးလုံးကို အတိုကောက်ယူထားတာပါ။ စီမံခန့်ခွဲ မှုဂုဏ်ကြီး Peter F. Drucker က လူတိုင်းဟာ ကိုယ် ကိုယ်တိုင်ရဲ့ အားသာချက်တွေကို သိထားဖို့က အရေးတကူအရေးကြီးဆုံးဖြစ်တယ်လို့ ဆိုခဲ့တဲ့ အတိုင်း ကိုယ့်ရဲ့ရွေးချယ်ထားမှုဟာ ဘာတွေ လုပ်ပေးနိုင်သလဲ၊ ဘာအားသာချက်တွေရှိသလဲ ဆိုတာကို သိရှိထားဖို့ လိုအပ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပဲ Weakness အားနည်းနေတဲ့အပိုင်းတွေကိုလည်း သေချာသိရှိထားရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ Opportunities ဆိုတဲ့ ဘယ်လိုအခွင့်အလမ်းတွေရလာနိုင်လဲ ဆိုတာကို ကြိုတင်မှန်းဆထားရမှာဖြစ်သလို Threats လို့ခေါ်တဲ့ ထင်မှတ်မထားနိုင်တဲ့ အန္တရာယ် တွေကို ရင်ဆိုင်ဖို့လည်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားထား ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဥပမာအားဖြင့် ကုန်ပစ္စည်းအသစ်တစ်မျိုး ထုတ်လုပ်လိုတဲ့အခါမျိုးမှာ ဈေးကွက်ထိုးဖောက် ရမယ့် Marketing Team ကောင်းကောင်းရှိနေ တာမျိုးနဲ့ ဖောက်သည်ကောင်းရှိထားတာမျိုးက သူ့ရဲ့ Strengths ဖြစ်ပေမယ့် ဘတ်ဂျက်ချုပ်ထိန်း ထားမှုနဲ့ အချိန်မလုံလောက်တာမျိုးက Weakness တွေဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ ဒီထုတ်ကုန်အသစ်အပေါ် ဈေးကွက်ရဲ့ တောင်းဆိုမှုမြင့်မားနေတယ်ဆိုတဲ့ Opportunities လည်းရှိနေသလို လုပ်ငန်း ပြိုင်ဘက်ကလည်း အလားတူ ထုတ်ကုန်မျိုးကို ဒီအတောအတွင်း ဖြန့်ချိနိုင်တယ်ဆိုတဲ့ Threats ကလည်း ရှိနေတဲ့အခြေအနေမျိုးမှာ SWOT Analyzing လုပ်လိုက်တဲ့အခါမျိုးမှာတော့ “ကုန် ပစ္စည်းအသစ်ကို ဈေးကွက်မှာ ချပြနေရာယူနိုင်ဖို့ ဆိုရင် Urgent၊ အချိန်တိုအတွင်းမှာ ဈေးကွက်ရဲ့ အခွင့်အလမ်းရနိုင်မှု Important ကို အရယူနိုင် ဖို့အတွက် ဘတ်ဂျက်ချုပ်ထိန်းထားမှုကို ဖြေလျှော့ ပေးလိုက်တာမျိုးအပါအဝင် ရရှိနိုင်သမျှ အရင်း အမြစ်အားလုံးကိုပုံအော့ပြီး ပြိုင်ဘက်ထက် ဦးအောင် ကုန်ပစ္စည်းအသစ်ထုတ်မယ်” ဆိုတဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက်မျိုး ချမှတ်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

စာမျက်နှာ ၁၁ သို့ *

ပထမဦးဆုံးလုပ်ရမှာကတော့ မိမိလုပ်ဆောင်ရမယ့် လုပ်ငန်း ဆောင်တာတွေကို အရေးပေါ်လုပ်စရာမလိုသေးပေမယ့် ဒီလို အရေးကြီးတဲ့ကိစ္စကို ဘယ်အချိန်မှာ ကိုင်တွယ်ရမလဲဆိုတဲ့မေးခွန်း ကို မိမိဘာသာ မေးမြန်းဖြေကြားပြီး ဆောင်ရွက်ဖွယ်ရာတွေအပေါ် အချိန်စီမံခန့်ခွဲတတ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ မဟုတ်ရင်တော့ အဲဒီ အရေးကြီးတဲ့ကိစ္စရပ်တွေဟာ အရေးပေါ်လုပ်ရတော့မယ့်အရာ တွေဖြစ်သွားနိုင်လို့ပါ။ ဒါဟာ ရေရှည်ကာလအထိ ပေါက်ရောက် နေတဲ့ မဟာဗျူဟာဆုံးဖြတ်ချက် နယ်ပယ်မျိုးတွေလည်းဖြစ် ပါတယ်။

- (ခ) အကြောင်းအရာကိစ္စမျိုးကို နောက်မှလုပ်ဖို့၊ အရေးကြီးပေမယ့် အရေးပေါ်လုပ်ဆောင်ဖို့ မလိုအပ်သေးတဲ့ အကြောင်းအရာကိစ္စမျိုးကို ဘယ်အချိန်မှာလုပ်မယ်ဆိုတာ ဆုံးဖြတ်ဖို့။
- (ဂ) အရေးပေါ်လုပ်ဆောင်ရမယ့် ဒါပေမဲ့ သိပ်ပြီး အရေးမကြီးတဲ့အကြောင်းအရာ ကိစ္စမျိုး ကို အခြားသင့်လျော်မယ့်သူကို လွှဲအပ် တာဝန်ပေးပြီး ချက်ချင်းလုပ်စေဖို့။
- (ဃ) အရေးကြီးတယ်၊ အရေးပေါ်လည်းဖြစ်နေတဲ့ အကြောင်းအရာကိစ္စမျိုးကို အခုချက်ချင်း လုပ်ဖို့ စတာတွေပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဒီနည်းလမ်းကို Stephen Covey က The 7 Habits of Highly Effective People စာအုပ်မှာ ဖော်ပြခဲ့ရာက ဆယ်စုနှစ်များစွာအကြာမှာ လူကြိုက်များလာခဲ့တာပါ။ လုပ်ဆောင်ဖွယ်ရာ စာရင်းတွေတိုးပွားသည်ထက်တိုးပွားလာနေတဲ့ယနေ့ ခေတ်မှာတော့ ယခင်ကထက် ပိုမိုရေပန်းစားလာ ဖွယ်ရှိနေပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ ကိုယ့်မှာ လုပ်စရာတွေ တိုးလာနေတဲ့စာရင်းတစ်ခုရှိနေသလို ခံစားရရင် အဲဒါကိုကူညီနိုင်ဖို့ ဒီဇိုင်းထုတ်ပေးထား လို့ပဲဖြစ်ပါတယ်။ နေ့စဉ် နေထိုင်မှုလူမှုဘဝမှာ တိုးပွားလာနေတဲ့ အလုပ်စာရင်းတွေကို အချိန် ခွဲဝေမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်တဲ့ နည်းလမ်းနောက်တစ်ခု ကတော့ ဘီလျံနာကြီး Warren Buffet ရဲ့နည်းပါ။ သူက တစ်နေ့တာ လုပ်ဆောင်ဖွယ်ရာတွေကို

- (ဂ) ပြောဆိုလုပ်ကိုင်နေတဲ့အချိန်မျိုးမှာ ရုတ်ခြည်း ဝင်လာတဲ့ တယ်လီဖုန်းခေါ်ဆိုလာမှုတွေ၊ အချို့သောအိမ်မေးလ်နဲ့ အစည်းအဝေးတွေ၊ အပြင်လူငှားရမ်းခေါ်ယူပြီး လုပ်လိုရတဲ့ နိစ္စရူဝ လုပ်ငန်းဆောင်တာတွေကတော့ Urgent, but Not Important ဖြစ်နေတာ ကြောင့် အခြားသင့်လျော်သူထံကို တာဝန် လွှဲအပ်ထမ်းဆောင်စေမှု (Delegate) ပြုလုပ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။
- (ဃ) ပြီးစီးရမယ့် အချိန်သတ်မှတ်ချက်ပါတဲ့ ပရောဂျက်တွေ၊ ကျန်းမာရေးအခြေအနေ အရေးပေါ်ဖြစ်သွားတာမျိုးနဲ့ အရေးပေါ် အခြေအနေနဲ့ ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ရတာတွေ ကတော့ Urgent and Important ဖြစ်နေ တာကြောင့် ချက်ချင်းဦးစားပေး (Do First) လုပ်ဆောင်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုနည်းလမ်းမျိုးကို အသုံးပြုလိုက်တဲ့အခါမှာ လွှဲအပ်ရန် သို့မဟုတ် ဖယ်ရှားပစ်ရန်လိုအပ်တဲ့ အလုပ်တွေကို အလွယ်တကူ ခွဲခြားသိရှိနိုင်တာ ကြောင့် လုပ်ဆောင်ချက်များစွာကို စီမံခန့်ခွဲနိုင်စေ ပါတယ်။ ဘယ်အလုပ်တွေက အရေးအကြီးဆုံးလဲ၊ သာမန်လဲဆိုတာမျိုးနဲ့ ဘယ်အချိန်မှာ စတင် အကောင်အထည်ဖော်ရမလဲဆိုတာကို ပိုမိုလွယ်ကူ စွာဆုံးဖြတ်နိုင်မှုရှိလာပါတယ်။ အရေးမကြီးတာနဲ့

ပခုက္ကူတက္ကသိုလ်၏ (၂၃)နှစ်ပြည့် နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲ ကျင်းပ

ပခုက္ကူ ဇန်နဝါရီ ၂၄
ပခုက္ကူတက္ကသိုလ်၏ (၂၃)နှစ်ပြည့် နှစ်ပတ်လည်နေ့ အထိမ်းအမှတ် “Challenges and Opportunities of Climate Change and Enhancing Sustainable Development” သုတေသနစာတမ်းများဖတ်ပွဲကို ယမန်နေ့က အဆိုပါတက္ကသိုလ်ရှိ ပင်မဆောင်(ဘွဲ့နှင့်သဘင်ခန်းမ) ၌ ကျင်းပသည်။



ရှင်းလင်းပြောကြား
အခမ်းအနားတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင်နှင့် ပခုက္ကူခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးနေမျိုးအောင်တို့က ဂုဏ်ပြုအမှာစကား ပြောကြားပြီး ပခုက္ကူတက္ကသိုလ် ခေတ္တပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာတင်ထွန်းအောင်က တက္ကသိုလ်သမိုင်းကြောင်းနှင့် (၂၃)နှစ်ပြည့် တက္ကသိုလ် နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်သုတေသနစာတမ်းများ ဖတ်ပွဲကျင်းပရခြင်းရည်ရွယ်ချက်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
ထို့နောက် ပခုက္ကူတက္ကသိုလ် အနုပညာအသင်းမှ ဆရာ ဆရာမ

များနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ အဆို အက ဝါသနာရှင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက တေးသီချင်း၊ အကများဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြပြီး ဒဿနိကဗေဒဌာနမှ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါ်ခင်နုဆွေက “Some Ethnical Aspect of Environmental Conservation and Sustainable Development” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ သတ္တဗေဒဌာနမှ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ နှင်းနှင်းဝေက “Effect of Climate Factors on Mutualistic Relationship of Adult Butterfly and

their Nectar Food Plants on kyaut-Tan Village, Minbu Township, Magway” ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း သုတေသနစာတမ်းများ ဖတ်ကြားကြသည်။
ပခုက္ကူ တက္ကသိုလ်အနေဖြင့် အဆင့်မြင့်ပညာရေးကဏ္ဍမှ ဆရာဆရာမများ၏ သင်ကြားရေးစွမ်းရည်နှင့် သုတေသနပြုလုပ်မှုစွမ်းရည် တိုးတက်ကောင်းမွန်အဆင့်မြင့်ပြီး ဘာသာရပ်နယ်ပယ်ဒေသအလိုက် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် နိုင်ငံတော်၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အထောက်အကူပြုနိုင်ရေး၊

ဘာသာရပ်နယ်ပယ် အကျိုးပြုနိုင်ရေး၊ ပခုက္ကူဒေသ လူမှုစီးပွားရေး အကျိုးပြုနိုင်ရေးတို့အတွက် ရည်ရွယ်ကာ (၂၃)နှစ်ပြည့် ပခုက္ကူတက္ကသိုလ် နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် Challenges and Opportunities of Climate Change and Enhancing Sustainable Development နှင့် ပတ်သက်သည့် ဝိဇ္ဇာနှင့် သိပ္ပံဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ သုတေသနစာတမ်းပေါင်း ၂၂ စောင်ကို စာတမ်းရှင်များက ဖတ်ကြားခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

ရေးမြို့နယ်၌ မြို့နယ်ပညာရေးစုံညီပွဲတော် ကျင်းပ

ရေး ဇန်နဝါရီ ၂၄
၂၀၂၃ - ၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ရေးမြို့နယ် ပညာရေးစုံညီပွဲတော်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက် ၉ နာရီက ရေးမြို့နယ်အထက(၁)ကျောင်း ပညာဗိမာန်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
ဦးစွာ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစန်းမင်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကိုကိုဦး၊ ဒုတိယစစ်ဆင်ရေးကွပ်ကဲရေးမှူး ဗိုလ်မှူးကြီးစံညိုဝင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးခင်ဇော်တို့က မြို့နယ်အဆင့် ပညာရေးစုံညီပွဲတော်အခမ်းအနားကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။
ထို့နောက် ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့က အဖွင့်အမှာစကားများ ပြောကြားပြီး ခရိုင်ပညာရေးမှူး ဦးခင်ဇော်က မြို့နယ်အတွင်း ပညာရေးကဏ္ဍဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို လည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးမင်းဌေးဦးက ပညာရေးစုံညီပွဲတော်ကျင်းပရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်ကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
ယင်းနောက် ကျောင်းအလိုက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက တေးသီချင်းများဖြင့် သီဆိုကပြပျော်ဖြေခြင်း၊ ဘက်စုံထူးချွန်ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ထူးချွန်ဆုရကျောင်းများမှ ကျောင်းအုပ်ကြီးများအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



မြဝတီမြို့ အထက(၃)၌ ပညာရေးစုံညီပွဲတော်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

မြဝတီ ဇန်နဝါရီ ၂၄
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီမြို့နယ် အမှတ်(၃)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ပညာရေးစုံညီပွဲတော်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် အဆိုပါကျောင်းခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြဝတီခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကောင်းစံလင်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးညီညီအောင်က စုံညီပွဲတော်ကျင်းပရခြင်းကို ရှင်းလင်းသည်။

ဆက်လက်၍ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကောင်းစံလင်းက (၂၄) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ နိုင်ငံတော်ဗဟိုအဆင့်၊ ပြည်နယ်အဆင့်၊ မြို့နယ်အဆင့်များတွင် ရွှေတံဆိပ်၊ ငွေတံဆိပ်ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုချီးမြှင့်ပြီး ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ပညာသင်နှစ် ဘက်စုံထူးချွန်ဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ဝင် (၂) ဦးစစ်သောင်း၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင် (၂) ဦးအောင်မင်းစိုး၊ ခရိုင်ပညာရေးမှူးဦးသန်းဆွေဦး၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်များက ဆုများချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဇာဖြူဝင်း(ပြန်/ဆက်)

ကမာရွတ်မြို့နယ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ပညာရေးစုံညီပွဲတော် ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကမာရွတ်မြို့နယ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ပညာရေးစုံညီပွဲတော်ကို အမှတ်(၂) အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း ပညာတန်ဆောင်ခန်းမ၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသည်။

စုံညီပွဲတော်ကို ကမာရွတ်ခရိုင်ပညာရေးမှူး၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူးတို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ကာ ကမာရွတ်မြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဦးပေါ်ဦးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဗဟိုအဆင့်၊ တိုင်းအဆင့်၊ ခရိုင်အဆင့်၊ မြို့နယ်အဆင့် ပြိုင်ပွဲအသီးသီးတွင် ထူးချွန်ဆုရရှိသော ကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ခရိုင်ပညာရေးမှူး၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး အခြေခံပညာ ကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက တေးသရုပ်ဖော် အကများဖြင့် ပျော်ဖြေ တင်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



* စာမျက်နှာ ၁၀ မှ ရွေးချယ်ဖို့ခက်ခဲနေတဲ့ အခြေအနေမျိုးမှာ ဘယ်လိုလုပ်ရမလဲ
အထက်မှာ ဖော်ပြထားတဲ့ Eisenhower Matrix ကတော့ အချိန်ကိုအကျိုးရှိစွာအသုံးပြုရမှာ အဓိကကျတဲ့ ကိရိယာတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ ရှေ့မှာရှင်းပြပြီး သလိုပဲ အရေးကြီးမှုနဲ့ အရေးပေါ်ဖြစ်မှုအပေါ် ဆုံးဖြတ်ရဖို့ ခက်ခဲနေတာမျိုးတွေလည်း ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ပြဿနာတစ်ခုအပေါ် ဆုံးဖြတ်ရတော့မယ့်ဆိုရင် ထွက်ပေါ်လာမယ့်ရလဒ်တွေကို ကြိုတင်ခန့်မှန်းထားနိုင်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ပြီးရင် ထွက်ပေါ်လာတဲ့ရလဒ်ရဲ့ အကျိုးနဲ့အပြစ် (Pros and Cons) ၊ အရှုံးနဲ့အမြတ် (Costs and Benefits) တွေကို သေချာနှိုင်းယှဉ်ချိန်ထိုးပြီးမှ အကျိုးအများဆုံးရနိုင်မယ့်အရာကို ဆုံးဖြတ်ရွေးချယ်လေ့ရှိပါတယ်။
ဒါကို The Rubber Band Model လို့ ခေါ်ပါတယ်။ တစ်ခုခုကို ပြတ်ပြတ်သားသား ရွေးချယ် ဆုံးဖြတ်ရတော့မယ့်အချိန်မျိုးမှာ မလုပ်ဖြစ်စေဖို့

ကိုယ့်ကို တုပ်နှောင်ထားတဲ့အရာတွေ (What is Holding) နဲ့ လုပ်ဖြစ်သွားအောင် ဆွဲခေါ်နေတဲ့အရာတွေ (What is Pulling) အားပြိုင်ပြီးမှ အမှန်ကန်ဆုံးအဆုံးအဖြတ်တစ်ခုခုကို ရွေးချယ်တတ်ဖို့ လိုအပ်တာမျိုးပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါမှသာ ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရာမှာ အသုံးပြုတဲ့နည်းနာတွေကို အကောင်းဆုံးအသုံးချနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။
The Project Portfolio Matrix ဆိုရာဝယ်
Costs တွေကို တွက်ချက်ရာမှာ ငွေကြေးတစ်ခုတည်းနဲ့ တန်ဖိုးဖြတ်လို့မရဘူးဆိုတာကိုလည်း သတိပြုထားဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ပေးဆပ်လိုက်ရတဲ့ ပတ်သက်ဆက်နွယ်နေတဲ့ မိတ်ဆွေတွေ၊ စွမ်းအင်တွေနဲ့ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာဖိစီးမှုတွေ အရင်းအမြစ်အားလုံးကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမှာဖြစ်သလို ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးချင်းရဲ့ ထွက်ပေါ်လာမယ့် ရလဒ်အပေါ် တန်ဖိုးဖြတ်မှုကလည်း တူညီမှုမရှိတာမျိုးလည်း ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ချင်းရဲ့ Vision၊ Goal မတူညီမှုကြောင့်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကို The Project Portfolio Matrix လို့ ခေါ်ပါတယ်။

Matrix ဖန်တီးနိုင်ဖို့ဆိုရင် ရလဒ်ခန့်လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေမယ့် ဝင်ရိုးနှစ်ခုကို ရွေးချယ်ရပါမယ်။
ဥပမာအားဖြင့် ပရောဂျက်စီမံကိန်းတစ်ခုကို အကောင်အထည်ဖော်မလား၊ မဖော်ဘူးလားဆိုတာကို ဆုံးဖြတ်ရတော့မယ့် အခြေအနေမျိုးမှာဆိုရင် X ဝင်ရိုးမှာ ဒီပရောဂျက်က သူဖြစ်ချင်နေတဲ့ ရည်မှန်းချက်ပေါက်မြောက်စေဖို့ ဘယ်လောက်အထောက်အကူဖြစ်စေလဲဆိုတာမျိုးနဲ့ Y ဝင်ရိုးမှာ ဒီပရောဂျက်ဆီက သူဘယ်လောက် သင်ယူလေ့လာနိုင်မလဲဆိုတာမျိုးကို ဖော်ထုတ်နိုင်ဖို့အတွက် ရည်မှန်းချက်ပေါက်မြောက်နိုင်မှုနဲ့ သင်ယူလေ့လာနိုင်မှုဆိုတဲ့ ဝင်ရိုးနှစ်ခုနဲ့ ဆက်နွယ်နေတဲ့ Matrix ကို ဖန်တီးရပါမယ်။ ထွက်ပေါ်လာတဲ့ ရလဒ်ပုံစံလေးမျိုးနဲ့ လိုက်ပြီး ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်မှုကတော့ အောက်မှာ ဖော်ပြထားတဲ့အတိုင်းပဲ ဖြစ်ပါတယ်-
(က) ပရောဂျက်ဆီက ဘာမှ လေ့လာသင်ယူလို့ မရသလို ကိုယ့်ရဲ့ အနာဂတ်ရည်မှန်းချက်ပေါက်မြောက်နိုင်မှုအပေါ်မှာလည်း အကျိုးမပြုဘူးဆိုရင် ပရောဂျက်ကို လုံးဝအကောင်

အထည်မဖော်ပါနဲ့။
(ခ) ပရောဂျက်ကြောင့် ကိုယ့်ရဲ့ လေ့လာသင်ယူမှုကို တိုးပွားစေနိုင်တယ်။ ဒါပေမဲ့ ကိုယ့်ရဲ့ အနာဂတ်ရည်မှန်းချက် ပေါက်မြောက်နိုင်မှုအပေါ်မှာတော့ အကျိုးမပြုဘူးဆိုရင် ကိုယ့်ရဲ့ Vision နဲ့ကိုက်ညီမယ့် ပရောဂျက်မျိုးကို ပြောင်းလဲအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ဖို့ ကြိုးစားပါ။
(ဂ) ပရောဂျက်က ကိုယ့်ရဲ့ Vision နဲ့ လိုက်လျောညီထွေမှုရှိပေမယ့် ကိုယ့်ရဲ့ လေ့လာသင်ယူမှုကို အထောက်အကူမပြုဘူးဆိုရင် မိမိကိုယ်စား တာဝန်ယူမယ့်သူရာဖွေပြီး ပရောဂျက် ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်ခိုင်းပါ။
(ဃ) ပရောဂျက်က ကိုယ့်ရဲ့ Vision နဲ့ လိုက်လျောညီထွေမှုရှိသလို ကိုယ့်ရဲ့ သင်ယူလေ့လာမှုကို တိုးပွားစေနိုင်တာမျိုးဆိုရင်တော့ ထိဆုကြီးပေါက်တယ်လို့သာ မှတ်ယူလို့ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ (ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

“(၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သုတေသနညီလာခံ” (တတိယနေ့) ဆက်လက်ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပသော “(၅၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သုတေသနညီလာခံ” တတိယနေ့ကို ယနေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့ ဒဂုံမြို့နယ် အမှတ်- ၅၊ ဇီဝကလမ်းရှိ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)တွင် ဆက်လက် ကျင်းပခဲ့ရာ သုတေသနစာတမ်းရှင် များက အခြေခံ သုတေသနစာတမ်း၊ အသုံးချသုတေသနစာတမ်း၊ ကျန်းမာရေးစနစ် သုတေသနစာတမ်း စုစုပေါင်း ၃၃ စောင်ကို ဖတ်ကြားတင်ပြခဲ့ကြသည်။

ဖတ်ကြားတင်သွင်း

နံနက်ပိုင်းတွင် သဘာပတိများအဖြစ် ကျန်းမာရေး လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာတင်ထွန်း၊ ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေးတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ လှလှဝင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂) ပါမောက္ခ/ ဌာနမှူး ပါမောက္ခဒေါက်တာပစိုး၊ ဆေးတက္ကသိုလ် (၁) ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ပါမောက္ခဒေါက်တာရှင်နောင်း လွင်၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာတင်ဦး၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ ခင်ဖြူဖြူတို့က ဆောင်ရွက်၍ ဇီးကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ကျန်းမာရေးမှူး အဆင့်(၁)ဦးသိန်းလှိုင်က “ပြည်ခရိုင်၏ အခြေခံအဆင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနများတွင် ဆေးဝါးနှင့် ဆေးပစ္စည်းထောက်ပံ့မှု စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ အခြေ အနေများအား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသန စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ပေါင်းတည်မြို့နယ် ကျန်းမာရေးမှူး အဆင့်(၁) ဦးထွန်းဝင်းလတ်က “မြန်မာနိုင်ငံ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်၊ မိတ္ထီလာမြို့နယ်နှင့် သာစည်မြို့နယ်ရှိ ပြည်သူ့လူထု အခြေပြု ကျန်းမာရေး စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်ဆောင်ချက်အပေါ် လွှမ်းမိုးသည့်အချက်များအား ဖော်ထုတ်လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ သူနာပြုသင်တန်းကျောင်းမှသရုပ်ပြ ဒေါ်သက်သက်ထွန်းက “ကင်ဆာ ဆေးသွင်းနေသော ရင်သားကင်ဆာလူနာများ၏ မောပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊ နေ့စဉ်လုပ်ငန်းဆောင်တာများကို လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်း နှင့် ဘဝအရည်အသွေးဆက်နွှယ်မှုကိုလေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ သူနာပြု တက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)မှ သရုပ်ပြ ဒေါ်ဖြူနွန်းမွေက “ကရင်လူမျိုးများ၏ ကလေးသူငယ်ပြုစောင့် ရှောက်ခြင်းတွင် လွှမ်းမိုးနေသော ရိုးရာဓလေ့ ယုံကြည် မှုများနှင့် လုပ်ဆောင်မှုများ” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ မိခင်နှင့်ကလေး ကျောင်းကျန်းမာရေး (ချမ်းမြသာစည်)မှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သန့်အောင်က “မိတ္ထီလာခရိုင် ဆေးရုံကြီးရှိ သူနာပြုများ၏ အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းအပေါ် တန်ဖိုးထားမှု၊ ဆေးရုံ ကျင့်ဝတ်နှင့် သက်ဆိုင်သော အခြေအနေများ၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ ဘဝအရည်အသွေး တို့အကြား ဆက်နွှယ်မှုတို့အား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ သူနာပြု သင်တန်းကျောင်း(ဟင်္သာတ)မှ ကျောင်းအုပ် ဒေါ်အေးအေးခိုင်က “ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကာလ၌ ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံရှိ သူနာပြုဆရာမများ၏ မိခင် ကျန်းမာစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများ ကို လေ့လာဖော်ထုတ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ်(မန္တလေး)မှ သရုပ်ပြဒေါ်အိမ်မိမိက “မန္တလေးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးရှိ ဆေးရုံ၏ ကျင့်ဝတ်နှင့်သက်ဆိုင်သော အခြေအနေ နှင့် သူနာပြုများ၏ ကိုယ်ကျင့်တရား စောင့်ထိန်း နိုင်မှုအား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်း ကိုလည်းကောင်း၊ သူနာပြုသင်တန်းကျောင်း (ရန်ကုန်) မှ သရုပ်ပြ ဒေါ်နွယ်ဇင်ငြိမ်းက “အသက် (၁)နှစ်အရွယ် ကလေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် ပတ်သက် သော မိခင်များ၏ ဗဟုသုတအပေါ်တွင် ပညာပေး လမ်းညွှန်၏ အကျိုးသက်ရောက်မှုအစီအစဉ်”



သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ် (၁)မှ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာမေစိုးအောင်က “ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အထက်တန်း ကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ ရေဘေးကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေးနှင့် ရေဘေးဆိုင်ရာ ကူးစက်ရောဂါများအကြောင်း အသိပညာများ တိုးမြှင့်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန (နေပြည်တော်)မှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အိမ်မိမိဆွေက “Perindopril Erbumine Film Coated Tablet ၏ ဖော်မြူလာ ထုတ်ဖော်ခြင်းနှင့် အရည်အသွေး စစ်ဆေးခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အစားအသောက်နှင့်ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဦးစီးဌာန (ထားဝယ်)မှ ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သိန်းတို့က “Ferrous Fumarate Capsule အား Dried Starch နှင့် Sodium Starch Glycolate မတူညီသော အမျိုး အစားများကိုအသုံးပြု၍ ဆေးထွက်ရှိမှုနှုန်း အရည် အသွေးအား တိုင်းတာဆုံးဖြတ်ခြင်း” သုတေသန စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံ ကြီးမှ အထူးကုဆရာဝန် ဒေါက်တာခင်စုလှိုင်က “အစာအိမ်ကင်ဆာတွင် ပြန်ရည်ကျိတ်ကို အဆင့် ၃ ဆင့်ဖြင့် ခွဲစိတ်ခြင်းနှင့် ပုံမှန်ခွဲစိတ်ခြင်း” သုတေ သနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁) မှ ကထိက ဒေါက်တာအေးပွင့်ဖြူက “CYP2D6*10 မျိုးရိုးဗီဇ အကွာရာ ကွဲပြားမှုကြောင့် Risperidone ဆေး၏အာနိသင်နှင့် သွေးတွင်းပမာဏအပေါ် အကျိုး သက်ရောက်မှုကို စိတ်ကစဉ်ကလျား ရောဂါလူနာ များတွင် လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ ဆေးသုတေသန ဦးစီးဌာနမှ သုတေသီ ဒေါက်တာအေးမင်းမော်က “ရိုးတွင်းခြင်ဆီအားနည်း ရောဂါလူနာများတွင် အသုံးပြုသည့် Cyclosporine ဆေး၏ သွေးတွင်းပမာဏအပေါ်တွင် ဆေးကိုချေ ဖျက်ပေးသော ဇီဝဓာတ်ကူ CYP3A5 6986A>Gနှင့် ပတ်သက်သည့် မျိုးရိုးဗီဇအကွာရာကွဲပြားမှု၏ အကျိုး သက်ရောက်ပုံကို လေ့လာခြင်း” သုတေသန စာတမ်း ကိုလည်းကောင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ ဆေးရုံကြီးမှ အထူးကုဆရာဝန် ဒေါက်တာယုယုမှန်က “လူငယ်နှင့် လူလတ်ပိုင်း သွေးဥကင်ဆာလူနာရှင်များတွင် ဓာတုရောင်ခြည်အသုံးပြုပြီး ရောဂါအကြွင်းအကျန် ရှာဖွေခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသားကျန်းမာရေးဓာတ်ခွဲမှုဌာနမှ ဒေါက်တာ ဖြိုးသိင်္ဂီခိုင်က “ရင်သားကင်ဆာရောဂါတွင် တွေ့ရှိ နိုင်သော ပရိုတင်းဓာတ်ပေါင်းတစ်မျိုး (Survivin) အား လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂)မှ တွဲဖက်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာနီနီ အောင်က “သားဥအိမ်ကင်ဆာကို သွေးတွင်းဓာတ် ပစ္စည်းတစ်မျိုးနှင့်ရောင်စုံတယ်လီဗေးရှင်း ဓာတ်မှန် ဖြင့် စမ်းသပ်ရှာဖွေခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနည်းပညာ တက္ကသိုလ်မှ လက်ထောက်ကထိက ဒေါက်တာ ခင်အေးသင်းက “ကျန်းမာသောအသက်ကြီးခြင်းတွင်

အခြေခံကိုယ်ခံအား ဆဲလ်ပုံစံအား ရှေးဦးအစမ်း လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာနမှ သုတေသီ ဒေါက်တာ သန်းမြတ်စိုးက “သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါပိုးကို သယ်ဆောင်နိုင်သော Aedes aegypti ခြင်္ကျားသား လောင်းများကို ထိန်းချုပ်နိုင်ရန်အတွက် Abate (Temphose 1% sand granules) ပိုးသတ်ဆေး၏ အကြွင်းအကျန် အကျိုးသက်ရောက်မှုကို လေ့လာ ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း ဖတ်ကြားတင်သွင်းခဲ့ကြပြီး တက်ရောက်လာသူများ က မေးမြန်းဆွေးနွေးအကြံပြုခဲ့ကြသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် သဘာပတိများအဖြစ် ဆေး တက္ကသိုလ်(၁) ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာကျော်ရွှေ၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂) ပါမောက္ခချုပ်ပါမောက္ခဒေါက်တာ အေးအေးခင်၊ သူနာပြုတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာတင်တင်ကျော်၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာ ရေးတက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာ ထင်လင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၁) ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာခင်မေသင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး) ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ပါမောက္ခဒေါက်တာ သင်းသင်းမြတ်၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂) ပါမောက္ခ/ ဌာနမှူး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာအေးအေးတင့်၊ ဆေး တက္ကသိုလ်(၁) ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ပါမောက္ခဒေါက်တာ စန်းစန်းဌေးတို့က ဆောင်ရွက်၍ သင်တန်းကျန်း မြေပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ သားဖွားမီးယပ်အထူးကု ဆရာဝန် ဒေါက်တာယမင်းသီရိခင်က “ခွဲစိတ်မွေး ဖွားသည့်မိခင်များတွင် နာလန်ထမြန်စေရန် ပြုပြင် ပြောင်းလဲထားသည့် ကုထုံးနှင့်စံပြုကုထုံးတို့အား နှိုင်းယှဉ်လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ သူနာပြုသင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်) ကျောင်းအုပ် ဒေါ်ဝင်းရတနာက “မွေးဖွားပြီး သားဦး မိခင်များအား သားဖွားလမ်းကြောင်းချဲ့ထားသော အနာနာကျင်မှုနှင့် အနာကျက်မှုများအပေါ်တွင် တင်ပဆို ကြမ်းခင်းကြက်သားလေ့ကျင့်ခန်း၏ အကျိုးသက်ရောက်မှု” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံကြီးမှ သားဖွား မီးယပ် အထူးကုဆရာဝန် ဒေါက်တာဇော်ခြင်မင်းက “ကိုယ်ဝန်ဆောင်လူနာများ ကလေးမီးဖွားရာတွင် နာကျင်မှုသက်သာစေရန် ပါရာစီတမော ဆေးသွင်း ခြင်းနှင့် ထရမဒေါ့ထိုးဆေး (Tramadol Injection) တို့၏ အကျိုးသက်ရောက်မှုကို နှိုင်းယှဉ်ခြင်း” သုတေ သနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ ဆေးရုံကြီးမှ သားဖွားမီးယပ်အထူးကု ဆရာဝန် ဒေါက်တာယုဦးစန်းက “ကလေးမီးဖွားမည့် ကိုယ်ဝန် ဆောင်မိခင်များကို ကလေးမီးဖွားရာတွင် နာကျင်မှု သက်သာစေရန် ပါရာစီတမောအကြောသွင်း ဆေးရည် (Paracetamol Infusion)နှင့် ဟိုင်ရိုစင်းထိုးဆေး (Hyoscine Butylbromide)ကို ထိုး၍ အကျိုး သက်ရောက်မှုကို နှိုင်းယှဉ်လေ့လာခြင်း” သုတေသန စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံ ကြီးမှ သားဖွားမီးယပ်အထူးကုဆရာဝန် ဒေါက်တာ

နွယ်နီပိုင်က “သားအိမ်ထုတ်မည့်လူနာများကို Haemocoagulase ထိုးဆေးနှင့် Tranexamic acid ထိုးဆေးပေးပြီး ခွဲစိတ်စဉ်နှင့် ခွဲစိတ်ပြီးနောက် သွေးဆုံး ရှုံးမှုနှင့် ထိုဆေးတို့၏ ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများကို လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပဆေးရုံကြီးမှ သားဖွားမီးယပ်အထူး ကုဆရာဝန် ဒေါက်တာအိအိဌေးက “ကိုယ်ဝန် စောင့်ရှောက်မှုခံယူခြင်းနှင့် ယင်းကိုသက်ရောက် စေသော အကြောင်းအရာတို့ကိုလေ့လာခြင်း” သုတေ သနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဗဟိုအမျိုးသမီးဆေးရုံ ကြီးမှ ကထိက ဒေါက်တာ နန်းယုဇနဇော်က “ဗဟို အမျိုးသမီးဆေးရုံ၊ ရန်ကုန်သို့ လာရောက်ပြသသော ကလေးရရန် ခက်ခဲသော အမျိုးသမီးများတွင် မျိုးပွား ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သော ဗဟုသုတ၊ ခံယူချက်သဘော ထားနှင့် ထိုရောဂါအတွက် ကုသမှုရှာဖွေပုံ အမူအကျင့် များကိုလေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး)မှ လက်ထောက်ကထိက ဒေါက်တာအေးသဒ္ဒါက “မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်ပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီးတွင် မီးနေသည် ပိုးဆိပ်သင့်ရောဂါ ဖြစ်ပွားမှုနှင့် ဆက်စပ်သော အချက်အလက်များကို လေ့လာခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာ ကြေးမုံထွေး က “ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီးတွင် ဓာတ်ရောင်ခြည်ဖြင့် ကင်ဆာကုသမှုစတင်ခံယူမည့် ကင်ဆာဝေဒနာရှင် များ၏ အာဟာရ မပြည့်ဝမှုအခြေအနေကို Subjective Global Assessment Tool ကို အသုံးပြု၍ ဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း” သုတေသန စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာဖြိုးဝေက “ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကျောက်တော်မြို့နယ်ရှိ ပြည်တွင်း ရွှေပြောင်းနေထိုင်သူများစခန်းမှ အသက်(၅)နှစ် အောက် ကလေးများ၏ အာဟာရအခြေအနေအား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကို လည်းကောင်း၊ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်းကျောင်း (ကလေး)မှ ကျောင်းအုပ်ဒေါ်ဟေမာနီဦးက “အထွေ ထွေ ရောဂါကုဆေးရုံကြီး၊ မန္တလေးရှိသူနာပြုများ၏ လုပ်ငန်းခွင်ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အလုပ်အပေါ်စိတ်ကျေနပ် မှုကို လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်း ကိုလည်းကောင်း၊ (ခုတင်-၅၀၀)အထူးကုဆေးရုံ ကြီးမှ ဆေးရုံအုပ် ဒေါက်တာအောင်လင်းအေးက “မြန်မာနိုင်ငံ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အဆင့် ဆေးရုံကြီးများရှိ အကူသူနာပြု သင်တန်းသား သင်တန်းသူများကြား စိတ်ဖိစီးမှု၊ စိုးရိမ်ပူပန်မှုနှင့် ကျေနပ်မှုများအပေါ် သတိပဋ္ဌာန်အစီအစဉ်၏ အကျိုး သက်ရောက်မှုများအား လေ့လာဆန်းစစ်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ် ကျန်းမာရေးမှူး (တောင်ကြီး)ဦးသန်းစိုးဦးက “ရမ်း ပြည်နယ်၊ ညောင်ရွှေမြို့နယ်၊ အင်းလေးကန်ဒေသရှိ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်သားများတွင် ပိုးသတ်ဆေးသုံးစွဲမှု နှင့်ပတ်သက်သော ကျန်းမာရေးအသိပညာအခြေ အနေနှင့် ပိုးသတ်ဆေးသုံးစွဲမှု ဘေးကင်းမှုဆိုင်ရာ အမူအကျင့်များကိုလေ့လာခြင်း” သုတေသန စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ အခြေခံ ကျန်းမာရေး တက္ကသိုလ် (မကွေး)မှ ကထိက ဒေါက်တာခင်ချိုအေး က “မကွေးမြို့ရှိ ပထမနှစ်တက္ကသိုလ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ လိင်မှတစ်ဆင့် ကူးစက်တတ် သော ရောဂါဆိုင်ရာ အသိပညာများမြှင့်တင်ခြင်း” သုတေသနစာတမ်းကိုလည်းကောင်း ဖတ်ကြား တင်ပြခဲ့ကြသည်။

မေးမြန်းဆွေးနွေး

စာတမ်းဖတ်ပွဲသို့ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာပညာရှင် များ၊ သုတေသီများနှင့် စာတမ်းရှင်များ ၂၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး တက်ရောက်လာသူများက စာတမ်းရှင်များအား မေးမြန်းဆွေးနွေးအကြံပြု ကြသည်။ သတင်းစဉ်

ကမ္ဘောဒီးယား တော်ဝင်ကြည်းတပ်တည်ထောင်ခြင်း (၂၅) နှစ်ပြည့် အခမ်းအနားကျင်းပ

ဖနောင်ပင် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ကမ္ဘောဒီးယား တော်ဝင် ကြည်းတပ် (RCA) တည်ထောင်ခြင်း (၂၅) နှစ်ပြည့် အခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရက်တွင် ကမ္ဘောဒီးယား တော်ဝင် လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့ (RCAF) က ဦးစီးကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့တော် ဖနောင်ပင်အနောက်ဘက်ရှိ RCA ဌာနချုပ်တွင် ကျင်းပသည့်တော်ဝင်ကြည်းတပ်တည်ထောင်ခြင်း (၂၅)နှစ်ပြည့် အခမ်းအနားသို့ ကမ္ဘောဒီးယား ဝန်ကြီးချုပ် ဟွန်မာနက် တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် စစ်ရေးပြချိတ်ခြင်းအပြင် တိုက်ပွဲဝင်တင်ကားများ၊ သံချပ်ကာယာဉ်များ၊ အမြောက်များ၊ ဒုံးပစ်လောင်ချာများနှင့် အခြား လက်နက်များအပြင် စစ်ထရပ်ကားများကိုပါ သရုပ်ပြခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်၏ လွတ်လပ်ရေး၊ အချုပ်အခြာ

အာဏာ၊ နယ်မြေပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် နိုင်ငံသားများကို ကာကွယ်ရန် ကြီးမားသော စွန့်လွှတ်အနစ်နာခံမှုများ အတွက် တပ်မတော်သား ထောင်ပေါင်းများစွာအား ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

ကမ္ဘောဒီးယား တော်ဝင်ကြည်းတပ်သည် နိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ထိန်းသိမ်းရာတွင် ကြီးမားသော ပံ့ပိုးကူညီမှုများကိုလည်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။

လက်ရှိ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရေးနှင့် ခေတ်မီ စစ်လက်နက်ပစ္စည်းများကို အမိလိုက်နိုင်ရန် အတွက် တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ၎င်းတို့၏ စွမ်းဆောင်ရည်ကို တိုးမြှင့်ရန်၎င်းက တိုက်တွန်းခဲ့သည်။

ကမ္ဘောဒီးယားတော်ဝင်ကြည်းတပ်ကို ၁၉၉၉ ခုနှစ်တွင် တည်ထောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ



XINHUA NEWS

၂၀၂၄ ခုနှစ် အာဆီယံခရီးသွားဖိုရမ် လာအိုနိုင်ငံ၌ ကျင်းပ



ဗီယက်ကျွန်း ဇန်နဝါရီ ၂၄ ၂၀၂၄ ခုနှစ် အာဆီယံ ခရီးသွားဖိုရမ်ကို လာအိုနိုင်ငံ ဗီယက်ကျွန်းမြို့၌ ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ “အရည်အသွေးနှင့် တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်း ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော အာဆီယံအနာဂတ်”

ခေါင်းစဉ်ဖြင့် အဆိုပါဖိုရမ်သည် နိုင်ငံတကာခရီးသွားများကို ပိုမိုဆွဲဆောင်ရန်အတွက် အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းထုတ်ကုန်များ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း သိရသည်။

ဒေသတွင်း ခရီးသွားလုပ်ငန်း ရေရှည်တည်တံ့စေရန်နှင့် ပြည်သူများအတွက် ပိုမိုအထောက်အကူဖြစ်စေရန်လည်း မျှော်လင့်ကြောင်း လာအိုသတင်းအေဂျင်စီ ကေပီအယ်လ်က ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်တွင် သတင်းဖော်ပြသည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် လာအိုနိုင်ငံသည် ယခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံတကာခရီးသွားများကို ယခင်နှစ်များထက် ပိုမိုဆွဲဆောင်နိုင်ရန် မျှော်လင့်ထားကြောင်း တရားဝင် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

လာအိုအစိုးရသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည် ၂ ဒသမ ၇ သန်းကို ဆွဲဆောင်နိုင်ရန်နှင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၀၀ သန်းခန့်ရရှိနိုင်ရန်လည်း မျှော်လင့်ထားသည်။

အလားတူ ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည် ၂ ဒသမ ၉ သန်းအထိ မျှော်မှန်းထားပြီး

အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄၃၄ သန်း ရရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းထားသည်။

အဆိုပါခရီးသွားလာရေးဆိုင်ရာ မျှော်မှန်းချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်အတွက် လာအိုအစိုးရသည် အခြေခံအဆောက်အအုံများ မြှင့်တင်ရေး၊ ခရီးသွားထုတ်ကုန်များ အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေးနှင့် ဝန်ဆောင်မှုအရည်အသွေး မြှင့်တင်ရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

လာအိုနိုင်ငံသည် ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် (၄၄) ကြိမ်မြောက်နှင့် (၄၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးများနှင့် အခြားအာဆီယံဆက်စပ်အစည်းအဝေးများအပါအဝင် အရေးကြီးသောပွဲများကို ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအစည်းအဝေးများကျင်းပခြင်းနှင့်အတူ နိုင်ငံခြားသား ခရီးသွားဧည့်သည်များ ပိုမိုဝင်ရောက်လာကာ နိုင်ငံတကာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးပွားလာစေရန်နှင့် ၎င်း၏ခရီးသွားလုပ်ငန်းကို ပိုမိုမြှင့်တင်လာစေရန် မျှော်မှန်းထားကြောင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ ပင်လယ်စာပိုကုန်မှ ယခုနှစ်အတွင်း ဝင်ငွေ ကန်ဒေါ်လာ ၁၀ ဘီလီယံအထိ ရရှိရေးမျှော်မှန်းထား

ဟနွင်း ဇန်နဝါရီ ၂၄ ယခုနှစ်ပထမနှစ်ဝက်တွင် ဗီယက်နမ်၏ ပင်လယ်စာ တင်ပို့မှုမှ ပိုကုန်ဝင်ငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၉ ဒသမ ၅ ဘီလီယံမှ ၁၀ ဘီလီယံအထိ ရရှိရေး မျှော်မှန်းထားသည်ဟု ဗီယက်နမ်ပင်လယ်စာ တင်ပို့သူများနှင့် ထုတ်လုပ်သူများအသင်း၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကား၍ ဗီယက်နမ် နယူးစစ်သတင်းစာက ယနေ့တွင် သတင်းဖော်ပြသည်။

နိုင်ငံ၏ပင်လယ်စာတင်ပို့မှုသည် ယခုနှစ်တွင် တဖြည်းဖြည်း ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာပြီး ယခုနှစ် ဒုတိယနှစ်ဝက်တွင် ပိုမိုအပြုသဘောဆောင်လာမည်ဟု အသင်းကခန့်မှန်းထားသည်။

ပုစွန်လုပ်ငန်းမှ ပိုကုန်ဝင်ငွေ ကန်ဒေါ်လာ လေးဘီလီယံ၊ သင်းခွေချပ် တင်ပို့ခြင်းမှ ၁ ဒသမ ၉ ဘီလီယံခန့်နှင့် ကျန်ပင်လယ်စာထွက်ကုန်များမှ ကန်ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၆ ဘီလီယံမှ ၃ ဒသမ ၈ ဘီလီယံအထိ ရရှိရန် မျှော်မှန်းထားသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ မျောက်ကျောက်ရောဂါကူးစက်ခံရသူ တစ်ဦး ထပ်မံစစ်ဆေးတွေ့ရှိ

ဖနောင်ပင် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ မျောက်ကျောက်ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ တစ်ဦး ထပ်မံစစ်ဆေးတွေ့ရှိကြောင်း ကမ္ဘောဒီးယားကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အမျိုးသား ကျန်းမာရေးအင်စတီကျု၏ ဓာတ်ခွဲခန်းရလဒ်များအရ အမျိုးသားတစ်ဦးတွင် မျောက်ကျောက်ရောဂါ ကူးစက်ခံထားရကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ အမျိုးသားသည် ဆေးရုံတွင် ဆေးဝါးကုသမှုများ ခံယူလျက်ရှိသည်။

မျောက်ကျောက်ရောဂါသည် မျောက်ကျောက်ရောဂါရှိသူနှင့် တိုက်ရိုက် ထိတွေ့မှုမှတစ်ဆင့် ရောဂါ ကူးစက်နိုင်ကြောင်း ပြည်သူများကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ထပ်မံတိုက်တွန်းထားသည်။

ကိုယ်ဝန်ဆောင် အမျိုးသမီးတစ်ဦးတွင် မျောက်ကျောက်ရောဂါ ကူးစက်ခံထားရပါက ချက်ကြိုးမှတစ်ဆင့် မိခင်မှ ကလေးသို့ ရောဂါကူးစက်နိုင်သည်။

မျောက်ကျောက်ရောဂါကူးစက်ခံရသူသည် မျက်နှာ၊ လက်ဖဝါး၊ ခြေဖဝါး၊ ခန္ဓာကိုယ်၊ မျက်လုံးနှင့် ပါးစပ်တွင် အရည်ကြည်ဖုများ ထွက်ခြင်း စသည့် လက္ခဏာများ

ဖြစ်ပေါ်လာပြီး အဖျားတက်ခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ကြွက်သားနာကျင်ခြင်း၊ ခါးနာခြင်းနှင့် မောပန်းနွမ်းနယ်မှုများကို ခံစားရသည်။

အဆိုပါ ရောဂါလက္ခဏာများ ခံစားရပါက နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာန သို့မဟုတ် ဆေးရုံများသို့ သွားရောက်ပြသသင့်သည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်



မြေပြင်တံတားစီမံကိန်းအတွက် ထိုင်းအစိုးရက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများဖိတ်ခေါ်

ဗန်ကောက် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ထိုင်းအစိုးရသည် ပစ်ဖိတ်နှင့် အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာကို ဆက်သွယ်မည့် မြေပြင်တံတားစီမံကိန်းအတွက် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများနှင့် ပြည်တွင်းပံ့ပိုးကူညီမှုများကို ဆက်လက်ရှာဖွေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အစိုးရပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ Chai Wacharonke က ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်တွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

“သက်ဆိုင်တဲ့ အချက်အလက်တွေကို သေချာလေ့လာပြီး စီမံကိန်း

မှာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ဖို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူတွေကို ဖိတ်ခေါ်နေပါတယ်” ဟု အစိုးရပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ Chai Wacharonke က ဝန်ကြီးချုပ် ဆရက်သာသာ ဗီဆင် ဦးဆောင်သော အစိုးရအဖွဲ့ အစည်းအဝေးအပြီး ကျင်းပသည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများတွင် အစိုးရက ယမန်နှစ်အတွင်း အတည်ပြုခဲ့သည့် မြေပြင်တံတားစီမံကိန်းအပြင် ထိုင်းနိုင်ငံ အက်ဒမန်

ကမ်းရိုးတန်းရှိ ရေနောင်းခရိုင်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ပင်လယ်ကွေ့ရှိ Chumphon ပြည်နယ်တွင် ရေနက်ဆိပ်ကမ်းများ တည်ဆောက်ခြင်းတို့ကို လည်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ယင်းစီမံကိန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်ကာ ဒေသတွင်း ကူးလူးဆက်ဆံမှုများလည်း မြှင့်တက်လာမည်ဖြစ်ပြီး စီမံကိန်းများအတွက် ခန့်မှန်းခြေ စုစုပေါင်းကုန်ကျစရိတ်မှာ ထိုင်းဘတ်ငွေ တစ်ထရီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၈ ဘီလီယံ) ရှိကြောင်း ထိုင်းအစိုးရထံမှ သိရသည်။

ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ

တပ်မတော်က လက်နက်ကြီးများဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ကြီးမြို့နယ်တို့တွင် ပြည်သူများ သေဆုံးဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း မဟုတ်မမှန် သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် ကံမော်ကြီးကျေးရွာ၌ မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် ပုလဲတောင်ကျေးရွာကို ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်က တပ်မတော်က လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ကျေးရွာအတွင်း သို့ကျရောက်ပေါက်ကွဲခဲ့ကာ ညီအစ်ကို သုံးဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ရှစ်ဦးထက်မနည်း ပြင်းထန်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို တရားမဝင် ပြည်ပဖျက်မိဒီယာက လူမှုကွန်ရက်ပေါ်တွင် ရေးသားဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မြေပြင်သတင်းပေးပို့ချက်များနှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်မှ လုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများအား ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်တွင် AA သောင်းကျန်းသူများက လက်နက်ကြီးများဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ပုလဲတောင်ကျေးရွာအတွင်း ကျရောက်ပေါက်ကွဲခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ပြည်သူများနေထိုင်ရာ မြို့ရွာများကို လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်မှုမရှိကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာများကို ဇန်နဝါရီ ၂၁ ရက်တွင် တပ်မတော်က လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် လိန်ပင်ဝကျေးရွာ ဖိုးအင်ကုန်းမှ ပြည်သူနှစ်ဦးနှင့် ဝါချဲကျေးရွာမှ ပြည်သူတစ်ဦးတို့ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့



ပြီး နေအိမ်လေးလုံးပျက်စီးခဲ့သည်ဟု မဟုတ်မမှန်သတင်းများကို လူမှုကွန်ရက်ပေါ်တွင် ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိပြီး မြေပြင်စုံစမ်းသိရှိရသော သတင်းများအရ ဇန်နဝါရီ ၂၁ ရက်တွင် အဆိုပါမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာများ ဝန်းကျင်အနီး၌ တပ်မတော်စစ်ကြောင်းများ နယ်မြေလုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင်မှုကို အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများက အဝေးမှ လက်နက်ကြီးများဖြင့် ပစ်ခတ်ခြင်း၊ Drop Bomb ချတိုက်ခိုက်ခြင်းများ လုပ်ဆောင်ခြင်းတို့ကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများ နေထိုင်ရာ ကျေးရွာများအတွင်းသို့ ကျရောက်ပေါက်ကွဲမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး ဒေသခံများ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တရားမဝင် ပြည်ပဖျက်မိဒီယာများအနေဖြင့်

တပ်မတော်အပေါ် နိုင်ငံရေးအရ ထိုးနှက်တိုက်ခိုက်ရန်နှင့် ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန်အတွက် မြေပြင်နှင့် လွှဲများသည့် သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို လုပ်ကြံရေးသားပြီး ပြည်သူများမှ အထင်အမြင်လွှဲဖမ်းစေရန် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများတွင် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ရေးသားဖြန့်ဝေနေခြင်းသာဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ဘုတ်ပြင်း ဇန်နဝါရီ ၂၄

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် ကံမော်ကြီးကျေးရွာ၌ ဆိုလာ အသေးစားဓာတ်အားပေးစနစ်ဖြင့် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှုကို နေပြည်တော် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသိန်းလွင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လုပ်ငန်းများ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းနှင့် အညီ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း အချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေး ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ နေပြည်တော်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန (ရုံးချုပ်) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးသိန်းလွင်က ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖများ၊ မီးလင်းရေးကော်မတီဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံကာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဌာန၊ ကုမ္ပဏီနှင့် ကျေးရွာက ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ရမည့် အခန်းကဏ္ဍများ၊ ကျေးရွာမှတင်ပြသည့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးသည်။

အဆိုပါဆိုလာအသေးစားဓာတ်အားပေးစနစ်ဖြင့် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းများကို MEGA GLOBAL GREEN AUTOMATION ကုမ္ပဏီက မဲခေါင်-လန်ချန်း အထူးထောက်ပံ့ရန်ပုံငွေဖြင့် ကျေးလက်ဦးစီးဌာနဘတ်ဂျက် ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကုမ္ပဏီမှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံငွေ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ကျေးရွာပြည်သူထည့်ဝင်ငွေ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်း စုစုပေါင်းရန်ပုံငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ရှစ်သိန်း နှစ်သောင်းကျော် အသုံးပြု၍ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ တတိယပတ်က စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ယခုအခါ လုပ်ငန်းများ၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းမြင့်မိုရ်

တစ်လှေတည်းစီး
တစ်ခရီးတည်းသွား
ပြည်ထောင်စုသား သွေးချင်းများ
တွဲထားလက်များ ခိုင်စေသား

နောင်ချိုမြို့နယ်နှင့် ပင်လောင်းမြို့နယ်တို့၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ



ထွယ်ဆန်အောင် အား သိမ်းဆည်းရမိသည့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄

နောင်ချိုမြို့နယ်နှင့် ပင်လောင်းမြို့နယ်တို့၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဇန်နဝါရီ ၂၁ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် နောင်ချိုမြို့နယ် မကျီးရေကျေးရွာအနီးတွင် ထွယ်ဆန်အောင် မောင်းနှင်လာသည့် ယာဉ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာမှစ၍ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄၀၀၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ အလားတူ ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ပင်လောင်းမြို့နယ် လိန်းလီကျေးရွာအနီးတွင် တင်အောင် မောင်းနှင်ပြီး မနန်းသန်းတင်လိုက်ပါလာသည့် ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာမှစ၍ ငှက်တိုက်မှု စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၅၀၀ ကိုလည်းကောင်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ငှက်တိုက်မှု မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

တာမွေမြို့နယ်၌ မူးယစ်ဆေးဖြတ်သင်တန်းသားများအား စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်း စီမံခန့်ခွဲမှုဘာသာရပ် ဆွေးနွေးပို့ချ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တာမွေမြို့နယ် ကျိုက္ကဆံလမ်းရှိ မူးယစ်ဆေးစွဲသူများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအသင်း (မြန်မာ) ဗဟိုရုံးတွင် စိတ်ပိုင်း၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲ စောင့်ရှောက်မှုခံယူနေသည့် မူးယစ်ဆေးဖြတ်သင်တန်းသားများအား ယနေ့နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါအသင်းရုံး မေတ္တာစံအိမ်ခန်းမ၌ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်း စီမံခန့်ခွဲမှုဘာသာရပ်ကို ဆွေးနွေးပို့ချသည်။

အခမ်းအနားတွင် မူးယစ်ဆေးစွဲသူများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအသင်း (မြန်မာ) ဗဟိုဥက္ကဋ္ဌ ဦးစံရှိန်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး စာရေးဆရာ ညီညီ (စိတ်ပညာ)က မူးယစ်ဆေးဖြတ်သင်တန်းသားများအား စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲခြင်းစီမံခန့်ခွဲမှု အကြောင်း အရာများနှင့် ပတ်သက်၍ အကျယ်တဝင့် အသိပညာပေးရှင်းလင်း ဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းခဲ့ရာ စာရေးဆရာညီညီ (စိတ်ပညာ)က ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။

မူးယစ်ဆေးစွဲသူများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအသင်း (မြန်မာ) ဗဟိုအနေဖြင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဦးစီးဌာန၏ ပြန်လည်ထူထောင်

ရေးစခန်းအသီးသီးတွင် မူးယစ်ဆေးဖြတ်ပြီးသည့် မူးယစ်ဆေးဖြတ်သင်တန်းသားများအား စိတ်ပိုင်း၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲ စောင့်ရှောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ၂၀၂၃ ခုနှစ်အတွင်း စုစုပေါင်း မူးယစ်ဆေးဖြတ်သင်တန်းသား ၉၈ ဦးကို စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲ စောင့်ရှောက်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နိုင်လင်းအောင် (ပြန်/ဆက်)



ပေါင်မြို့နယ်၌ ပြည်နယ်အဆင့် သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည်သော ကျောင်းဆရာအတွက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ပေါင် ဇန်နဝါရီ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် ပေါင်မြို့နယ်၌ ပြည်နယ်အဆင့် သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည်သောကျောင်းဆရာအတွက် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်းကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက အထက ဇင်းကျိုက်ကျောင်း၌ ပြုလုပ်သည်။

ထိုသို့စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ရာတွင် မွန်ပြည်နယ်ပညာရေးမှူး နန်းစယ်လီလှိုင်၊ မွန်ပြည်နယ် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်သူရလှိုင်၊ သထုံခရိုင်ပညာရေးမှူး ဦးခင်မိုင်း၊ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်စန်းစန်းအေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် မွန်ပြည်နယ်အတွင်း သန့်ရှင်း၍ စိမ်းလန်းစိုပြည်သော ကျောင်း ပြည်နယ်အဆင့် ဆုရွေးချယ်စစ်ဆေးအတွက် အခြေခံစံနှုန်းလေးခု အညွှန်းကိန်း ၁၇ ချက်နှင့် ကိုက်ညီမှု ရှိ/မရှိ နှိုင်းယှဉ်စစ်ဆေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

ယခုကာလတွင် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များ၌ မီးစက်ထက် ဆိုလာကို ပိုမိုရောင်းချနေရ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
ယခုကာလတွင် လျှပ်စစ်ပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များ၌ မီးစက်ထက် ဆိုလာကို ပိုမိုရောင်းချနေကြောင်း လျှပ်စစ်နှင့်ပတ်သက်သော ပစ္စည်းများကို ရောင်းချနေသည့်ဆိုင်များကို မေးမြန်းထားသည့် အချက်အလက်များအရ သိရသည်။

ပိုမိုများပြားနေ

ယခုရက်ပိုင်းတွင် ဈေးကွက်အနေအထားမှာ အေးနေသော်လည်း မီးစက်ဝယ်ယူသူများထက် ဆိုလာဝယ်ယူသူများက ပိုမိုများပြားနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း လျှပ်စစ်ပစ္စည်း ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း ဆိုင်ပိုင်ရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။ “ဒီရက်ပိုင်း ဈေးကွက်က အေးနေတယ်။

တစ်လနှစ်လလောက်တော့ရှိပြီ။ ပုံမှန် တစ်နေ့ကို သိန်းသုံးရာ လေးရာ ရောင်းရတဲ့အခါလည်း ရှိတယ်။ သိန်းနှစ်ရာလောက် ရောင်းရတဲ့ အခါမျိုးလည်းရှိတယ်။ အဲဒီလိုအနေအထားမှာ အခုက သိန်းရှစ်ဆယ်၊ တစ်ရာလောက်ပဲ ဒီရက်ပိုင်းတွေမှာ ရောင်းရတာပါ။ မီးစက်ရောင်းရတာတော့မရှိဘူး။ ဆိုလာပဲ ရောင်းရတယ်” ဟု အဆိုပါ တာဝန်ရှိသူက ပြောသည်။

လက်ရှိ ဆိုလာဝယ်ယူရာတွင် တတ်နိုင်သူများက အဲကွန်းအသုံးပြုနိုင်သည့် ဆိုလာများကို ဝယ်ယူနေကြပြီး ဆိုလာနှင့် တွဲဖက်အသုံးပြုရသော ဘက်ထရီအပါအဝင် အခြားပစ္စည်းများလည်း ဈေးကွက်တွင် အဝယ်လိုက်နေသည့် အခြေအနေရှိကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ဆီမှာတော့ ဘက်ထရီလည်း ရောင်းရတယ်။ ရန်ကုန်ကလည်း ဝယ်ကြသလို နယ်ကလည်း ဝယ်ကြတာများတယ်။ ကျွန်တော့်ဆိုင်အနေအထားအရတော့ မီးစက်ရောင်းအားနဲ့ ဆိုလာရောင်းအားကို နှိုင်းယှဉ်မယ်ဆိုရင် ဆိုလာက ပိုပြီးရောင်းရတဲ့ သဘောရှိတယ်။ အစကတော့ ဆိုလာကို ဆိုဒ်သေး။ အခုတော့ ပိုပြီးဆိုဒ်ကြီးတာတွေမျိုးလည်း ဝယ်ယူအသုံးပြုလာကြတာ တွေ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ နယ်ဈေးကွက်ကို အဓိကထား ရောင်းချရတာ။ နယ်ဘက်က တော်တော်လေး ဝယ်လာတာတွေ့ရတယ်” ဟု လျှပ်စစ်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်သူက ပြောသည်။

သာယာဝတီမြို့နယ်၌ လက်ဆွဲကောက်စိုက်စက်များဖြင့် စိုက်ပျိုးနိုင်ရန် ပျိုးထောင်နည်းစနစ် လက်တွေ့သရုပ်ပြသ

သာယာဝတီ ဇန်နဝါရီ ၂၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီမြို့နယ်တွင် လက်ဆွဲကောက်စိုက်စက်များဖြင့် စိုက်ပျိုးနိုင်ရန် ပျိုးထောင်နည်းစနစ်များ လက်တွေ့သရုပ်ပြသခြင်းကို ယမန်နေ့က သင်တောရိုးကျေးရွာ ကွင်းအမှတ် (၁၂၅၁) ရှိ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနပိုင် လယ်မြေ ငါးဧကအတွင်း



လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသခဲ့သည်။ စက်ပိုင်တောင်သူများနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူ တောင်သူများအား စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးအောင်သူက လက်ဆွဲကောက်စိုက်စက်နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များ၊ ပျိုးထောင်ရာတွင် ဆားရည်စိမ်ခြင်း၏ ကောင်းကျိုးများ၊ ပေါင်ပျိုးစနစ်ဖြင့် ပျိုးထောင်ခြင်းများ၊ ကောက်စိုက်စက်ဖြင့် စိုက်ပျိုးရန် ပျိုးပင်များလှီးဖြတ်ခြင်းများနှင့် လက်ဆွဲကောက်စိုက်စက်ဖြင့် လက်တွေ့စိုက်ပျိုးပြသခြင်းများ စသည့် ပျိုးထောင်ခြင်းမှစ၍ စိုက်ပျိုးသည့်အထိ လက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသခဲ့သည်။ အဆိုပါလက်တွေ့ရှင်းလင်းပြသရာသို့ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆန်းဟိုနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လက်ဆွဲကောက်စိုက်စက်ဝယ်ယူအသုံးပြုမည့် တောင်သူများနှင့် စိတ်ပါဝင်စားသူတောင်သူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

❖ ကျောဖုံးမှ
ဟောင်ဆန်ရဲ့ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်သွင်းယူမိသလို ဖြစ်ခဲ့တဲ့သွင်းဂိုး၊ ၂၉ မိနစ်မှာ အန်ဖီဖာနန်ဒက်စ်က တစ်ဂိုး၊ ၃၆ မိနစ်မှာ ဒီဆာဆီက တစ်ဂိုး၊ ၄၂ မိနစ်နဲ့ ၇၇ မိနစ်တို့မှာ ပယ်လ်မာက နှစ်ဂိုး၊ ၈၁ မိနစ်မှာ မာဒူက တစ်ဂိုး သွင်းယူပေးခဲ့ပြီး မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းအတွက် ချေပဂိုးတစ်ဂိုးကိုတော့ ၈၈ မိနစ်မှာ ရော့ဂျာက သွင်းယူပေးခဲ့

တာဖြစ်ပါတယ်။ မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းဟာ အိမ်ကွင်းမှာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရတဲ့ အိမ်အင်အယ်လ်ဖလား ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့် ပထမအကျော့ပွဲစဉ်မှာ တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိနဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့ပေမယ့် အခုဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်မှာ ချယ်လ်ဆီအသင်းကို ဂိုးပြတ်ရှုံးနိမ့်ကာ ပြိုင်ပွဲကနေ ထွက်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီအသင်းဟာ မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းကို အနိုင်ရရှိခဲ့တာကြောင့် အိမ်အင်အယ်လ်ဖလား ဗိုလ်လုပွဲအဆင့်ကို တက်လှမ်းခွင့်ရရှိခဲ့ပြီး ဗိုလ်လုပွဲမှာ လီဗာပူးအသင်းနဲ့ ဖူလ်ဟမ်အသင်းတို့ပွဲစဉ်မှာ အနိုင်ရရှိတဲ့အသင်းနဲ့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အိမ်အင်အယ်လ်ဖလား ဗိုလ်လုပွဲစဉ်ကိုတော့ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ရက်မှာ ဝင်ဘလေကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမှာ ဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။

(၇၇)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်
ကမ္ဘောဇ ချယ်ရီ
တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ
ပျက်လှေ ဝေးဂီတ

FRIDAY NIGHT LIVE SHOW
စိုင်းအောင်ခမ်းမိန်း၊ စိုင်းဆိုင်စင်မှ၊ စိုင်းဂီတ၊ စိုင်းဟမ်ဟတ်၊ ယင်းမွေမောင်၊ နန်းဆိုင်ဝမ်းလျန်း၊ ၂၆-၁-၂၀၂၄ (သောကြာနေ့)၊ ၂ ည (၉) နာရီခန့်

Live On **MRTV HD**

“ကမ္ဘောဇချယ်ရီ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဇန်နဝါရီ ၂၄
(၇၇)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် “ကမ္ဘောဇချယ်ရီ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကို ဇန်နဝါရီ ၂၆ ရက် (သောကြာနေ့) ၂ ည ၉ နာရီခန့်တွင် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ Friday Night Live Show အဖြစ် တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကို ရှမ်းတိုင်းရင်းသားများ တီးခတ်မည့် ရွက်လှေတေးဂီတအဖွဲ့နှင့်အတူ ရှမ်းပြည်နယ်မှ နာမည်ရ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား တိုင်းရင်းသူ တေးသံရှင်များဖြစ်ကြသည့် စိုင်းအောင်ခမ်းမိန်း၊ စိုင်းဆိုင်စင်မှ၊ စိုင်းဂီတ၊ စိုင်းဟမ်ဟတ်၊ ယင်းမွေမောင်နှင့် နန်းဆိုင်ဝမ်းလျန်းတို့က ရှမ်းပြည်နယ်၏ အေးချမ်းသာယာလှပမှု၊ ဘာသာတရားကိုးကွယ်မှု၊ ရှမ်းရိုးရာဓလေ့၊ ဖြူစင်ရိုးသားမှုနှင့် ရင်းနှီးခင်မင်မှုတို့အား ဖော်ညွှန်းသည့် တေးသီချင်းများကို မြန်မာ/ရှမ်းနှစ်ဘာသာဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေကြမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းအစီအစဉ်ကို ဇန်နဝါရီ ၂၈ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် Replay ထပ်မံပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၅-၁-၂၀၂၄ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြန်ကြီးများ	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်တော်	ဟာခေါင်း	ကရိုင်တုံ
92 Ron	၂၅၈၅	၂၆၃၅	၂၆၃၀	၂၅၉၅	၂၆၃၅	၂၆၅၅	၂၆၄၀	၂၆၂၀	၂၇၂၀	၂၇၃၅	၂၆၂၅	၂၆၃၅	၂၆၇၀	၂၆၇၀	၂၆၇၅	၂၅၉၅	၂၅၉၀
95 Ron	၂၇၂၀	၂၇၇၀	၂၇၆၅	၂၇၂၅	၂၇၆၅	၂၇၉၀	၂၇၇၅	၂၇၅၀	၂၈၅၀	၂၈၆၅	၂၇၆၀	၂၇၇၅	၂၈၀၅	၂၈၀၅	၂၈၀၅	၂၈၃၅	၂၈၀၀
HSD (500 ppm)	၂၄၃၀	၂၄၈၀	၂၄၇၅	၂၄၄၀	၂၄၈၀	၂၅၀၅	၂၅၀၀	၂၄၆၅	၂၅၆၅	၂၅၈၀	၂၄၇၀	၂၄၈၀	၂၅၁၅	၂၅၂၀	၂၅၂၀	၂၄၇၅	၂၄၉၀
HSD (50 ppm)	၂၄၉၅	၂၅၄၅	၂၅၄၀	၂၅၀၅	၂၅၄၅	၂၅၆၅	၂၅၆၀	၂၅၂၅	၂၆၂၅	၂၆၄၀	၂၅၃၅	၂၅၄၅	၂၅၈၀	၂၅၈၀	၂၅၈၀	၂၅၃၀	၂၄၉၅
HSD (10 ppm)	၂၅၀၅	၂၅၅၅	၂၅၅၀	၂၅၁၅	၂၅၅၅	၂၅၇၅	၂၅၇၅	၂၅၄၀	၂၆၄၀	၂၆၅၅	၂၅၄၅	၂၅၅၅	၂၅၉၀	၂၅၉၀	၂၅၉၀	၂၅၃၅	၂၄၉၅

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၄၆၆	၂၅၄၈
95 Ron	၂၅၉၄	၂၆၇၉
HSD (500 ppm)	၂၃၁၆	၂၃၉၂
HSD (50 ppm)	၂၃၇၆	၂၄၅၃
HSD (10 ppm)	၂၃၈၈	၂၄၆၆

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
၀၆၇-၄၁၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇
၀၆၇-၄၁၁၂၈၂၊ ၀၉-၇၇၅၂၉၃၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ် (MCF)နှင့် ကွန်ပျူတာအသင်းများ၏ (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနား ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄
မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ်(MCF)နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်း (MCPA)၊ မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာလုပ်ငန်းရှင်အသင်း(MCIA)နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာဝါသနာရှင်အသင်း(MCEA) များ၏ (၂၅) နှစ်ပြည့် ငွေရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ဇန်နဝါရီ ၂၆ ရက်နှင့် ၂၇ ရက်တို့တွင် နေပြည်တော်ရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(၂) (MICC II) ၌ မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် “Towards Digital Myanmar” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။
တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးနိုင်
ယင်းအခမ်းအနားတွင် ICT ဝန်ဆောင်မှုပြခန်းများ၊ ပုဂ္ဂလိက ICT ကုမ္ပဏီကြီးများ၏ ထုတ်ကုန်ပြခန်းများ၊ ကျောင်းသားလူငယ်များ၏ နည်းပညာပြခန်းများ ခင်းကျင်းပြသသွားမည်ဖြစ်သည့်အပြင် နိုင်ငံတော်အဆင့် Digital Myanmar သို့ အသွင်ကူးပြောင်းခြင်းဆိုင်ရာ Panel ဆွေးနွေးခြင်း၊ စာတမ်းဖတ်ခြင်း၊ နိုင်ငံတကာနှင့် ပြည်တွင်းမှ ICT ပညာရှင်များက ဟောပြောပို့ချခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှု အားပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

ဤ “ဗုဒ္ဓအကြောင်း သိကောင်းစရာမှတ်တမ်း” စာအုပ်သည် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တိုင်း သိသင့်သိထိုက်သော ဗုဒ္ဓအကြောင်း မှတ်တမ်းတင်ခြင်းကို ရေးသားထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အစမှအဆုံးအထိ ဖတ်ကြည့်သောအခါ ဗုဒ္ဓဝင် ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည် မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ သန္ဓေယူသည်မှ ပရိနိဗ္ဗာန်တော်သည် (တေဇောဓာတ် လောင်ကျွမ်းခြင်း) အထိ စုဆောင်းဖော်ပြရေးသားထားပါသည်။ မကျဉ်းမကျယ်သော ဗုဒ္ဓအကြောင်း ဖြစ်ပါသည်။ စာရေးသူက တိုတိုနှင့်လိုရင်းသို့ရောက်အောင် ရေးပြထားပါသည်။ (စာတည်း)

ဗုဒ္ဓအကြောင်းသိကောင်းစရာမှတ်တမ်း

ဆရာကြည်

(၂၇-၁၁-၂၀၂၃ ရက်နေ့မှအဆက်)

ထို့ကြောင့် ဘုရားရှင်သည် နောင်သောအခါ၌ ရဟန်းများအား ဧတဒဂ်ပေးသောအခါ၌ ရဟန်းတို့ တောကျောင်း၌နေသော ငါဘုရား၏ တပည့် ရဟန်းတို့တွင် ဤရှားတော၌နေသော ရှင်ရေဝတသည် အမြတ်ဆုံးဖြစ်ပေသည်ဟူ၍ မိန့်မြှောက်သည်။ ရှင်ရေဝတသည် အာရညက (တောကျောင်းနေ) ဧတဒဂ်အရာ၌ ထားတော်မူလေသည်။

အရှင်ရာဟုလာအား သိက္ခာကာမ ဧတဒဂ်အရာ ရရှိခြင်းနှင့် မာရ်နတ်ခြောက်လှန့်ခြင်း

ဘုရားရှင် ဧတဒဂ်ကျောင်းတော်၌ သီတင်းသုံးတော်မူစဉ် တစ်နေ့ မိုးချုပ်သောအခါ၌ မထေရ်တို့သည် ယင်းကျောင်းတော်သို့ ဝင်လာပြီး ရာဟုလာ၏နေရာတွင် နေထိုင်ကြကုန်သည်။ အရှင်ရာဟုလာသည် ရဟန်းတွင် ဝါအငယ်ဆုံးဖြစ်၍ ရဟန္တာဖြစ်သော်လည်း ယင်းမထေရ်ကြီးများကို ဦးစားပေးရသည်။

ထို့ကြောင့် အရှင်ရာဟုလာသည် သူ့နေရာသို့ လာနေကြသော မထေရ်ကြီးတို့အား တားမြစ်ပိုင်ခွင့်မရှိချေ။ အခြားနေရာများကို ရှာသည်။ မတွေ့သောအခါ ၎င်းသည် ဘုရားရှင်၏ ဂန္ဓကုဋ်တိုက် မှခံဦးတွင် နေထိုင်ပြီး လျောင်းတော်မူရလေသည်။ အရှင်ရာဟုလာသည် ရဟန်းဖြစ်စ ရဟန္တာဖြစ်ပြီး ဝါမရသေးသော ရဟန်းတစ်ပါး ဖြစ်သည်။

ထိုအခါ မာရ်နတ်သားသည် ဝဿဝတီနတ်ပြည်၌ နေရင်းကပင် ရှင်ရာဟုလာ၏အဖြစ်ကို မြင်လျှင် ၎င်း၏ ထုံးစံအတိုင်း ဘုရားရှင်အား အနှောင့်အယှက် ဖြစ်စေလိုသောကြောင့် ဘုရားရှင်၏ လက်ချောင်းလေးဖြစ်သော ရာဟုလာအားထိလျှင် ဘုရားရှင် နာမည်ဟု သိသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရား၏ ဂန္ဓကုဋ် အပြင်တွင် လျောင်းစက်နေသော ရာဟုလာအား မာရ်နတ်သည် ကြီးမားသောဆင်မင်းအသွင် ဖန်ဆင်း၍ နှာမောင်းဖြင့် ရာဟုလာ၏ဦးခေါင်းကို ပွေ့ပိုက်ပြီး မြည်ဟီးလေသည်။

ဘုရားရှင်ကလည်း ဂန္ဓကုဋ်တိုက်တွင်ရှိသော ကြောင့် မာရ်နတ် နှောင့်ယှက်သည်မှန်းသိတော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားရှင်က မာရ်နတ်အား “ဟယ် မာရ်နတ် သင်ကဲ့သို့ မာရ်နတ်တစ်ဦးမဆို ထားနှင့် မာရ်နတ်ပေါင်းတစ်သိန်းသည်ပင် ငါ့သားတော်အား ကြောက်ရွံ့အောင်မလုပ်နိုင်။ ငါ့သားတော် ရာဟုလာသည် ထိတ်လန့်ခြင်း အလျှင်းမရှိ၊ တဏှာကင်းပြီးသူ၊ လုံ့လဝီရိယကြီးမားသူ၊ ဉာဏ်ပညာကြီးမားသူဖြစ်ပေသည်” ဟူ၍ ရာဟုလာအကြောင်းကို မိန့်တော်မူလိုက်လေသည်။ မာရ်နတ်သည် ဘုရားရှင်က သူ့အား မြင်သွားသည်ဖြစ်၍ သူ့လုပ်ရပ်ကို ရုပ်သိမ်း၍ ပျောက်ကွယ်သွားလေသည်။

ရာဟုလာသည် သာမဏေဘဝမှစ၍ နံနက် အိပ်ရာထလျှင် လက်ခုပ်ဖြင့် သံမုန်များကိုလှူးပြီး နောက် နေ့စဉ်ဘုရားရှင်ထံမှ လည်းကောင်း၊ ဥပဇ္ဈာယ်ဆရာမထေရ်တို့ထံမှ လည်းကောင်း သူ့လက်ခုပ်ဖြင့် ယူထားသော သံမုန်နှင့်အမျှ အဆုံးအမဩဝါဒကို ရလိုပါ၏ဟူ၍ ဆိုလေ့ရှိပါသည်။ ရာဟုလာသည် ဘုရားရှင်၏ အဆုံးအမကို ခံယူနာယူတတ်ပြီး ဥပဇ္ဈာယ်ဆရာမထေရ်များ၏ ဆုံးမဩဝါဒကိုလည်း နာယူတတ်သည်။ ထို့အပြင် ထိုသို့ဆုံးမသည့်အတိုင်း လိုက်နာကျင့်သုံးနေထိုင်သူ ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရဟန်းတော်များအလယ်၌ သာမဏေရာဟုလာသည် အဆုံးအမကို လွယ်ကူစွာခံယူတတ်သူဖြစ်ခြင်းကြောင့် သားထူးသားမြတ်အဖြစ် ချီးမွမ်းခြင်းကို



ခံရလေသည်။ ထို့ကြောင့် နောင်သောအခါ၌ ရဟန်းတို့အား “ဧတဒဂ်” ထားတော်မူသည့်အခါ၌ ဘုရားရှင်က ရဟန်းတို့ သိက္ခာသုံးပါးကို လိုလားကြသည့် ငါဘုရား၏ တပည့်ရဟန်းတို့တွင် ရာဟုလာသည် အမြတ်ဆုံး ဖြစ်ပေ၏ဟူ၍ ဆိုသည်။ ၎င်းအား သိက္ခာကာမ ဧတဒဂ်အရာ၌ ထားတော်မူလေသည်။

သူစိလောမ၊ ခရလောမ ဘီလူးနှစ်ဦး သောတာပန်ဖြစ်ခြင်း

ဂယာရွာကြီးသည် ဗောဓိပင်အနီးတွင်ရှိပြီး ယင်းရွာတံခါးဝ၌ အညစ်အကြေး၊ အမှိုက်များ စွန့်ပစ်ရာ မြေနေရာရှိသည်။ ထိုနေရာတွင် သူစိလောမ မည်သော နတ်ဘီလူးကြီးတစ်ဦး နေသည်။ ယင်းနတ်ဘီလူးနေရာအနီး၌ပင် ခရလောမ မည်သော နတ်ဘီလူးကြီးတစ်ဦးလည်း ရှိပါသည်။ ၎င်းနတ်ဘီလူးနှစ်ဦးသည် သူတို့အချင်းချင်း ချစ်ခင်သမ္မုရှိကြသည့် မိတ်ဆွေများလည်း ဖြစ်ကြသည်။

သူတို့နှစ်ဦးသည် ရှေးကအကြောင်းကြောင့် ဤသို့အားဖြင့် ဘီလူးဖြစ်နေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကဿပဘုရားရှင်လက်ထက်၌ အလွန်မာနကြီးသော ရဟန်းတစ်ပါးသည် ခရီးဝေးမှ ပြန်လာသည်။ ထိုအခါ၌ ၎င်းကိုယ်၌ အညစ်အကြေး၊ ချွေးအစရှိသည်တို့ရှိလျက် ကိုယ်မသန့်ရှင်းဘဲ သံဃိကဖြစ်သော ညောင်စောင်းပေါ်၌ အဝတ်မပါဘဲ တက်၍ အိပ်သည်။ သူ၏မာနနှင့် ဤမကောင်းမှုကိုကြောင့် သေသောအခါ၌ ယခုကဲ့သို့ ဗောဓိပင်အနီး၌ အညစ်အကြေးတူညီ အမွှေးများ ရှုပ်ထွေးစွာပေါက်၍ သူစိလောမ ဟူသော နတ်ဘီလူးကြီး ဖြစ်လာရသည်။ ထိုကဿပ ဘုရားရှင်လက်ထက်၌ပင် ဒါယကာတစ်ဦးသည် သီလဆောက်တည်လျက်ရှိသော ရဟန်းတို့၏ ပစ္စည်းကို လှည့်ပတ်ယူသည်။ ထို့အပြင် သံဃိကဆီဖြင့် ကိုယ်ကိုလိမ်းကျံ၍ ကောင်းစွာခင်းထားသော သံဃိက နေရာပေါ်၌ လှဲအိပ်နေသည်။ ဤသို့သော မကောင်းမှုတို့ကြောင့် သူသည် သေသောအခါ၌ သူစိလောမဘီလူးနေသောနေရာ၌ပင် ဖွတ်မိကျောင်းကဲ့သို့ ကြမ်းတမ်းသော ကျောက်နုဖြင့် ကိုယ်ရှိသည့် ခရလောမနတ်ဘီလူး ဖြစ်ရလေသည်။

တစ်နေ့သောအခါ ဘုရားရှင်သည် ဧတဒဂ် ကျောင်းတော်၌ သီတင်းသုံးနေစဉ် နံနက်ခင်း၌ ဘုရားရှင်တို့၏ ထုံးစံအတိုင်း လောကကြီးကို သဗ္ဗညုတဉာဏ်ဖြင့် ကြည့်သောအခါ ယင်းဘီလူး

နှစ်ဦးသည် သောတာပန်ဖြစ်လတ္တံ့ကို မြင်တော်မူလေသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားရှင်သည် နံနက် ဆွမ်းခံကြိုချိန်၌ ၎င်းဘီလူးနှစ်ဦးနေသော အညစ်အကြေးစွန့်ရာမြေကို ဂန္ဓကုဋ်တိုက်ကဲ့သို့ တစ်ပါးတည်းကြွလေသည်။ ၎င်းတို့နှစ်ဦးအစာရှာထွက်နေသည့် အခါလည်းဖြစ်သည်။ ဘီလူးများ ပြန်လာ

ရာဟုလာသည် သာမဏေဘဝမှစ၍ နံနက်အိပ်ရာထလျှင် လက်ခုပ်ဖြင့် သံမုန်များကိုလှူးပြီးနောက် နေ့စဉ် ဘုရားရှင်ထံမှ လည်းကောင်း၊ ဥပဇ္ဈာယ် ဆရာမထေရ်တို့ထံမှ လည်းကောင်း သူ့လက်ခုပ်ဖြင့် ယူထားသော သံမုန်နှင့်အမျှ အဆုံးအမဩဝါဒကို ရလိုပါ၏ဟူ၍ ဆိုလေ့ရှိပါသည်။ ရာဟုလာသည် ဘုရားရှင်၏ အဆုံးအမကို ခံယူနာယူတတ်ပြီး ဥပဇ္ဈာယ်ဆရာမထေရ်များ၏ ဆုံးမဩဝါဒကိုလည်း နာယူတတ်သည်။ ထို့အပြင် ထိုသို့ဆုံးမသည့်အတိုင်း လိုက်နာကျင့်သုံးနေထိုင်သူဖြစ်

သောအခါ ခရလောမဘီလူးသည် ဘုရားရှင်ကိုမြင်၍ သူစိလောမဘီလူးအား သင့်နေရာတွင် ရဟန်းတစ်ပါး ဝင်ရောက်နေထိုင်သည်။ သင်မမြင်လောဟူ၍ ပြောလေသည်။

သူစိလောမဘီလူးက ဤရဟန်းသည် ရဟန်းအစစ် ဟုတ်၊ မဟုတ် စုံစမ်းမည်။ သူတို့ ဖန်ဆင်းပြသည်ကိုကြောက်လျှင် ရဟန်းအစစ်မဟုတ်၊ မကြောက်လျှင် အစစ်ဖြစ်မည်ဟု ကြံစည်လေသည်။ သူစိလောမဘီလူးသည် တစ်ခိုက်မျှရှည်သော အမွှေးများဖြင့် ဘုရားရှင်ပေါ်သို့ လိုမ့်ချလိုက်ရာ ဘုရားရှင်က စောင်း၍ရှောင်တိမ်းလေသည်။ ထိုအခါ၌ သူစိလောမနတ်ဘီလူးက ဘုရားရှင်ကို သူ့အားကြောက်သလားဟူ၍ မေးလေသည်။ ဘုရားရှင်က သူစိလောမ ငါကား သင့်ကိုမကြောက်ပါ။ သင်၏ကိုယ်အတွေ့သည် သံဆူးပုံကဲ့သို့ အလွန်ကြမ်းတမ်းယုတ်မာပြီး မစင်ကဲ့သို့ အလွန်စက်ဆုပ်ဖွယ်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့် ငါ့ကိုယ်ဖြင့် တွေ့ထိခြင်းငှာ မသင့်လျော်၊ မလျောက်ပတ်သောကြောင့် ငါဖယ်ရှားတော်မူသည်ဟု မိန့်တော်မူလေသည်။

သူစိလောမဘီလူးသည် သူ့အား ယုတ်မာသောအတွေ့ရှိသည်ဟု ဘုရားရှင်က မိန့်တော်မူခြင်းကို မကျေနပ်၍ အလွန်ကြောက်ရွံ့ဖွယ်ကောင်းသည်ကို ဖန်ဆင်း၍ စားမည့်ဟန်လုပ်လေသည်။ ထိုအခါ ဘုရားရှင်က ပြုံးတော်မူလျက် သူစိလောမ

သင်ပြုသမျှကို မကြောက်မထိတ်လန့်ကြောင်း မိန့်တော်မူပြန်လေသည်။

သူစိလောမဘီလူးလည်း သူယခုကဲ့သို့ ပြုလျှင် အခြားသူများဆိုလျှင် အသက်ထွက်သွားချေမည်။ ယခု၌ကား ဤရဟန်းသည် မည်သို့မျှ မထူးခြားသည်ကို သိသွားလေသည်။ ၎င်းက ဘုရားရှင်အား ရဟန်း သင်သည် တည်ငြိမ်သည်။ သတိပညာကြီးစွာရှိသည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်သိလိုသော ပြဿနာကို မေးမည်။ သင်မဖြေနိုင်လျှင် သင့်စိတ်ကို ရှူးသွပ်အောင်လုပ်မည်။ နှလုံးကို ခွဲပစ်မည်။ သင်၏ ခြေနှစ်ချောင်းကိုကိုင်၍ သမုဒ္ဒရာသို့ လွှင့်ပစ်မည်ဟူ၍ ခြိမ်းခြောက်ပြောဆိုလေသည်။

ဘုရားရှင်က သူစိလောမ သင့်လိုလူမျိုးမဟုတ်၊ သင့်ထက် တန်ခိုးရှင်များပင် ငါ့အား ဤသို့ ညှဉ်းဆဲ ပြုလုပ်ခြင်းငှာ မတတ်နိုင်ပါ။ သို့ဖြစ်၍ သင်မေးလိုသော ပြဿနာကိုသာ မေးပါ။ ငါဖြေကြားအံ့ဟူ၍ မိန့်တော်မူလေသည်။ သူစိလောမဘီလူးလည်း ဘုရားရှင် မိန့်ကြားသည်ကို ကြားရသောအခါ ဝမ်းသာအားရဖြင့် မေးမြန်းလျှောက်ထားလေသည်။

သူစိလောမဘီလူးက “ရာဂ၊ ဒေါသတို့သည် ဘယ်အကြောင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်သနည်း။

ကောင်းမှု၌ မမွေ့လျော်ခြင်း၊ အာရုံငါးပါးတို့တွင် မွေ့လျော်ခြင်း၊ ကြောက်စိတ် ကြက်သီးမွေးညင်းထခြင်းတို့သည် အဘယ်အကြောင်းကြောင့် ဖြစ်ကုန်သနည်း။ မိစ္ဆာဝိတက် တရားတို့သည် အဘယ်မှ ဖြစ်ပေါ်ထကြွ၍ ကုသိုလ်စိတ်ကို လွှတ်ကုန်သနည်း” ဟူ၍ မြတ်စွာဘုရားအား မေးမြန်းလျှောက်ထားလေသည်။

ဘုရားရှင်က “သင်မေးသည့် တရားအားလုံးသည် ဆင်းရဲကိုဖြစ်စေသော ဤကိုယ်ခန္ဓာကြောင့်ပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဤခန္ဓာကိုယ်ကြီးသည် သမုဒယသစ္စာ၊ တဏှာလောဘ အကြောင်းခံ၍ ဖြစ်ပေါ်ကြောင်း၊ ထိုတဏှာလောဘကို မဂ္ဂင်ရှစ်ပါး (မဂ္ဂသစ္စာ)ဖြင့် ပယ်သတ်မှသာလျှင် နိရောဓသစ္စာ ဟူသော နိဗ္ဗာန်သို့ ကူးမြောက်နိုင်ကြောင်း” ဟူ၍ သုံးဂါထာဖြင့် ဟောကြားတော်မူလေသည်။

ထိုဘီလူးနှစ်ဦးသည် ဘုရားရှင်၏ တရားတော်ကို နာကြားပြီးနောက် သောတာပန်ဖြစ်ကြလေသည်။ ယင်းခဏ၌ပင် ၎င်းတို့ကိုယ်မှ ကြောက်ဖွယ်သော အကျဉ်းတန်ရုပ်ဆိုးများ ပျောက်ကုန်၍ လှပသော နတ်အသွင်သို့ရောက်ရှိကာ ဘုမ္မစိုးနတ်စည်းစိမ်ကို ရကြလေသည်။ ဘုရားရှင်သည် ထိုနတ်ဘီလူးနှစ်ဦးကို ကယ်ချွတ်ပြီးနောက် သာဝတ္ထိပြည် ဧတဒဂ်ကျောင်းသို့ ကြွတော်မူလေသည်။

(ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်)

ဆောင်းမတ်ပဲစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်း

တောင်ငူ ဇန်နဝါရီ ၂၄
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူ မြို့နယ်တွင် ဒေသခံတောင်သူ လယ်သမားများသည် လယ်ယာ စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းများကို အဓိကထားလုပ်ကိုင်လျက်ရှိရာ စိုက်ပျိုးမြေများ ကောင်းမွန်မှုကြောင့် နေ့စပါး၊ မိုးစပါးများ စိုက်ပျိုးမှုအပြင် ဆောင်းသီးနှံများ ဖြစ်သော မတ်ပဲ၊ ပဲတီစိမ်းစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ ယခုနှစ် ဆောင်းသီးနှံ စိုက်ပျိုးရာသီချိန်တွင် ဝင်ငွေတိုးပွားစေရေးနှင့် စားရေရိက္ခာ ဖူလုံရေးအတွက် မတ်ပဲသီးနှံကို အားထားစိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ မတ်ပဲသီးနှံစိုက်ပျိုးရန် လျာထားဧကအနေဖြင့်



၁၆၈၅၃ ဧက လျာထားခဲ့ရာ အမှန်တကယ် စိုက်ဧကမှာ ၂၀၇၉၁ ဧက စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့သဖြင့် လျာထားချက်ထက် ကျော်လွန်၍ ၃၉၃၈ ဧက ပိုမိုစိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မတ်ပဲသီးနှံ စိုက်ပျိုးရာတွင် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် တစ်ဧက ပန်းတိုင် အထွက်နှုန်း ရရှိရေးအတွက် မျိုးကောင်းမျိုးသန့် ရရှိရေး၊ စနစ်တကျ စိုက်ပျိုးရေးနှင့်

သွင်းအားစုများ အချိုးကျ မှန်ကန်စွာ သုံးစွဲရေးတို့အတွက် ကျေးရွာများတွင် သင်တန်းများ ပေးခြင်း၊ ကြီးကြပ်ကူညီပေးခြင်း များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးသည့် မတ်ပဲမျိုးများအနေဖြင့် အထွက်နှုန်း ကောင်းမွန်သည့် TBL-9 မတ်ပဲမျိုးများကို အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြပြီး ၇၅ ရက် သက်တမ်းရှိသည့် ရေဆင်း-၄ မတ်ပဲမျိုးနှင့် ရေဆင်း-၇ မတ်ပဲမျိုးများကိုလည်း စိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ လက်ရှိအချိန်တွင် တောင်ငူမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာများ၌ စိုက်ပျိုးသည့် မတ်ပဲစိုက်ခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လွယ်ဂျယ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်း၏ ကုန်သွယ်မှုအခြေအနေ

လွယ်ဂျယ် ဇန်နဝါရီ ၂၄
လွယ်ဂျယ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းအနေဖြင့် ဇန်နဝါရီ ၂၁ ရက်မှ ၂၂ ရက်အတွင်း ကုန်သွယ်မှုဆောင်ရွက်ရာ၌ ပို့ကုန်ပိုင်းတွင် ဆန်တန် ၂၀၀၊ ဆန်ကွဲ ၁၆၇ ဒသမ ၉ တန်၊ ကြက်သွန်နီ ၂၃၂ တန်၊ ပဲတီစိမ်း ၉၇ ဒသမ ၆ တန်၊ ဆီးခွဲခြမ်း ၂၅ တန်၊ ပဲနီကြား ၃၄ တန်၊ မြေထောက်ပဲ နှစ်တန်၊ ပဲယဉ်း ၆၈ တန်၊ ထောပတ်ပဲ ၁၃၂ တန်၊ ဖရုံသီး ၃၂ တန်၊ ဖရုံသီး ၂၂၂ ဒသမ ၅၀ တန်၊ သီဟိုဠ်စေ့ ၄၇ ဒသမ ၂၀ တန်၊ ကြံ ၄၆၅ တန်၊ တစ်သျှူးငှက်ပျော တန် ၁၁၂၀(တန်ဖိုး သုည ဒသမ ၄၀၇ ဒေါ်လာသန်း)၊ Aluminium Got ၃၃ ဒသမ ၄၉၂ တန်၊ နှမ်းနက် ၁၀၂ တန်၊ Aluminium Scrap ၂၁၂ ဒသမ ၂၂၉ တန်နှင့် မြေပဲဆန် ၆၅ ဒသမ ၆၀ တန် တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။

ပို့ကုန်ပစ္စည်းဈေးနှုန်းများအနေဖြင့် ဆန်တစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၅၆၀၊ ဆန်ကွဲတစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၄၅၀၊ ပြောင်းတစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၃၁၀၊ ဖရုံသီးတစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၁၅၀၊ တစ်သျှူးငှက်ပျော တစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၃၈၀ နှင့် ပဲတီစိမ်းတစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၆၅၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုအပတ်အတွင်း သွင်းကုန်ပိုင်းတွင် သံ၊ ချပ်ဖာ၊ မြက်ခင်းတု၊ တစ်ရှူး၊ ကုန်စုံ၊ ဖော့၊ ပလတ်စတစ်၊ စက်ပစ္စည်း၊ ကြက်အူချောင်း၊ စောင်၊ PVC ပိုက်နှင့် အဲကွန်းတို့ တင်သွင်းနိုင်ခဲ့ သည်။

သွင်းကုန်ပစ္စည်းဈေးနှုန်းများအနေဖြင့် စက္ကူလိပ်တစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၃၅၀၊ ပီနီအိတ် တစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၈၀၀၊ ပိတ်လိတ် တစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၅၇၀၊ ချပ်ဖာတစ်တန်လျှင် ဒေါ်လာ ၃၉၀ နှင့် ချည်ခင်တစ်တန်လျှင် ၆၆၇ ဒေါ်လာဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တာချီလိတ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်း၏ ကုန်သွယ်မှုအခြေအနေ

တာချီလိတ် ဇန်နဝါရီ ၂၄
တာချီလိတ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းအနေဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံ၊ တရုတ် နိုင်ငံတို့နှင့် ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်တွင် ပို့ကုန်တင်ပို့မှုအနေဖြင့် ပြောင်း ၆၃၆ ဒသမ ၅၀၀ တန်၊ ထောပတ်သီး ၁၄၁ တန်၊ လိမ္မော်သီး ၁၃ ဒသမ ၂ တန်၊ ပလတ်စတစ် ဖြတ်စ ၁၈ တန်နှင့် စက္ကူဖြတ်စ တန် ၃၀ တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။

တာချီလိတ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ စက်သုံးဆီနှင့် ဆောက်လုပ် ရေးသုံးပစ္စည်းများ အဓိကတင်သွင်းလျက်ရှိရာ ဇန်နဝါရီ ၂၂ ရက်တွင် မီးခံအုတ်၊ ဓာတ်ဆီ၊ ဒီဇယ်၊ ဘီလပ်မြေမျက်နှာကြက်ပြား၊ ပလတ်စတစ်ဖျာ၊ ကြေးပြား၊ ကွန်ကရစ်အမိုးပြားတို့ တင်သွင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နွားထိုးကြီးမြို့နယ်တွင် ပဲစင်းငုံသီးနှံများ စတင်ထွက်ပေါ်

နွားထိုးကြီး ဇန်နဝါရီ ၂၄
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး နွားထိုးကြီးမြို့နယ်တွင် ပဲစင်းငုံသီးနှံကို သီးထပ်သီးညှပ်စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးကြပြီး ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ပဲစင်းငုံစိုက်ပျိုးမှုအနေဖြင့် ၇၇၀၁၁ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ၅၁၀၂၄ ဧက ရိတ်သိမ်းပြီးဖြစ်ရာ တစ်ဧကပျမ်းမျှအထွက်နှုန်းအနေဖြင့် ၈ ဒသမ ၅၅ တင်းနှုန်းဖြင့် တင်းပေါင်း ၄၂၀၉၄၈ တင်း ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



၅၂၀၀ ခန့် ပေါက်ဈေးရှိခဲ့ပြီး ဇန်နဝါရီလ ဒုတိယပတ်တွင် ပဲစင်းငုံ တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၅၃၀၀ - ၅၄၀၀ ခန့်ဖြင့် ကုန်သည်များက ဝယ်ယူ၍ မန္တလေးမြို့သို့ တင်ပို့ရောင်းချကြကြောင်း သိရသည်။

ပဲစင်းငုံသီးနှံကို မြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းဒေသများတွင် အများဆုံး စိုက်ပျိုးကြပြီး မေလနှင့် ဇွန်လတို့တွင် စိုက်ပျိုးကြ၍ စိုက်ပျိုးပြီး ရှစ်လ၊ ကိုးလခန့်အကြာ ဇန်နဝါရီလနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလတို့တွင် ရိတ်သိမ်းကြသည်။ ယခုအချိန်တွင် ပဲစင်းငုံသီးနှံများ စတင်ထွက်ပေါ်နေပြီ ဖြစ်ကြောင်း၊ သီးနှံစတင်ထွက်ပေါ်ချိန်တွင် တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ်

သတင်းရင်းမြစ် - စီးပွား/ကူးသန်း

၂၄.၁.၂၀၂၄ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

စဉ်	မြို့အမည်	ဆန်(တစ်ပြည်)			ဆီ(တစ်ပိဿာ)			စားဖိုဆောင်သုံး (တစ်ပိဿာ)										အသား၊ ငါး(တစ်ပိဿာ)						
		ဧည့်မထ	ငစိန်	ပေါ်ဆန်း	ပဲဆီ	စားအုန်းဆီ	ငရုတ်မြောက်	ကြက်သွန်နီ	ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ)	ကြက်သွန်ဖြူ(ကြာကုတ်)	နုနင်းတက်	ချင်း	ဆား	မြေပဲ	ကုလားပဲဝါ	မန်ကျည်းသီး	အာလူး	သကြား	ကြက်	ဝက်	အမဲ	ဆိတ်	ငါးမြစ်ချင်း	
၁	မြစ်ကြီးနား	၃၀၀၀		၆၇၀၀	၁၆၀၀၀	၅၈၀၀	၁၆၀၀၀	၄၀၀၀	၁၈၀၀၀	၉၀၀၀	၅၀၀၀	၇၀၀၀	၁၀၀၀	၈၀၀၀	၇၅၀၀	၅၀၀၀	၂၅၀၀	၅၀၀၀	၁၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၆၀၀၀	
၂	လားရှိုး	၃၆၀၀		၇၃၀၀	၁၇၀၀၀	၆၃၀၀	၁၆၀၀၀	၄၅၀၀	၁၃၀၀၀	၁၀၀၀၀	၆၀၀၀	၅၀၀၀	၁၀၀၀	၈၅၀၀	၇၇၀၀	၄၀၀၀	၃၅၀၀	၄၅၀၀	၁၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	
၃	ကျိုင်းတုံ	၃၉၀၀		၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	၆၂၀၀	၁၆၅၀၀	၄၅၀၀	၁၆၅၀၀	၁၀၀၀၀	၅၅၀၀	၅၀၀၀	၁၂၀၀	၉၅၀၀	၇၅၀၀	၃၇၀၀	၃၅၀၀	၄၈၀၀	၁၃၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၄၀၀၀		၁၇၀၀၀	
၄	တောင်ကြီး	၃၂၀၀	၃၀၀၀	၆၃၀၀	၁၆၅၀၀	၅၇၀၀	၁၉၀၀၀	၃၅၀၀	၁၃၅၀၀	၁၃၀၀၀	၆၅၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀	၁၀၀၀၀	၆၅၀၀	၇၀၀၀	၃၅၀၀	၄၄၀၀	၁၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၈၀၀၀	၁၅၀၀၀	
၅	လွိုင်ကော်																							
၆	ဘားအံ	၃၂၀၀		၅၂၀၀	၁၅၀၀၀	၅၆၀၀	၁၄၀၀၀	၃၅၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၆၈၀၀	၆၀၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၇၀၀၀	၃၀၀၀	၃၂၀၀	၄၂၀၀	၁၀၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၈၀၀၀	
၇	မော်လမြိုင်	၃၃၀၀		၅၁၀၀	၁၆၀၀၀	၅၅၈၅	၁၆၀၀၀	၃၅၀၀	၂၀၀၀၀	၁၄၀၀၀	၈၀၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀	၁၂၀၀၀	၇၀၀၀	၅၀၀၀	၃၅၀၀	၄၄၀၀	၁၀၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၇၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၈	ထားဝယ်	၃၉၀၀		၆၇၅၀	၁၇၀၀၀	၅၇၀၀	၁၃၅၀၀	၃၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၀၀၀		၅၀၀၀	၆၀၀	၇၉၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀၀	၃၅၀၀	၄၅၀၀	၁၁၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀		
၉	မြိတ်	၃၅၀၀		၅၂၀၀	၁၆၀၀၀	၅၈၀၀	၁၄၀၀၀	၃၂၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၈၅၀၀	၆၅၀၀	၁၀၀၀	၉၀၀၀	၇၂၀၀	၃၃၀၀	၃၅၀၀	၄၃၀၀	၁၂၅၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၃၀၀၀		
၁၀	ရန်ကုန်	၃၃၀၀		၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၅၄၇၅	၁၈၀၀၀	၃၈၀၀	၂၂၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀၀	၃၈၀၀	၄၆၀၀	၁၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၁	ပုသိမ်	၃၄၀၀		၅၂၅၀	၁၆၀၀၀	၅၇၀၀	၁၆၀၀၀	၂၅၀၀	၂၀၀၀၀	၁၂၀၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀၀	၃၀၀	၆၅၀၀	၆၈၀၀	၄၀၀၀	၃၂၀၀	၄၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၇၀၀၀	၂၅၀၀၀	၇၅၀၀	
၁၂	စစ်တွေ																							
၁၃	ဟားခါး	၆၅၀၀		၈၀၀၀	၁၉၅၀၀	-	၄၅၀၀၀	၇၀၀၀	၂၅၀၀၀				၄၀၀၀	၁၂၀၀		၅၀၀၀	၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၅၀၀၀	၂၀၀၀၀			၂၂၀၀၀	
၁၄	မုံရွာ	၄၅၀၀	၄၄၀၀	၅၈၀၀	၁၂၅၀၀	၆၁၀၀	၁၂၀၀၀	၂၅၀၀	၁၄၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၀၀၀၀	၄၀၀၀	၇၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀၀	၃၀၀၀	၂၈၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၉၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၅	မန္တလေး	၄၀၀၀		၆၅၀၀	၁၂၀၀၀	၅၉၇၅	၁၄၀၀၀	၃၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၈၀၀	၈၀၀၀	၆၅၀၀	၅၅၀၀	၃၃၀၀	၄၄၀၀	၁၀၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၂၀၀၀	
၁၆	ပခုက္ကူ	၃၅၀၀		၅၅၀၀	၁၃၀၀၀	၅၇၀၀	၁၇၀၀၀	၂၃၀၀	၁၆၀၀၀	၁၃၀၀၀	၉၀၀၀	၄၅၀၀	၆၅၀၀	၇၅၀၀	၈၅၀၀	၂၈၀၀	၃၀၀၀	၄၃၀၀	၁၁၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	၉၀၀၀	
၁၇	မကွေး	၃၅၅၀		၆၃၀၀	၁၄၀၀၀	၅၈၀၀	၁၃၀၀၀	၂၄၀၀	၁၄၀၀၀	၁၂၅၀၀	၈၅၀၀	၅၀၀၀	၇၀၀	၆၅၀၀	၆၂၀၀	၃၂၀၀	၃၅၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၂၅၀၀	
၁၈	ပြည်	၃၃၀၀		၅၃၀၀	၁၄၀၀၀	၅၇၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀	၁၈၀၀၀	၁၁၀၀၀		၆၅၀၀	၆၀၀	၇၀၀၀	၆၈၀၀	၄၀၀၀	၃၅၀၀	၃၈၀၀	၁၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	
၁၉	ပဲခူး	၃၃၀၀		၅၂၀၀	၁၄၀၀၀	၅၇၀၀	၁၅၀၀၀	၂၆၀၀	၁၉၀၀၀	၁၄၀၀၀	၆၀၀၀	၄၅၀၀	၄၅၀	၇၅၀၀	၇၃၀၀	၃၇၀၀	၃၃၀၀	၄၄၀၀	၁၀၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၃၀၀၀	၇၀၀၀	
၂၀	ပျဉ်းမနား	၃၄၀၀		၆၅၀၀	၁၄၀၀၀	၅၆၀၀	၁၄၀၀၀	၃၃၀၀	၁၆၀၀၀	၁၃၀၀၀	၆၀၀၀	၅၅၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၇၀၀၀	၄၀၀၀	၃၈၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၄၅၀၀	၂၄၀၀၀	၁၁၀၀၀	
၂၁	နေပြည်တော်	၃၄၀၀		၆၅၀၀	၁၄၀၀၀	၅၆၀၀	၁၆၀၀၀	၃၄၀၀	၁၈၀၀၀	၁၃၀၀၀	၆၂၀၀	၆၀၀၀	၅၀၀	၇၅၀၀	၇၀၀၀	၄၂၀၀	၄၀၀၀	၄၂၀၀	၁၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၄၅၀၀	၂၄၀၀၀	၁၁၀၀၀	
၂၂	ကလေး	၃၅၀၀	၄၂၀၀		၁၅၀၀၀	၇၀၀၀	၂၄၀၀၀	၄၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၇၀၀၀	၅၅၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀	၉၅၀၀	၈၀၀၀	၄၀၀၀	၆၀၀၀	၄၃၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀		၁၂၀၀၀	

ရေတွက်ပုံ(ကျပ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၄/၃)ရက်ကွက်၊ ချယ်ရီညွှန့်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်-L01-1 တတိယထပ်(၄-လွှာ-A)၊ အကျယ်အဝန်း(၁၃၀၀)စတုဂံပေရီ တိုက်ခန်းနှင့် ရေဓါးအစုံအပင်အပင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ယခုရောင်းချသူ ဦးစေတီလင်းအောင်(၅)ရပ်ကွက်(နိုင်)၀၆၀၈၀၃၂၅ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောကြားသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးကျော်အေး(၂၂/တမန(နိုင်)၀၁၆၈၃၃)က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း(LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၇၆၆)

အမှတ်(A-3A)၊ အရှေ့ပြည်သာရိပ်မှန်း၊ အမှတ်(၂)လမ်းမကြီး၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ Ph: 09-454153474

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၁ကမ(၁၆)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၁၈)၊ ဆရာစံလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၁၀/က)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၀x၆၀)ပေရီ ဦးအောင်လင်း(TSN-၄၉၅၅၂)အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပင်အပင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ယခုရောင်းချသူ ဦးထွန်းမင်း(၁၂/အစန(နိုင်)၁၆၅၉၆၀၂) ဆက်စပ်စာချုပ်အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောကြားသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဒေါ်ခေါ်ခေါ်အောင်(၁၄/၀၂၃၄၁)က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း(LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၇၆၆)

အမှတ်(A-3/A)၊ အရှေ့ပြည်သာရိပ်မှန်း၊ အမှတ်(၂)လမ်းမကြီး၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ Ph:09-454153474

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

လှိုင်သာယာမြို့နယ်မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၁ကမ-၁၇မြေကွက်အမှတ် ၇၄၃/ခ၊ အကျယ်အဝန်း(၂၀x၆၀)မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၇၄၃/ခ)၊ ဗိုလ်တေဇပတ်လမ်း၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်ဦးတင်သန်းအမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအားအမည်ပေါက်-ဦးတင်သန်းထံမှအရပ်ကတိအရောင်းစာချုပ်အဆက်အစပ်ဖြင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူဦးမျိုးသူအောင်(၁၄/ကလန(နိုင်)၁၀၂၃၄၁)မှအရပ်ကတိအရောင်းစာချုပ်များနှင့်သားစိစစ်ရေးကတိပါမစ်ရောင်းတွင် ဓာတ်ပုံ၊ ရွှေပြောင်းမည့်သူများ၏ရောင်းဝင်အကျဉ်းချုပ်စာရွက်တို့တင်ပြပြီး အိမ်ရာဆောက်လုပ်နေထိုင်ခွင့်နှင့်မြေနေရာချထားပေးခံရသူများ၏မိမိသူများ စာရင်းစာရွက်တို့တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲပါမစ်(မမှ)ဖြင့်နံ(၆၀)မြေငှားစာချုပ်(ဂရန်)လျှောက်ထားလာရာတရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁/အနော်မာ၊ မြေကွက်အမှတ်-၄၅၈/ခ၊ ဧရိယာ(၂၀'x၆၀') မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၅၈/ခ)၊ အနော်မာ(၁၁)လမ်းအနောက်၊ ၁/အနော်မာရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ဦးအောင်သန်း (C1-၀၁၂၂၇၉) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သန်း (C1-၀၁၂၂၇၉) (ဖခင်) နှင့် မိခင် ဒေါ်ခင်ရီ တို့ကွယ်လွန်၊ ၎င်းတို့၏ သားသမီး (၆)ဦးအနက် သားတစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးမြိုးချို (ကွယ်လွန်)သဖြင့် ကျန်သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဦးသန်းထွန်း (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၈၀၀၀)၊ ဦးကျော်လှိုင် (၁၂/သကတ(နိုင်)၀၈၅၆၀၀)၊ ဒေါ်လှလှဝင်း (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၈၅၃၄)၊ ဦးကျော်နိုင် (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၉၂၈၆၇)၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင် (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၃၄၆၆၆)နှင့် ချွေးမတော်စပ်သူ ဒေါ်ခင်ရီ (၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၃၃၃၅၅) (ကွယ်လွန်သူ ဦးမြိုးချို၏ဇနီး) တို့မှ သားသမီးအရင်းများအဖြစ် ဦးမြိုးချိုအပါအဝင် သားသမီး (၆)ဦးကဲ့သို့ မွေးဖွားထွန်းကားခဲ့ကြောင်း၊ ကွယ်လွန်သူများတွင် သားသမီးအရင်းများအဖြစ် မိမိတို့ (၅)ဦးတို့နှင့် ဦးမြိုးချိုအပါအဝင် (၆)ဦးတည်းကဲ့သို့ မွေးဖွားထွန်းကားခဲ့ကြောင်း၊ အခြားသော သားသမီး၊ မွေးချင်းတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိပါကြောင်း၊ အမွေစားအမွေခံကိစ္စမသားသမီးများလည်း မွေးစားထားခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း၊ ကွယ်လွန်သူဦးမြိုးချိုတွင် တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ဇနီးအဖြစ် ဒေါ်ခင်ရီသာလျှင် ရှိပါကြောင်း၊ အခြားသောဇနီး/မယားတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ ဦးအောင်သန်းနှင့် ဒေါ်ခင်ရီ ဦးမြိုးချိုတို့အသီးသီးကွယ်လွန်ကြပြီးနောက် အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား မြေအမည်ပေါက်၏ ကျန်သားသမီးအရင်း (၅)ဦးနှင့် ချွေးမတော်စပ်သူ(၁)ဦးဖြစ်သော မိမိတို့ (၆)ဦးတည်းကသာလျှင် မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့်အညီအမွေဆက်ခံခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေတို့အရ တရားဝင်ပူးတွဲ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြပါကြောင်းနှင့် မိမိတို့မှလွဲ၍ အခြားသော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိပါကြောင်း ကျိန်ဆိုထားသည့် တရားရုံးကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊ ဂရန်မူရင်း၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတိပြား၊ ဦးအောင်သန်း(ဖခင်)နှင့် ဦးမြိုးချို (သား)တို့၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်၊ ဒေါ်ခင်ရီ(မိခင်)သေဆုံးနှင့်ပတ်သက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းကျန်မာရေး ဦးစီးဌာန၏ သေစာရင်းမှတ်တမ်း ရှာမတွေ့သဖြင့် သေစာရင်း မိတ္တူမူရင်းထုတ်ပေးခြင်း မပြုနိုင်ကြောင်း ပြန်ကြားစာ၊ ဒေါ်ခင်ရီ(မိခင်) သေဆုံးကြောင်း(၁/အနော်မာ) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးနှင့် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်အုပ်ရေးမှူးရုံး၏ ထောက်ခံချက်တို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁/က-၂၇ ဟုခေါ်တွင်သော ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဓမ္မာရုံလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၀)ရှိ အလျား ၁၃၆'၆"/၁၂၃'x အနံ ၁၈၁'၁၅၅'၊ ဧရိယာ (၀.၄၉၅)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိသည့် ဒေါ်မြရီ အမည်ပေါက် မြေပိုင် မြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ဦးကျော်စိုးဦး (၁)ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)၊ ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂) နှင့် ဒေါ်ပိုးအိဖြူ(၁)ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)တို့က လက်ရှိတွင် မြေအား အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်၍ လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်လုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ယင်းမြေအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါမြေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အညီ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၉၉)

အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower၊ ဓမ္မာဥက္ကေအလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၇၀၀၉၀၇

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း

ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ

(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၂၀၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)

ဒေါ်ပုမြို့နယ်တရားရုံးတော်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၉ နှင့်ဆက်နွယ်သည့်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမစာရိမှုအမှတ်-၁

ဦးကြည်ညွန့် နှင့် ၁။ ဒေါ်ကြည်

၂။ ဒေါ်တင်တင်မြ တရားရုံးများ

ဒီကရီအမိန့်ရသူ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ သုဝဏ္ဏ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ ပဒုမ္မာလမ်း၊ အမှတ်(B-7)နေ (၁)ဒေါ်ကြည် (၂) ဒေါ်တင်တင်မြ(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူများ)သိစေရမည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၉ တွင်ကျင့်သည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင် ဦးကြည်ညွန့်က လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့်အတည်ပြုစေရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင်ပြု၍ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်၏အခွင့်အမိန့်ရရှိရန် (သို့မဟုတ်)အခွင့်ရက်ယ်စားလှယ်ဖြင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၇ ရက်၊ (၁၃၅၅) ခုနှစ်၊ ပြာသိုလဆုတ် ၁၃ ရက်နေ့)မှစ၍မတည်ခံ ၁၀:၀၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့တွင် လာရောက်ရမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၄ ရက်တွင် ဤရုံးတော်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(သို့ကအောင်)

မြို့နယ်တရားသူကြီး

ဒေါ်ပုမြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာစာ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၅) ရွာမလှ၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃/၁၀)မြေဧရိယာ(၀.၁၇၁)ဧကရှိ ဦးမြင့်သိန်း(၇/ရတရ(နိုင်)၁၁၂၉၉)အမည်ဖြင့် မြေငှားဂရန်အား ဒေါ်အေးအေးမာ(၇/ရတရ(နိုင်)၀၇၀၈၄၄)အမည်သို့ ပြောင်းလဲလျှောက်ထားလာခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက မြေပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများတင်ပြပြီး ယနေ့မှစ၍ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက်၊ ရေတာရှည်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဒေါ်အေးအေးမာ(၇/ရတရ(နိုင်)၀၇၀၈၄၄)အမည်ဖြင့် မြေငှားဂရန်ထုတ်ပေးရေးကို လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာပါသည်။

ရေတာရှည်မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-ရလပ-၂(၆)၊ ရွှေလင်ပန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ရွှေကံကော်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၈၅)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ မြေဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုဂံပေပေါ်ရှိလှည့်အနက်မှ(မြေရင်းခြမ်း)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၀x၆၀)ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၁၀x၅၅)ပေRC (၃)ထပ်အမျိုးအစားနေအိမ်နှင့် ရေဓါးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့မှာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် ဦးလှသိန်း(၁၂/လမန(နိုင်)၁၂၇၆၈)အမည်ပေါက်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပြီး ၎င်းထံမှ စာချုပ်အဆက်ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူကာ တရားဝင်လက်ရှိလက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်သော ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်(ALN-၁၅၀၆၁၉) နှင့် ဒေါ်နန်းနန်းဝင်း(၆/မဝစန(နိုင်)၀၇၅၅၅)တို့က ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံစာရွက်စာတမ်းပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးကျော်ညီညီမင်း

(LLB, M.A(Business Law), D.B.L, D.I.L.P.G.D.C.A.G.T.I(Civil))

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၀၀၀)

အမှတ်(၇၁/ခ)၊ မန္တလေးလမ်း၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၀၉-၅၇၀၅၅၈၃၊ ၀၉-၄၂၀၇၇၇၀၉၉

သစ်ပင်စိုက်လျှင် တိုဝန်းကျင် စိမ်းစိုလှပ ကြည်နူးရ၏

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်

အောက်စာရင်းတွင်ဖော်ပြထားသော မြေပိုင်မြေကွက်များနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ချောင်တာမွန်း(ခ)ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်ထံမှ ဦးကျော်စိုးဦး (၁) ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)၊ ဦးကျော်စိုးမင်း (၁) ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)နှင့် ဒေါ်ပိုးအိဖြူ (၁) ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)တို့က နှစ်ဦးသဘောတူမြေအရောင်းအဝယ်စာချုပ် အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားကြပြီး ချောင်တာမွန်း(ခ)ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်ထံမှ ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် ပြုလုပ်သော အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ (စာချုပ်အမှတ် - ၂၇၀၅၈) ရရှိထားသူ ဦးကျော်စိုးဦး (၁) ဦးအိုင်ကန့် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၄၆၇၂)က အောက်ဖော်ပြပါ မြေပိုင်မြေကွက်များအား လက်ရှိတွင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်လုံးဝမရှိကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံ၍ ကမ်းလှမ်းရောင်းချရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ယင်းမြေကွက်များအား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါမြေကွက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ရုံးချိန်အတွင်းလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်ပစ္စည်းစာရင်း

(၁) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆/က-၂-၂-အေ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁-က-၂-၃) ဟုခေါ်တွင်သော ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေဟင်္သာလမ်း၊ အမှတ်(၆၂)ရှိ ဧရိယာ (၈၄၅၄.၁၁) စတုဂံပေ ကျယ်ဝန်းသော ချောင်တာမွန်း(ခ)ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး။

(၂) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆/က-၂-၂-အေ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁-က-၂-၂)ဟုခေါ်တွင်သော ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေဟင်္သာလမ်း၊ အမှတ်(၆၂)ရှိ ဧရိယာ (၇၈၈၉) စတုဂံပေကျယ်ဝန်းသော ချောင်တာမွန်း(ခ)ဒေါ်စန်းစန်းမြင့် အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးထွန်းလင်းနိုင် (LLB, D.B.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၉၉)

အမှတ်(၂၀၄)၊ (၁၀)လွှာ၊ The Leaf Tower၊ ဓမ္မာဥက္ကေအလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၇၀၀၉၀၇

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

၅-၁၁-၂၀၂၃ရက်နေ့ကြေးမုံသတင်းစာ၏စာမျက်နှာကြော်ငြာ(၂၉)ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာအမှတ်စဉ်(၁၀)ဒေါ်အေးဖီ၏ဂရန်ခွင့်လျှောက်ထားသူအမည်ဒေါ်အေးဖီအစားဒေါ်အေးဖီဟုအမှန်ဖတ်ရှုပါရန်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ စမ်းချောင်း/တောင်ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၉၀/၉၂) ရှိ(၈)ထပ်တိုက် (၇)လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း (၁၈၈၅ x ၄၅၀)ပေ၊ ခန့် တိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသော ဦးကောင်းထက်လင်း (၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၆၈၄၃)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ အဆိုပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာစာပါ ပြီးနေမှ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံတိကျသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်း အထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအား လက်ရောက်ရယူ၍ အရောင်းအဝယ်အား တရားဝင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ

ဦးကျော်ဇေယျ (LLB) ဒေါ်သန္တာအေး (LLM) ဒေါ်နေနီဆန်းစာ (LLB)

(စဉ်-၁၃၁၀၁/၀၇) (စဉ်-၁၀၄၀၇/၀၅) (စဉ်-၁၂၆၃၇/၀၇)

ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း (LLM) ဒေါ်ဇော်မာနီ (LLB)

(စဉ်-၁၃၂၄၀/၀၇) (စဉ်-၁၄၇၁၁/၀၈)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ တိုက်(၈)၊ ၄လွှာ B၊ ဇေမာလမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၈၈၈၇၇

ပလင်းတန်

ပွဲပြုးပွဲ

စာအုပ်စာပေ

လေ့လာစို့

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၁၀၄)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၈၆)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀ပေx၆၀ပေ)နှင့်မြေပိုင်(၉၀ပေx၆၀ပေ)အပါအဝင်ပါမစ်မြေကွက်သည် ဦးညွန့်ရှိန်(၁၂/လမန(နိုင်)၀၉၂၉၂) အမည်ပေါက်သော မြေကွက်ဖြစ်သည်။ ယင်းမြေနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ်(၂၈၆)၊ ရွှေလင်ပန်းလမ်း၊ (၁၀၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်(၂)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ၎င်းအမည်ပေါက်မှ ရောင်းချခဲ့သောကြောင့် အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် နောက်ဆုံး ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့် ဦးဟုစိန်(ခ)ဦးဟုဆာနာမှတ်မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ၎င်းကွယ်လွန်သဖြင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် - ၉၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် - ၉၊ မြေကွက်အမှတ် - ၆၀/က၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ)၊ စတုရန်းပေ (၂၀၀၀) နှစ် (၆၀)၊ ရန်ကုန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြ စီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးရန်ရှင်ချောက် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] နှင့် ဦးလှအောင် [၁၂/လမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] တို့ (၂) ဦး အမည်ပေါက်လျက်ရှိသော နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား ရောင်းသူ ဦးဟန်ရန် [၁၃/လရန(နိုင်)၀၉၆၄၉၆] မှ (၁၀-၁၀-၂၀၂၃) ရက်နေ့ပါ စရန်ပေးစာချုပ်အရ အရှင်အရှင်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ် ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်သင်းသင်းမော်

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၈၈၆)
အမှတ် (၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၅၀၀၃၂၉

မွန်ပြည်နယ်၊ သံဖြူဇရပ်မြို့၊ သမဝါယမအသင်းစုလီမိတက် အိတ်ပိတ်တင်ဒါလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

မွန်ပြည်နယ်၊ သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်၊ သမဝါယမအသင်းစုပိုင် သံဖြူဇရပ်မြို့၊ ကျောင်းပိုင်းရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်နောင်လမ်းမကြီးနံဘေး ရှိ အသင်းပိုင်မြေ (အလျား ၂၀၀' x အနံ ၃၀') နှင့် ၎င်းနှင့် တစ်ဆက် တစ်စပ်တည်းရှိသော (အလျား ၈၀' x အနံ ၆၅') ရှိသော မြေကွက် အား အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အိတ်ပိတ်လေလံစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်-

၁။ လေလံလျှောက်လွှာ - (၂၅-၁-၂၀၂၄)မှ
ရောင်းချမည့်နေ့ရက် (၃၁-၁-၂၀၂၄)ထိ

၂။ လေလံလျှောက်လွှာ - ၃၁-၁-၂၀၂၄၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊
ပိတ်သိမ်းမည့်နေ့ရက် ညနေ(၄)နာရီ

၃။ လေလံတင် - (၁-၂-၂၀၂၄)ရက်နေ့၊
ရောင်းချမည့်နေ့ (၁၀:၀၀)နာရီ

၄။ လေလံတင် - သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်သမဝါယမ
ရောင်းချမည့်နေ့ရက် အသင်းစု

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များအား မေးမြန်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-

သံဖြူဇရပ်မြို့နယ်သမဝါယမအသင်းစုလီမိတက်
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၃၇၅၅၃၊ ၀၉-၂၅၇၅၅၄၉၈၆
၀၉-၄၄၉၁၆၉၄၂

မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ် (MCF)နှင့် ကွန်ပျူတာအသင်းများ၏ (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတုအထိမ်းအမှတ် ကျင်းပမည့်

မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာအသင်းချုပ် (MCF)နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာ ပညာရှင်အသင်း (MCPA)၊ မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာလုပ်ငန်းရှင်အသင်း (MCIA)နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာဝါသနာရှင်အသင်း (MCEA)များ၏ (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတုအထိမ်း အမှတ်အခမ်းအနားကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့နှင့် ၂၇ ရက်နေ့တွင် နေပြည်တော်ရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၂ (MCC-II)၌ မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် “Towards Digital Myanmar” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ယင်းအခမ်းအနားတွင် ICT ဝန်ဆောင်မှုပြခန်းများ၊ ပုဂ္ဂလိက ICT ကုမ္ပဏီ ကြီးများ၏ ထုတ်ကုန်ပြခန်းများ၊ ကျောင်းသားလူငယ်များ၏ နည်းပညာပြခန်းများ ခင်းကျင်းပြသသွားမည်ဖြစ်သည့်အပြင် နိုင်ငံတော်အဆင့် Digital Myanmar သို့ အသွင်ကူးပြောင်းခြင်းဆိုင်ရာ Panel ဆွေးနွေးခြင်း၊ စာတမ်းဖတ်ခြင်း၊ နိုင်ငံတကာ နှင့် ပြည်တွင်းမှ ICT ပညာရှင်များမှ ဟောပြောပို့ချခြင်းများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါ သဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသူများ မည်သူမဆို တက်ရောက်ကြည့်ရှု အားပေးနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၉၊ စတုရန်းပေ ၂၀၀၀ နှစ် (၆၀)၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြ စီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးရန်ရှင်ချောက် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] နှင့် ဦးလှအောင် [၁၂/လမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] တို့ (၂) ဦး အမည်ပေါက်လျက်ရှိသော နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား ရောင်းသူ ဦးဟန်ရန် [၁၃/လရန(နိုင်)၀၉၆၄၉၆] မှ (၁၀-၁၀-၂၀၂၃) ရက်နေ့ပါ စရန်ပေးစာချုပ်အရ အရှင်အရှင်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ် ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ် နွယ်နီအေး (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၂၃၃၉)
အမှတ်(၃/၃၀၄)၊ ဂန္ဓာလမ်း၊ တောင်ပုဇွန်လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၂၅၂၁၀၀၈၇

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန အသိအမှတ်ပြု ဒေသဆိုင်ရာ ဧည့်လမ်းညွှန်(Regional Guide)များအား လိုင်စင်ရ ဧည့်လမ်းညွှန်(License Test)သို့ တိုးမြှင့်ပေးရေးအတွက် နှုတ်ဖြေစစ်ဆေးရန် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးတွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော ဒေသဆိုင်ရာ ဧည့်လမ်းညွှန်(အခြေခံ) သင်တန်းများတွင် တက်ရောက်အောင်မြင်၍ ဒေသဆိုင်ရာ ဧည့်လမ်းညွှန် (Regional Guide)အဖြစ် ဆောင်ရွက်မှု (၃)နှစ်ပြည့်ပြီးသူများအား လိုင်စင်ရ ဧည့်လမ်းညွှန် (License Test)သို့ တိုးမြှင့်ပေးရေးအတွက် နှုတ်ဖြေစစ်ဆေး ခြင်းကို (၁၉-၂-၂၀၂၄)ရက်နေ့မှ (၂၃-၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့အထိ ရန်ကုန်မြို့၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဗဟိုဌာန(CTD)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည့် ဖြစ်ပါသဖြင့် သတ်မှတ်စည်းကမ်းချက်များနှင့် ညီညွတ်သောသူများသည် လျှောက်လွှာများကို (၂၅-၁-၂၀၂၄) ရက်နေ့မှ (၉-၂-၂၀၂၄)ရက်နေ့အထိ အမှတ်(၄၀/၄၂)၊ ဗိုလ်ဆုန်ပက်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်းနှင့် နယ်မှလျှောက်ထား လိုသူများအနေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ https://drive.google.com/file/d/1DfDmAn-iTVXC_PwsPgNHgflJZpAnwluw/view?usp=sharing (Google Link) မှ လျှောက်လွှာပုံစံကို Download ရယူပြီး နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး ကတ်မိတ္တူ၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်(သို့) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ သို့လက်မှတ်မိတ္တူ၊ ဒေသဆိုင်ရာဧည့်လမ်းညွှန်အသိအမှတ်ပြုကတ်မိတ္တူ၊ လျှောက်ထားသည့် ဘာသာစကားကျမ်းကျင့်မှု အထောက်အထားမိတ္တူ၊ လိုင်စင်ကလာမာတပ်(၂)ပုံ ပူးတွဲ၍ tts.yangon@gmail.com သို့ ပေးပို့ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ (အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက - ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဗဟိုဌာန(CTD)၊ ဖုန်း ၀၁-၈၃၇၅၅၅၅၊ ၀၁-၈၂၅၁၈၅၅ သို့ ရုံးချိန် အတွင်း ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။)

ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဗဟိုဌာန

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ သီရိမြိုင်(၄)လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၇)၊ (၂)ခန်းတွဲ (၃၂/၇)ထပ်တိုက် အဆောက်အအုံမှ (၅-လွှာ-ဒါလာ/ခေါင်းရင်းခန်း) တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

အထက်လိပ်စာပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်အပြင် ဦးနိုင်လင်း [၁၂/လမရ(နိုင်)၀၀၃၈၈]ထံမှ ဒေါ်နန်းစုလှမင်း [၁၃/တကန(နိုင်)၀၉၆၄၉၆]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား မူရင်းများ ပြည့်စုံ-ခိုင်လုံစွာဖြင့် ဤကြော်ငြာစာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကြော်ငြာမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်နန်းစုလှမင်း၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၁၀)
တိုက်(၇)၊ အခန်း(၀၀၈)၊ အေးရိပ်မွန်(၉)လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၀၈၂၀

ရန်ကုန်မြို့၊ သာသနာ့ကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၉၊ စတုရန်းပေ ၂၀၀၀ နှစ် (၆၀)၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြ စီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးရန်ရှင်ချောက် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] နှင့် ဦးလှအောင် [၁၂/လမရ(နိုင်)၀၄၄၂၀၉] တို့ (၂) ဦး အမည်ပေါက်လျက်ရှိသော နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အား ရောင်းသူ ဦးဟန်ရန် [၁၃/လရန(နိုင်)၀၉၆၄၉၆] မှ (၁၀-၁၀-၂၀၂၃) ရက်နေ့ပါ စရန်ပေးစာချုပ်အရ အရှင်အရှင်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တန်ဖိုးငွေအနက် တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ် ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးတိုင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ် နွယ်နီအေး (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၂၃၃၉)
အမှတ်(၃/၃၀၄)၊ ဂန္ဓာလမ်း၊ တောင်ပုဇွန်လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ - ၂၅၂၁၀၀၈၇

မင်သီရိခိုင် (ခ) ဟာဂျာဘီဘီနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ အနော်မာ(၁)ရပ်ကွက်၊ အနော်မာ အရှေ့(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၂၀)နေ ကိုသန်းထွန်း(ခ)မဟာမင်းမိတ်ဟိုက်ယွဒိုင်းနှင့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ဒါရ်ဂါရပ်ကွက်၊ ဒါရ်ဂါလမ်း၊ အမှတ်(၁၉) နေ ဦးရဲဝင်းနိုင် ၏သမီး မစင်သီရိခိုင် (ခ)ဟာဂျာဘီဘီတို့သည် (၁၆-၇-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် သတို့သမီး ၏ ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် ဆောင်ရွက်သူ တရားဟောဆရာ ဟမ္မစားခန်း(ခ)ဦးအောင် လင်းဦး ရှေ့မှောက်၌ အစ္စလာမ့်တရားတော်နှင့်အညီ နိကာယ်ပြု ထိမ်းမြားလက်ထပ် ခဲ့ပါသည်။ ထိမ်းမြားလက်ထပ်ပြီးနောက် ဇနီးဖြစ်သူသည် အစ္စလာမ့်တရားတော်နှင့် ဆန့်ကျင်သော ပြုလုပ်မှုများအပြင် ဇနီးမိတ်ဆွေများ မကျေနပ်မှုကြောင့် ကျွန်တော်မှ ၎င်း၏ တောင်းဆိုချက်အတိုင်း (၁၈-၁၀-၂၀၂၃) ရက်နေ့၌ အသိသက်သေများဖြင့် မှောက်တွင် သူ့လက်(သုံး)ကြိမ်ပေး၍ လင်မယားအဖြစ်မှ အပြီးအပြတ် အပြီးတိုင် ကွာရှင်းပြတ်စဲရေးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ သူ့လက်ပေး ကွာရှင်းမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆိုလမာ- အစ္စလာမ့်သာသနာပညာရှင်များအဖွဲ့ချုပ်ထံသို့ မှုသတ် မြေကြားချက်ကို အစ္စလာမ့်တရားတော်နှင့်အညီ တောင်းခံခဲ့ရာ (၁၉-၂-၂၀၂၄) ရက်စွဲဖြင့် ဗဟို မှုသတ်တရားရုံး၏ မြေကြားချက်အရ နောက်ဆုံးတွင် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး မည်သို့မျှ ပတ်သက်စပ်ဆိုင်ခြင်း လုံးဝ(လုံးဝ) မရှိတော့ပါကြောင်း မစင်သီရိခိုင်(ခ)ဟာဂျာဘီ ဘီဘီနှင့် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ နောက်ဆုံး ကျွန်တော် ကိုသန်းထွန်း အား နောင်ယုတ်ခြင်း ဂုဏ်သိက္ခာကျအောင် ပြောဆိုခြင်းများ ပြုလုပ်ပါက တည်ဆဲ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကိုသန်းထွန်း (ခ) မဟာမင်းမိတ်ဟိုက်ယွဒိုင်း [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၄၁၁၀]၏
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးဝင်းထိန်

B.A, H.GP, R.L, D.B.L., D.M.L.I တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၁၀၇/၉၄)
အမှတ် - ၅၈ / ၃၊ အဝေရာလမ်း၊ မေတ္တာညွှန်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ ပါရီကုန်းမြို့၊ တိုက်အမှတ်(၁၂၁)၊ အခန်းအမှတ်(၉၀၆) Lift ပါ ကားပါကင်(၁)စီးစာနေရာအပါ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းအဆောက်အအုံမှ (နဝမထပ်) ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

အထက်လိပ်စာပါ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသူ ဦးသန်းထွန်း[၇/တကန(နိုင်)၀၀၃၈၈]ထံမှ ဦးမျိုးဦး[၁၂/လမရ(နိုင်)၀၀၃၈၈]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း တန်ကြေးငွေမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ရာ၊ အဆိုပါ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား မူရင်းများ ပြည့်စုံ-ခိုင်လုံစွာဖြင့် ဤကြော်ငြာ စာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကြော်ငြာမရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမျိုးဦး၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၁၀)
တိုက်(၇)၊ အခန်း(၀၀၈)၊ အေးရိပ်မွန်(၉)လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၀၈၂၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (ဆိပ်ကမ်း) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၈၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၅၆၁) ဟု ခေါ်တွင်သည့် ဦးတင်မြင့် (AA-၁၃၈၈၇၇) အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစား၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ) အနက်မှ တရားဝင် မွဲစိတ်ရောင်းသော (အမှတ်- ၅၆၀ နှင့် ကပ်လျက်အခြမ်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဦးတင်မြင့်အောင်နိုင် [၁၂/လမရ(နိုင်)၀၉၁၈၃၅] မှ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေ အဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက် စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေ နှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ယုဦးနွယ်နီ (LL.B, D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၆၆)
တိုက်အမှတ် (၁၈)၊ မြေထိပ် (A)၊ သင်္ဂဟလမ်း၊ (ဃ)ရပ်ကွက်၊
သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၅၀၀၃၁၀၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အေးသာယာရပ်ကွက်၊ သဇင်(၆)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (ဘီ/၄၇)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင် လျက်ရှိသူ ဦးမြတ်သူ [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၄၆၄၁၃] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သန်းမြင့်ကြည် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၆၆၆၁)
အမှတ်-၅၆၃၊ အခန်း-၁၀၄/၄၊ MAC Tower | ပထမထပ်၊ ကုန်သည်လမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၂၅၃၉၃၈၇၅

Original BL ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ကျွန်တော်များ MBK Co., Ltd မှ BL No. CFIM 2312050 ပျောက် ဆုံး သွား ပါ သ ဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၁၇၀၆၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဆရာစံမြောက်အရှေ့ ရပ်ကွက်၊ အရှေ့ဈေးဟောင်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၁)၄-လွှာ၊ အလျား(၄၀) ပေ အနံ(၂၀)ပေရှိသောတိုက်ခန်းနှင့်တကွ ၎င်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက် သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်စန်း စန်းအေး [၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၀၆၆၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဒေါ်ယုဦးနွယ်နီ[၇/အရတ(နိုင်)၀၉၆၄၉၆]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း) များနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအပေါ်တွင် ညီညွတ်စွာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးသန်းအောင် ဦးထက်မြတ်ကောင်း
(LL.B, DL-101 WIPO(Switzerland) (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၄၆၆၆၁) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၄၆၆၁)
အမှတ်(၉/၁၁)၊ အခန်း(၃၀/၂D)၊ တတိယထပ်၊ ၃၆လမ်း
(အောက်လမ်း)ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၄၄၄၅၆

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရဲရိပ် သာရပ်ကွက်၊ အခန်း-၃၇/၄၈ ခန်းတွဲနေ မောင်စည်သူအောင် [၁၂/ဆကန (နိုင်) ၀၀၂၇၆၅] (၂၀၁၇ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်)၏ ဖခင် ဦးတင့်ဆန်း [၁၂/ဆကန(နိုင်)၀၀၀၅၅၂]နှင့် ဦးတင်ဆန်းတို့မှာ တစ်ဦး တည်းဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ကုန်းဘောင်လမ်း၊ အမှတ်(၈၁၉)ရှိ တိုက်၏(စတုတ္ထထပ်) (၅-လွှာ)(တိုက်မျက်နှာမှ ဘယ်)၊ အကျယ်အဝန်း(၃၀x၄၀)ပေရှိ(၁၂၀၀)စတုရန်းပေ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ပိုင်ဆိုင်သည့်ဟုအဆိုပြုသူ ဦးဟိန်းထွန်းထွန်း[၁၂/မကတ(နိုင်)၀၉၆၄၉၆]မှ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိကြောင်းနှင့်အရှုပ်အရှင် နှစ်ဦးအကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးဥက္ကလာပမြို့နယ် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးအပ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသည့် စာရွက်စာတမ်းမူရင်း တို့နှင့်အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးဥက္ကလာပမြို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်ခင်ဆွေ ဒေါ်အိအိပိုင်
(LL.B, D.B.L, D.M.L) LL.B, WIPO (Switzerland) (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၄၄၂) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၄၄၆) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၇၇၀)
အမှတ်(၁၆၀)၊ ဒုတိယထပ်၊ (၃၄)လမ်း (အထက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၈၈၀၅၅၅၅၁၊ ၀၉-၄၂၀၀၃၅၈၆၊ ၀၉-၇၉၂၄၇၇၆၃

ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း (၂၀၂၄ခုနှစ်၊ မတ်လအတွက် လိုအပ်သော) ဝီဒီအို (High Speed Diesel) ပရီမီယံဝီဒီအို (Premium High Speed Diesel) နှင့် ဓာတ်ဆီ (Octane-92) နှင့် စက်ဆီ/ချောဆီ (၇)မျိုးတို့ကို မြန်မာ့ကွပ်ကဲရေးဌာနဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများအား **၈-၂၀၂၄ ရက်နေ့၊ (၁၃:၀၀) နာရီ** နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံ နှင့် စည်းကမ်းချက်များကို မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်၊ ဗဟိုပစ္စည်းထိန်းသွားဌာန၊ ကမ်းနားလမ်း (ဗိုလ်တထောင်ဘုရားအနောက်ဘက်၊ ကွန်ကရစ်လမ်း၊ Toll Gate အနီး)၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်တွင် (၂၆-၁-၂၀၂၄) ရက်နေ့မှစ၍ (၆-၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့ထိ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ် ဝယ်ယူနိုင်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၁-၈၆၁၀၂၃၀ နှင့် ၀၁-၈၆၁၀၂၃၂ တို့ကို ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ

မိဘအမည်မှန်ဖြစ်ကြောင်း
မအူပင်မြို့၊ အမှတ်(၈)ရပ်ကွက်၊ မြန်မာ (၂)လမ်းနေ အလက (၁) (အထက/ခွဲ)၊ Grade-3 တွင် ပညာသင်ကြားနေသော မောင်ကောင်း မြတ်လင်း၏မိဘများအမည်မှန်မှာ ဦးအေးမင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာလင်းတို့ဖြစ်ပါသည်။

ဦးအေးမင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာလင်း

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရမ်းမြို့နယ်၊ အလယ်ရွာကျေးရွာနေ မယုညီသိတာနွယ် [၁၂/ခရန(နိုင်) ၁၅၆၀၇၅]၏ဖခင် ဦးလေးထွန်း ဦး[၁၂/ခရန(နိုင်)၀၈၆၄၈၈] ၏ အမည်မှာ ဦးလေးထွန်းဦး (ခ) ဦးလေးထွန်း တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
တံတားဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့ (၃)
စတုတ္ထအကြိမ်၊ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တံတားဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့ (၃) မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုငွေလုံးငွေရင်း ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်မည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးမြစ်ကူးတံတား (သန်လျင် အမှတ်-၃) တွင် အသုံးပြုရန်လိုအပ်သော ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများအား မြန်မာနိုင်ငံသား လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ (မြန်မာ့ကွပ်ကဲရေး) ဝယ်ယူလိုပါ၍ စတုတ္ထအကြိမ် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ Covid-19 ရောဂါကူးစက်ခြင်းမှ ကာကွယ်ရန်အတွက် မဖြစ်စေရန် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ထားသော ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အညီ တင်ဒါစိစစ်ရေးအဖွဲ့အစည်းအား ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့် - (၂၅-၁-၂၀၂၄)ရက်နေ့၊ နေ့ရက်/အချိန် - နံနက် (၉:၀၀)နာရီ
တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့် - (၇-၂-၂၀၂၄)ရက်နေ့၊ နေ့ရက်/အချိန် - ညနေ (၄:၃၀)နာရီ
တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့် - (၈-၂-၂၀၂၄)ရက်နေ့၊ နေ့ရက်/အချိန် - နံနက် (၁၀:၀၀)နာရီ
တင်ဒါဖွင့်ပွဲကျင်းပမည့်နေရာ - ပဲခူးမြစ်ကူးတံတား (သန်လျင်အမှတ်-၃) PMU ရုံးခန်းမဆောင်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

၃။ တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များနှင့် တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံများကို ရုံးချိန်အတွင်း တံတားဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့ (၃)၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး (မြို့ပြ)ရုံး၊ မေတ္တာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပ (မြင်သာ)၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် (၂၅-၁-၂၀၂၄)ရက်နေ့၊ နံနက် (၉:၃၀)နာရီမှစ၍ ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါတင်သွင်းရမည့် အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို ဖုန်း ၀၉-၄၂၀၄၉၂၃၂၊ ၀၉-၄၁၀၅၅၂၃၂၊ ၀၉-၄၁၀၆၅၀၀၈ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၁၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၀၀/ခ)၊ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ)ရှိ ဦးမြင့်အောင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၉၅၄၁၇] အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ယခုအခေါ် ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူလမ်း၊ အမှတ်(၈၀၀/ခ)ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံး တို့အား တရားဝင်ဝယ်ယူလက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်အိမ်မိုး [၉/ကပတ(နိုင်)၁၄၄၄၄၄]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် မြေနှင့်အိမ်တန်ဖိုးငွေ၏စရန်ငွေအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူများ ရှိပါက ဤသတင်းစာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ် ထံသို့လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြလှဝင်း (LLB) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၀၉၅၁)
အမှတ်-၈၃၊ အထက်ဗဟိုလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph-၀၉-၅၁၅၁၈၃၃၊ ၀၉-၅၀၉၀၅၅၅၃

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်(၃)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၃)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)
ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုဂံပုံရှိ နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့်
ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပ
မြို့နယ်၊ (၃/ခ)ရပ်ကွက်၊ ကြာပုဗုဒ္ဓလမ်း၊ အမှတ်(၄၃)ဟုခေါ်တွင်
သော အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးနှင့်
စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါအိမ်ခြံမြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ကွက်ကို ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပြီး အပြီးအပိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ (၁) ဦးဝင်းမောင် [၁၂/အလန(နိုင်)၀၁၃၂၈၀]၊ (၂)ဦးမျိုးအောင် [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၄၄၄၀၉]၊ (၃) ဒေါ်မုမုထွန်း [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၈၃၆၄]၊ (၄) ဦးနေလင်း [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၈၄၄၄]၊ (၅) ဒေါ်မြသွေး [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၀၈၄၄၄] တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးရန်နိုင် [၂/လကန(နိုင်)၀၈၆၄၈၈]နှင့် ဒေါ်ခိုင်မြဲမိုး [၁၂/အလန(နိုင်) ၀၄၂၆၁၅]တို့မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အကျိုး သက်ဆိုင်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်နှင့်အညီ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ -
ဦးချမ်းမြေလင်း (LLB) ဦးသန့်စေတီလှိုင် (LLB, D.B.L.)
(စဉ်-၁၃၀၉၄) (စဉ်-၁၄၆၂၃)
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ)
အမှတ်(၈၃/၇)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:09-420103373

အများသိစေရန်အသိပေးကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၇ ၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၁/A-က၊ ဧရိယာ (၀.၃၉၆)ဧကရှိ နှစ် (၃၀) မြေငှားဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ လှိုင်မြို့နယ်၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်း၊ အမှတ် (၁၁/A-က)ဟုခေါ်တွင်သည့်မြေကွက်လွတ်သက် သက်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ကွက်အားလုံးတို့ကို မြေအမည်ပေါက်လျက်ရှိ သူများထံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာချုပ်ထုတ်ပေးသည့် ဦးမြတ်သူ [၁၂/ဗဟန(နိုင်) ၀၅၅၅၆၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့်တန်ဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် စရန်တန်ဖိုးငွေကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ကွက်အားလုံးတို့နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခံစားခွင့်ရှိသူသည်ဆိုပါက စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့် အတူ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ် ထံသို့လာရောက် ကန့်ကွက်ပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သီတာအုန်း
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၃၀၇)
အမှတ်(၁၉၄/၁၉၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၀၆၀၇

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ကံဘဲ့တပ်၊ တိုက်-B၊ အမှတ်(၆၀၂) နေ ဒေါ်ထက်ထက် [၁၂/ဒဂမ(နိုင်) ၀၄၅၅၇၂]နှင့် ဦးမြတ်ကျော်သူလွင် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၆၂၅၆၆]တို့ဆောင်သူ တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်-

အထက်အမည်ပါ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်ခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ညောင်သုံးပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ အမှတ်(၆၈၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၃၇/ခ)၊ ဧရိယာအကျယ်အဝန်း (၃.၆၈) ဧကအတွင်း မှ တရားဝင် ခွဲဝေစိတ်ပိုင်းခြား မရှိသေးသော အကျယ်အဝန်း (ပေ ၄၀x ပေ ၆၀) လျာထားသော စုစုပေါင်း စတုဂံပုံရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်း မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်နှင့်အရပ်ကွက် အရောင်းအဝယ်ကိစ္စစာချုပ် အဆက်အစပ်ဖြင့် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးညွန့်လွင် [၁၂/ကမရ(နိုင်) ၀၂၆၈၁၃] အမှတ် (၁၄၆/၅)၊ ရွှေနန်းဆီလမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် နေထိုင်သူထံမှ (၂၉-၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်ထိုက် (ဥပဒေပညာဘွဲ့)
အထက်တန်းရှေ့နေ စဉ်- ၄၅၈၆ (၂၀၁၇)
အမှတ် - ၈၃၊ (၁၄-A) ဒုတိယထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၇၅၁၅၅၅၅၄

အများသိစေရန်သတိပေးကြေညာချက်

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယံဇာတမြို့နယ်၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ အောင်မာယလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၉၆/ခ၊ ၁ ခန်း တည်း ၅ ထပ်တိုက်၏ ဒုတိယထပ် (၃လွှာ)၊ ဧရိယာ(၁၈ပေx ၅ပေ)အကျယ် ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် တွယ်ကပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ကွက် အားလုံး တို့သည် ဦးထိန်လင်း [၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၅၄၅၀]မှ မိမိသာလျှင် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ဖော်ပြပါတိုက်ခန်း၏ အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ကွက်အား အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ထံ ရောင်းချ ပေါင်နံ့ စွန့်လွှတ် ပေးကမ်း၊ လျှော့ချထားခြင်းတို့မှ ကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဦးသူရအောင် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၇၄၇၇]အား ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန် ရောင်းချပေးခြင်းအဖြစ် တစ်စိတ် တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ဦးထိန်လင်းထံ ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ပိုင်ရေး ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများ၊ ပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်း (မူရင်း)များနှင့်တကွ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အဆိုပါတိုက်ခန်း၏ အရောင်း အဝယ်ကိစ္စရပ်များအား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးသူရီထွန်း LLB, DBL, DML, DIL, DIPL, D.A.P.Sy
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၂၆၁)
အခန်း ၁၆(ခ)၊ ပထမထပ်၊ အမှတ်(၅၇)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်းမြို့နယ်၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၁၀၆၅၈၉၇

လှည်းကူးမြို့နယ် ငွေနံ့သာစံပြကျေးရွာရှိ
အောက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်များနှင့် ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ပန်းလှိုင်ဂေါက်ကွင်းအိမ်ရာ၊ အဲလားဂရင်းကွန်ဒို၊ တိုက်-ဘီ၊ အခန်း-၄၀၄ နေ ဒေါ်ရွှေတင် [၁၃/တကန(နိုင်)၁၉၂၇၅]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လှည်းကူးမြို့နယ်၊ မြေစာရင်းမှတ်တမ်းအရ ကွင်းအမှတ်-၄၉၅-အေ မြေများအား မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကုန်းမြင့်သာ၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်- ကျေးရွာများပြောင်းရွှေ့နေရာချထားရေးအဖွဲ့က စီမံကြီးကြပ်၍ မြေတစ်ကွက်လျှင် ပေ ၁၀၀x ပေ ၁၂၀ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်များဖော်ထုတ်၍ မြေဂရန်ကဲ့သို့ ခိုင်မာမှုရှိသော နေရာချထားရေးပုံစံကတ်များဖြင့် စနစ် တကျအကွက်ရိုက်ပြီး လမ်းနယ်နိမိတ်များနှင့် စံပြမြေကွက်များ စီမံဖော်ထုတ်ခဲ့ကာ ငွေနံ့သာစံပြကျေးရွာအား ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်က စီမံဖော်ထုတ်ခဲ့သော ငွေနံ့သာစံပြကျေးရွာမြေကွက်များအနက် **မြေကွက်အမှတ်-၂၀၃/၂၀၅ (နှစ်ကွက်တွဲ)၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၀၁၇၊ ၁၀၁၉ (နှစ်ကွက်တွဲ)၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၂၉၊ ၃၃၀၊ ၃၃၁၊ ၃၃၂ (လေးကွက်တွဲ)၊ မြေကွက်အမှတ်-၆၇၈နှင့် မြေကွက်အမှတ်-၈၅၉**တို့ကို ဒေါ်ရွှေတင်သည် တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်၊ လက်ရောက် ရယူခဲ့ပြီး ဝယ်ယူထားသောမြေကွက်များအား ကျောက်တိုင်စိုက်ခြံစည်းရိုးအိုင်အမာ အတည်အတန့် ကာရံ ထားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၎င်းမြေကွက်-၁၀ကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ တရားဥပဒေမဲ့- ကျူးကျော်၊ ဝင်ရောက်၊ နှောင့်ယှက်၊ ဖျက်ဆီး၊ တလွဲအသုံးပြုလာ လျှင်ဖြစ်စေ- ဒေါ်ရွှေတင်၏ ပိုင်ဆိုင်မှု၊ လက်ဝယ်ရှိမှုအား ထိပါး၊ ပုတ်ခတ်မှု ပြုလာလျှင်ဖြစ်စေ ပြုလုပ်သူမည်သူ့ကိုမဆို ဒေါ်ရွှေတင်က ရာဇဝတ်ကြောင်း၊ တရားမကြောင်းအရ ပြတ်သားစွာ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ရွှေတင် ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်၊ လက်ရောက်ရယူထားပြီးသောမြေကွက်(၁၀)ကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ပွဲစားအချို့၏စကားကို ယုံကြည်၍ ဒေါ်ရွှေတင်၏နောက်မှမြေကွက်ဝယ်ယူခဲ့သော ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီး၏ ရောင်းမှားဝယ်မှားပြဿနာများကို ဥပဒေနှင့်အညီ မှန်ကန်သောနည်းလမ်းများအတိုင်း ဒေါ်ရွှေတင်က မေတ္တာဖြင့် အကူအညီ ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ
ဒေါ်ရွှေတင်
[၁၃/တကန(နိုင်) ၁၉၂၇၅]

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးညွန့်တင် B.A, LL.B
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၉၀၃) (၄-၁၂-၁၉၈၄)
အမှတ်-၃၃၊ သီရိလမ်း၊ ဖော့ကန်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။
ဖုန်း- ၀၉-၇၉၉၈၂၉၃၇၇၊ ၀၉-၉၈၅၅၅၈၇၄၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ညောင်သုံးပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်းအမှတ် (၆၈၁)၊ မဇီးပြုတောင်ကွင်း၊ မြေကွက်အမှတ် (က-၂) ဟုခေါ် တွင်သည့် မြို့နယ်အေးချမ်းသာယာရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကောင်စီ (သန်လျင်မြို့) ၏ (၈-၆-၂၀၀၅) ရက်စွဲပါ စာအမှတ် - ၃၂-၂၄/ဦး ဖြင့် ဦးကြည်ဝင်း (ဘ) ဦးလှအောင် အမည်ဖြင့် ချထားပေးသည့် (အလျား ၄၀x အနံ ၆၀) ပေအကျယ်ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ကွက် အားလုံးတို့အား ဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဒေါ်ဝတ်ရည်ဖူး(ဘ)ဦးမြင့်ဖူး [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၇၄၄၁] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ဒေါ်အေးအေးမော် (ဘ) ဦးနုမာမက် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၈၄၄၁] နှင့် ဒေါ်စင်မာလွင် (ဘ) ဦးမျိုးလွင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၇၄၆၁]တို့မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ် ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်မာသည့် တရားဝင် စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်း (မူရင်း) အပြည့်အစုံဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ပါ အိမ်နှင့်မြေ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည် အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

၁။ ဒေါ်အေးအေးမော် ၂။ ဒေါ်စင်မာလွင်
[၁၂/သကတ(နိုင်)၁၈၄၄၁] [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၇၄၆၁]၊
အမှတ် (၅၈၁)၊ အနော်မာ (၁၄) လမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်အောင်လမ်း၊ ၃/ရန်ပြေ ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၄) ဟုခေါ်တွင်သည့် သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်- ၃/ရန်ပြေ၊ မြေကွက်အမှတ်-၆၇၇၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေ ခွင်သော နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထား သော (၂)ခန်းတွဲ၊ (၈)ထပ်ခွဲ အဆောက်အအုံတို့ တိုက်အမှတ် (4-A)၊ (မြေရင်းခန်း) (၄)လွှာ၊ တတိယထပ်၊ အကျယ်အဝန်း (၁၇x၅၄)ပေ ခွင်သော မိန့်ကွန်ဒို တိုက်ခန်းအား ကန်ထရိုက်တာ ဦးနေလင်းထွန်း (၁၃/ တကန(နိုင်)၁၄၉၆၀၇) (Sun Myat Tun Construction Co.,Ltd) မှ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ် ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်း အရောင်း အဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်း (မူရင်း)များ နှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်သည့် နေ့ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်မည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေ ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်အေးဆင့်ဆင့်လင်း
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၂၁၄)
အမှတ်(၇၃) ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉၄၂၀၅၅၂၂၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၃၀/ဘီ၊ မြေကွက်အမှတ်- ၈ အင်န်/၃၊ ဧရိယာ (၀.၀၈)ဧက၊ မြေအမျိုးအစား-မြေပိုင် မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အမှတ် (၂၅)၊ ရွှေတောင်ကြားလမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား (၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့၏ မြေစာရင်း အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဦးရဲထွန်းဦး [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၂၄၈၈၇]က မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက် သဘောတူညီထားသည့် ရောင်းဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ လူကိုယ်တိုင် ကျွန်ုပ် ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုင်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိ ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးသန့်ဇော်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၃၄၄)
အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ ဗဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃၂)၊ သရေ ခေတ္တရာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၇)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ ရှိ မြေချပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့၊ ပြင်ပတ်နန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနတွင် ဦးထွန်းအောင် (ISN-၅၀၅၈၇၆) အမည်ဖြင့် အမည် ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင် ကြောင်းနှင့်လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန်စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ ရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးအစွဲတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအ ထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုပြီးပြန်အောင်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြတ်မောင် (LL.B) ဒေါ်ကော့ကော့နိုင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၃၄၄)
ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၉၁၃)
အမှတ်(၁၃၁)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၂၂၃၀၄၊ ၀၉-၄၂၆၈၇၆၆၆၀၊

တိုက်ခန်းဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဦးစိုးသူ [၉/ပတန(နိုင်)၁၆၄၀၄၅]နှင့် ဒေါ်အေးအေးအောင် [၉/ပတန(နိုင်)၁၆၄၀၆၅]တို့သည် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ မြို့သစ်ရပ်ကွက်၊ အောင်သီရိလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၁၆၉)၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၉၆)၊ ဂရမ်မြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏ စတုတ္ထထပ် (၅-၅၀)၊ (5-A) တိုက်အမှတ်အမှတ် (ဘယ်ဘက်ခြမ်း) ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ် (၁၁.၃ x ၄၈)ပေရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းအပါအဝင်၊ ရေ၊ မီးအစုံအလင်နှင့် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သော ဒေါ်မိုးမေ့လျော့ [၁၂/ပတထ(နိုင်)၀၀၁၀၇]ထံမှ တရားဝင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါအရောင်း အဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသည့် စာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း) များနှင့်အတူ ဤသတင်းစာကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်တင်မိုးမ
LL.B, D.M.L. LL.B, C.S.I.S. (WIPO) G.C.I.P(Switzerland)
(စဉ်-၁၀၉၂၉)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
အမှတ် (၁၀၉၅)၊ ကုန်းဘောင် (၁၁) လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊
တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၀၆၅၇၅၅၊ ၀၉-၂၅၀၄၉၂၉၃၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၁၂ (Tamarind Garden)၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၂)၊ ဧရိယာ (၀.၆၀)ဧက၊ နှစ်(၆၀)မြေငှား စာချုပ် အမည်ပေါက်မှာ ဦးခင်ဟန် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်အား မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်(၈၇၈၀/၂၀၂၃) နေ့စွဲ၊ (၁၃-၁၂-၂၀၂၃)တင်ပြ၍ ဒေါ်ခင်စုစုဝင်း [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၈၉၄၅] အမည်သို့ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း) အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ခုနစ်ရက်အတွင်း ဤဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြေတိုင်းနှင့်မြေစာရင်းမှတ်တမ်းဌာနခွဲ
မြို့ပြနှင့် အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၁)၊ ဝေယျာသီရိ လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၆၅)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၀.၈၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတု ရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့၊ ပြင်ပတ်နန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနတွင် ဦးဖော်ဝင်း(၁၂/ပတထ(နိုင်)၀၇၀၂၅၇) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက် ကိုယ်တိုင်မှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်း ရောင်း ချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန်စကား ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးအစွဲတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါ က ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုပြီးပြန်အောင်အောင်မြင်သည် အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြတ်မောင် (LL.B) ဒေါ်ကော့ကော့နိုင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၃၄၄)
ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၉၁၃)
အမှတ်(၁၃၁)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၂၂၃၀၄၊ ၀၉-၄၂၆၈၇၆၆၆၀၊

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ မြလေးလမ်း၊ အမှတ်(၁၉၂) မြေရင်းခန်းဟုခေါ်တွင်သော တတိယထပ် (၄)လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂.၃ x ၅၅)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ထိုတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဒေါ်ပန်းအိဖြူ [၁၄/ပတ (နိုင်)၂၅၃၅၇၇]က အရှုပ်အရှင်းကင်းစွာဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ထားပါ ကြောင်း၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဒေါ်အေးငြိမ်းမွန်မွန် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၆၂၀၉၇]က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤသတင်းစာကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက် အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်သည့်နေ့ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်အေးငြိမ်းမွန်မွန် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၆၂၀၉၇]
Ph: 09-792465644

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်(၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းလမ်း၊ အမှတ်(၂၅၉)ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက် ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၈)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံပုံစံပုံစံပုံစံ (၆-၅၀) (လက်ခံအကန့်)၊ ဧရိယာ (၁၅ပေ x ၆၀ပေ)ရှိသောတိုက်ခန်းဆက်နွယ်သည့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား (၂၆-၈-၂၀၁၃)ရက်စွဲပါ နှစ်ဦး သဘောတူတိုက်ခန်း အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ဖြင့်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးထွန်းမြင့်ကျော် (၁၂/အနန(နိုင်)၁၀၇၀၀)မှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ရောင်းချခွင့်ရှိသူ စီမံခန့်ခွဲခွင့်ရှိကြောင်း အရပ်ရပ်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းစာရွက် စာတမ်းများအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးပြန်အောင်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ အပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်ခင်မေ (LL.B, D.B.L)
လွှဲ အပ် ညွှန် ကြား ချက် အ ရ -
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၄၀၇)
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၇၀၇၉

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၂၀) ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၄၁

Kinetic Force Co.,Ltd နှင့် ၁။ ဦးကျော်ကျော်နိုင် [Managing Director(MD) ၂။ ဦးမင်းမင်းဦး ဦးထွန်းဝင်းလှိုင်] (တရားလို) (တရားပြိုင်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ ကျားကွက်သစ်လမ်း၊ အမှတ် (၃၇)နေ (၂)တရားပြိုင် ဦးမင်းမင်းဦး (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင်အပေါ်၌ တရားလိုက “ကုမ္ပဏီပိုင် ငွေကျပ်သိန်း (၁၃၉၇၄၄၇၆) အလွဲသုံးစားပြုလုပ်မှုအပေါ် လျော်ကြေးငွေရလိမ့်မည် နှင့် နှစ်နာကြေးငွေ ကျပ်သိန်း (၁၀၀၀) စုစုပေါင်း ငွေကျပ်သိန်း (၂၃၉၇၄၄၇၆) (ကျပ်နှစ်ထောင်သုံးရာကိုးဆယ့်ခုနစ်သိန်းလေးသောင်း လေးထောင်ခုနစ်ရာနှစ်ဆယ့်ခြောက်တိတိ)” ရလိမ့်မည် လျှောက်ထားစွဲဆို ချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စား လှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ (၅)ရက်၊ (၁၃၈၅) ခု၊ ပြာသိုလဆုတ် ၁၁ ရက်နေ့ မွန်းမတည့်မီ (၁၀:၀၀)နာရီ အချိန်တွင် အထက်အမည်ရင်းသားပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရ မည့်မှာ အထက်ကဆိုသည့်နေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက် ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် သက်ဆိုင်သည့်စာရွက် စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအပ်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလွှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၂၃)ရက်နေ့ ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်ညွန့်ရှင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
ဗိုလ်တထောင်ခရိုင်တရားရုံးတော်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဂဠုန်ရပ်ကွက်၊ စက်တွင်း လမ်း၊ အမှတ်(၁၁)ဟုခေါ်တွင်သော (၂)ခန်းတွဲ (၅)ထပ် အဆောက် အအုံမှ တတိယထပ် (၄)လွှာ၊ ခေါင်းရင်းခန်း၊ ဝဲဘက်၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂.၃ x ၅၅ x ၈၀)ပေရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းပေါ်ရှိ လူနေ ထိုင်ခုံနှင့် အိပ်ခန်း အကျိုးခံစား ခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင် အမှုဆောင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ဖြစ်သည့် ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဝန်ခံကတိပြု သူ ဒေါ်သန်းသန်းဝေ (ဘ) ဦးအောင်ဖေ (၁၂/အလန(နိုင်)၀၃၀၀၈၅) ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် (၂၃-၁-၂၀၂၄) ရက်နေ့တွင် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ် စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေး အပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကို အပြီးသတ်ငွေချေပြီး ဆက် လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုစာ ရွက်စာတမ်းမူရင်းများ ယူဆောင်၍ ပိုင်လုံ သော အထောက်အထားများ ဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက် လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးစင်မောင်ခိုင်(စဉ်-၆၃၂၀)တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
အမှတ်(၆၆)၊ နတ်သျှင်မောင်လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၀၉-၄၃၀၈၅၅၄၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ကျောင်းကုန်းဆိပ်ကြီးကွက်သစ်၊ အိမ်ရာချောင်း မြေနေရာချထားရေး ကော်မတီမှ ဦးမျိုးမြင့် [၂/ရကန(နိုင်)၀၀၈၂၀၇] အမည်ဖြင့် ချပေးထားသည့် အယ်(လီ)၁၀၈ ဟုခေါ်တွင်သော အမှတ်(၁၀၈)၊ ဗဟို(၃၀)လမ်း၊ အေးသာယာရပ်ကွက်၊ အောင်ချမ်းသာတိုက်ခန်း၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်အား စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးသက်ထွန်းအောင် [၁၂/ပတထ(နိုင်)၀၆၁၉၈၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးမျိုးမင်းဇော် [၁၄/ပတထ (နိုင်)၂၃၀၅၆၅]က ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤကြေညာချက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက် အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ခင်ခင်မေ(LL.B, D.B.L, D.M.L) DL 101, WIPO(Switzerland), D.A.Psy
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၉၃၈)
အမှတ်-၈၃၊ အခန်း-၁၄(အေ)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၃၁၃၀၉၊ ၀၉-၇၉၉၄၅၃၄၅

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မွန်လက်ဆောင်းတောင် ရပ်ကွက်၊ ပြည်သူ့ကွက်သစ် (၁)လမ်း၊ အမှတ်(၃၇)၊ မြေပိုင်(အေ)၊ ထပ်ခိုးပါတိုက်ခန်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၂x၅၀)ပေကျယ်ဝန်းသော တိုက်ခန်း အပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်သက်ဆိုင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့အား လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့် ရှိကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ယုဇေဖြူဝင်း [၁၂/ပတထ(နိုင်)၀၂၅၅၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ အရောင်း အဝယ်ကိစ္စရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်တကွ လူကိုယ်တိုင် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပြီးနောက်ပိုင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်သစ်သစ်ထွန်း
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၂၆၉၉)
တိုက်အမှတ်(၁၈၅)၊ ၄၀လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာယန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ကညွန့်ရပ်ကွက်၊ ရန်အောင်လမ်း၊ အမှတ်(၅၉)၊ ပထမထပ်၊ (အလျား ၅၅ပေ x အနံ ၁၈ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်းတွင် တပ်ဆင်ထားသော ရေ၊ မီတာအပါအဝင် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်မြင့်မြင့်လွင် [၁၂/ပတထ(နိုင်)၀၂၅၃၂၉] ကိုင်ဆောင်သူက မြေရှင် ဦးမြင့်ကြိုင် [၁၂/ သယက(နိုင်)၂၁၀၉၇]ထံမှ အဆင့်ဆင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် တိုက်ခန်း တန်ဖိုး၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမူရင်း များနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်မြသိန်း၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်ခင်ခင်မေ (LL.B, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၂၅၀)
အမှတ်(၉/၁၀) ၂၀/မ၊ ဒုတိယထပ်၊ ၃၆-လမ်းတို၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၃၁၇၆၇၊ ၀၉-၉၈၀၀၅၅၅၅၈

**ပရိယတ္တိသာသနာ့နဂ္ဂဟ
ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး
တပေါင်းလအတွက် ဆွမ်းဆန်တော်ဝယ်ယူခြင်း
ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရန်ကြော်ငြာ**

ပရိယတ္တိသာသနာ့နဂ္ဂဟ ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီးသည် (၂၈၁) ကြိမ်မြောက် တပေါင်းလ ဆွမ်းဆန်တော်လှူဒါန်းရန်အတွက် ဆွမ်းဆန်တော်အိတ် (၆၀၀၀) ခန့် ဝယ်ယူလှူဒါန်းမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆန် ရောင်းချလိုသူများသည် လုပ်ငန်းဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာပုံစံ၊ ဝယ်ယူမည့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များနှင့် တင်ဒါစည်းကမ်းချက်များကို ၃၀-၁-၂၀၂၄ မှ ၉-၃-၂၀၂၄ အထိ ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီးရုံးအဖွဲ့မှူးထံတွင် ထုတ်ယူတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် ၉-၃-၂၀၂၄ (စနေနေ့) မွန်းလွဲ (၃) နာရီ
အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ၀၉-၂၅၄၈၉၁၆၇၀၊ ၀၉-၂၆၆၀၆၆၀၇၇၊ ၀၉-၄၂၀၀၂၅၈၅၂
ဖုန်းနံပါတ်များသို့ နံနက် (၈) နာရီ မှ မွန်းလွဲ (၃) နာရီအထိ စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**တင်ဒါကော်မတီ
ပရိယတ္တိသာသနာ့နဂ္ဂဟ
ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး**

Yadanar Shwe Yi Win Gems Company Limited

(ရတနာရွှေရည်ဝင်းကျောက်မျက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)

မတည်ငွေရင်းလျှော့ချကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း

(မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ(၂၀၁၇) ပုဒ်မ ၁၁၆(ဈ)အရ)

Yadanar Shwe Yi Win Gems Company Limited ၏ (22-

1-2024) ရက်နေ့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ကုမ္ပဏီ၏အစုရှယ်ယာ

ရှင်များ အထူးအစည်းအဝေးတွင် မတည်ငွေရင်းအား ယခင်မတည်

ငွေရင်း ကျပ်-၁၀,၀၀၀/-တန် အစုရှယ်ယာ(၄၀၀,၀၀၀)စု ကျပ်-

၄,၀၀၀, ၀၀၀,၀၀၀/- “မှ” ယခုကျပ်-၁၀,၀၀၀/- တန် အစုရှယ်ယာ

(၁၀၀,၀၀၀) စု၏ ကျပ် - ၁,၀၀၀,၀၀၀,၀၀၀/- “ သို့ ” မတည်ငွေရင်း

လျှော့ချမည်ဖြစ်ကြောင်းကို အစုရှယ်ယာရှင်များက အများ

သဘောတူအတည်ပြု ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်

ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

Yadanar Shwe Yi Win Gems Company Limited

(ရတနာရွှေရည်ဝင်းကျောက်မျက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)

Ph:01-9673874, Email: ysylwgem@gmail.com

လင်မယားအဖြစ်မှ နှစ်ဦးသဘောတူ

ကျွန်းပိုင်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ဝေခင်းချို [၁၂/မဂဒ(နိုင်)

၁၄၄၅၃၉၂၃ နှင့် ဦးကျော်ဌေးနိုင် [၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၀၇၉၈၇] တို့သည် (၁၈-

၈-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် အသိသက်သေလူကြီးမိဘရှေ့မှောက်၌ အကြင်

လင်မယားအဖြစ်မှ နှစ်ဦးသဘောတူကျွမ်းကျင်ပြီးဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦးမည်သို့မျှ ပတ်သက်ဆက်နွယ်မှုအလျဉ်း

မရှိတော့ပါကြောင်း၊ နောက်နောင် ဦးကျော်ဌေးနိုင်နှင့်ပတ်သက်သော

ကိစ္စအရပ်အားလုံးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူဒေါ်ဝေခင်း

ချိုနှင့်မည်သို့မျှ သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိပါကြောင်းနှင့် တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေး

မည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-

ဦးသိန်းမင်းဦး ဒေါ်ပြည့်သဏ္ဍာဌေး

LL.B, WIPO-Switzerland LL.B, WIPO-Switzerland

အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၄၅၇၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၄၅၇၈)

အမှတ်(၁၀)၊ (A)ရပ်ဝတ်ထပ်၊ အင်းစိန်ဈေးကြီး၊ လှိုင်မြစ်လမ်း၊

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ဖုန်း-၀၉-၇၉၄၄၀၆၅၅၊ ၀၉-၄၄၄၄၆၄၄၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅)၊

မြေကွက်အမှတ်(၃၄၆)မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၃၄၆)သိရှိမြန်လမ်း(၅)

ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဦးမြရွှေ (ISN-544876) အမည်

ပေါက် နှစ် (၆၀)မြေငှားဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးမြရွှေ (ခင်ပွန်း)သည်

(၁၆-၁-၂၀၁၃)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးဖြစ်သူ

ဒေါ်ခင်ဝင်းရီ [၁၂/မရက(နိုင်)၁၀၃၆၅၁]ထံမှ GP (၁၇၈၆၁/၂၅-၈-၂၀၂၃)ဖြင့်

ပါဝါရရှိသူ ဒေါ်ပြုံးပြုံးစိုး(၇/ပတန(နိုင်)၀၉၁၂၄၇)မှ နှစ် (၆၀)ဂရုန်၊

ကျွမ်းကျင်လွှာ၊ ထောက်ခံ ကျွမ်းကျင်လွှာများ အမည်ပေါက်၏ သေစာရင်း၊

ပါဝါ၊ပါဝါကျွမ်းကျင် အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်တို့တင်ပြ၍

ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်

ထားလာခြင်းအား မြေပုံကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာမြေပေါ်တွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်

ကုသိုလ်ရေးအဖွဲ့အစည်းကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာမြေပေါ်တွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်

ကုသိုလ်ရေးအဖွဲ့အစည်းကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာမြေပေါ်တွင် ၂၀၁၆ခုနှစ်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၁၂(Tamarind

Garden)မြေကွက်အမှတ်(၂၅)၊ ဧရိယာ(၀.၅၄၇)ဧက၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်

အမည်ပေါက်မှာ အာကာဥယျာဉ်ကုမ္ပဏီလီမိတက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ

မြေကွက်အား မြေကွက်အပြီးအပိုင်အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်

အမှတ်(၈၉၀၇/၂၀၂၃) နေ့စွဲ၊ (၁၈-၁၂-၂၀၂၃) တင်ပြ၍ ဒေါ်နန်းသဲစုငြိမ်း

[၉/မရမ(နိုင်)၀၇၉၂၄၄]အမည်သို့ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာ

ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း)အပြည့်အစုံတင်ပြ၍

ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစတင်ရက်အတွင်း ဤဌာနသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်

နိုင်ပါသည်။

မြေတိုင်းနှင့်မြေစာရင်းမှတ်တမ်းဌာနမှ

မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ဥတ္တရသီရိမြို့၊ ညောင်ဦးရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁-၁/ဥတ္တရ

သီရိတောင်ရပ် မြေဧရိယာ(၀.၂၂၉)ဧက၊ မြေကွက်အမှတ်(၉-၅၈၈၈)၊ ဦးမိုး

မြတ်အောင်၊ (၁)ဦးအောင်ညွန့်၊ အမည်ပေါက်၊ နှစ်(၃၀)မြေငှားစာချုပ် မြေ

ကွက်ကို ဦးသော်ကိုကိုအောင်(၇/ပခန(နိုင်)၂၆၆၂၆၃) (၁) ဦးသောင်းနု မှ

နေပြည်တော်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်

လွှဲစာအမှတ် ၂၅၁၁/၂၀၂၂(၂၀.၆.၂၀၂၂)တင်ပြ၍ ဒေါ်ယဉ်သူစာမျိုး(၇/ပခန

(နိုင်)၁၇၇၇၂၀) (၁)ဦးမျိုးမြင့် အမည်ဖြင့် မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်

ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်

လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်

ဒီကရီများ အထောက်အထား ခိုင်ခံ့စွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာ

ရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါ

ရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်

သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ

နှင့်အညီ မြေပုံ/မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်

ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁/၃၊ မြေကွက်အမှတ်

၁၀၇၊ ဧရိယာ ၀.၀၂၅၈၈၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၀၇)၊ နဝဒေးလမ်း

သွယ်(၃)လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ဒေါ်အညွန့် (CG-၀၉၁၀၂၈)

အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်အညွန့် မိခင်

ဖြစ်သူသည် ၁၁-၂-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးကျော်ခင်

သည် ၁၀-၅-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင် လည်းကောင်းအသီးသီး ကွယ်လွန်သဖြင့်

သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်နန်းနုညွန့်ခင် [၁၂/မကက(နိုင်)၀၇၈၁၁၁]မှ တစ်ဦးတည်းသော

တရားဝင် သမီးတော်စပ်ကြောင်း၊ အခြားသောသား သမီး/မေးချင်းတစ်ဦး

တစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ အမွေစားအမွေခံ ကိစ္စမသားသမီးများလည်း

မေးစားထားခဲ့ခြင်းလုံးဝမရှိပါကြောင်း၊ မြန်မာ့ဓလေထုံးတမ်းဥပဒေ

နှင့်အမွေဆက်ခံခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေတို့အရ တရားဝင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်

ပါကြောင်း၊ မိမိမှလွဲ၍ အခြားသော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ

မရှိပါကြောင်း၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်လွှာအမှတ်-၂၄၁၃/ ၂၀၂၃(၂၇-၇-၂၀၂၃)၊

ထောက်ခံကျွမ်းကျင်လွှာ(၂)စောင်၊ အမည်ပေါက် ဒေါ်အညွန့်၏သေစာရင်း၊

ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးကျော်ခင်သေဆုံးကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းမာ

ရေးဦးစီးဌာန၏ သေစာရင်းမိတ္တူတောင်းခံစာ၊ မိခင်နှင့် ဖခင်ကွယ်လွန်

စာရင်း၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် ဂရုန်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်တို့တင်ပြ၍

ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်

ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)

ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး

လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး

ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)

မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာမေတ္တာရပ်ခံအသိပေးခြင်း

မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ပြည်သူ့များပျော်ရွှင်စေရန်၊

အပန်းဖြေစေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အားသစ်များရရှိနိုင်ရန်အတွက် အပတ်စဉ် သောကြာနေ့ညများတွင် MRTV(HD)

Channel မှ Friday Night Live Show ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များကို ဆန်းသစ်တင်ဆက်လျက်ရှိရာ

(၂၆-၁-၂၀၂၄)ရက် (သောကြာနေ့)ညတွင် (၇၇)နှစ်မြောက် ပြည်ထောင်စုနေ့အား ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့်

ရှမ်းတိုင်းရင်းသားတီးဝိုင်းအဖွဲ့နှင့်အတူ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား/သူတေးသံရှင်များ စုပေါင်းသီဆိုမည့်

“ကမ္ဘာ့ဇေယျာရီ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ရာ အောက်ပါတေးသီချင်း

များအား အခမဲ့ အသုံးပြုလွှာမည်ဖြစ်ကြောင်း မူပိုင်ခွင့်ရှိသူများအား လေးစားစွာဖြင့် မေတ္တာရပ်ခံ အသိပေး

အကြောင်းကြားပါသည်-

(၂၆-၁-၂၀၂၄)ရက်နေ့တွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်မှ

“ကမ္ဘာ့ဇေယျာရီ” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်မည့်

တေးသီချင်း(၁၃)ပုဒ်

စဉ်	သီချင်းအမည်	အဆိုရှင်
၁။	စိုင်းတို့ချယ်ရီမြေ	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၂။	ရှမ်းတောင်တန်းရဲ့ဓလေထုံးစံ	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၃။	ရိုးရာမပျက်တဲ့မြေ	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၄။	အရိပ်မရှိတဲ့နေရာ	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၅။	မေ့လိုက်တော့	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၆။	ချစ်တဲ့ရမ်းနီမလေး	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၇။	ကြည့်နူးစရာပင်လောင်းမြို့	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၈။	ချစ်သူအတွက်	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၉။	ညောင်ညိုရိပ်ကချစ်စကား	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၁၀။	ထွေးခမ်း(ချစ်ရတဲ့ခမ်းရေ)	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၁၁။	ငွေတောင်တန်းဆီပြန်လာပါ	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၁၂။	အချစ်ဟောင်းအတွက်တေး	တိုင်းရင်းသားအဆိုရှင်
၁၃။	လတ်တီး	Group Song

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံ

မြို့နယ်၊ အမရပူဇော်အရှေ့ရပ်ကွက်၊

အကွက်အမှတ်-၄၁၅-မ/၂၇၊ ဦးပိုင်

အမှတ်(၄၁)ခဲစင်း၊ ၅ လမ်း x မြို့ပတ်

လမ်းကြား၊ ၇၃၈လမ်းကြားရှိ ဂရုန်

မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးရဲလင်း

နှင့် [၉/မမာမ(နိုင်)၀၅၈၈၅၅]၏

အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ

အမှတ်(၁၆)၂၃၃/၂၀၁၉)ဖြင့် လွှဲအပ်

ခြင်းခံရသူ ဒေါ်ချင်စိုး(၁၃/ပခန(နိုင်)

၀၁၄၀၇၆)က ဂရုန်စာချုပ်တင်ပြ၍

ခဲစင်းပြမှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်

စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ

မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန်

လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်

လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်

အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်

စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီ

များဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်

နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်

မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန

မန္တလေးမြို့တော်

စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံ

မြို့နယ်၊ ပါတီကုန်းဝန်းကျင်

ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၇၃၃၊

ဦးပိုင်အမှတ် (၃၇)ခဲစင်းအနောက်

ဘက်ခြမ်း/၂၉ လမ်း၊ ၇၂ x ၇၃ လမ်း

ကြားရှိ ဂရုန်မြေကွက်အမည်ပေါက်

သူ ဒေါ်တင်တင်ရွှေ(၉/မရမ(နိုင်)

၀၄၄၆၅၃)၊ ဒေါ်မြသန်းနွယ် [၉/

မရမ(နိုင်)၀၄၄၄၄၄)တို့က ဂရုန်

စာချုပ် တင်ပြ၍ ခဲစင်းပြမှတ်ပုံ

တင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်

ဆိုရန်အတွက် မြေပုံမြေရာဇဝင်

ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထား

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ပန်းလှိုင်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(R-2)၊ အခန်းအမှတ်(၃၀၂)၊ (တတိယထပ်) ကို မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးသိန်းရွှေ [၁၂/စခန(နိုင်) ၀၅၀၆၇၅]နှင့် ဒေါ်သန်းဝင်း [၁၂/စခန(နိုင်) ၀၅၀၅၀၄၆]တို့ထံမှ စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဦးဟိန်းကိုဦး [၅/မရန(နိုင်) ၀၀၀၆၄၂] က ၎င်းအမည်ဖြင့် အမည်ပြောင်း တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာချုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဦးပြီးရေးဌာန ဖွဲ့ပြီးအိမ်ရာဦးပြီးရေးဦးစီးဌာန

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ ဟေမာဇလရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၆၀၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၆)/၇၇လမ်း၊ ၂၇ x ၂၈ လမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးမျိုးလှိုင်[၁၂/မရန(နိုင်) ၀၇၇၀၇၆]၊ ဒေါ်စုစု(ခ) ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး[၉/မနမ(ပြ) ၀၀၀၀၀၀]တို့က ဂရန်မူရင်းမှာ အသိမ်းလွန်၍ ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း ရစခန်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးထောက်ခံချက်၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်မှုစာတမ်းတင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူ [သက်တမ်းတိုးရန်အတွက် မြေပုံမြေရာစင်ရေးကူးခွင့်နှင့် အမှတ်ပိုင်လွှဲပြောင်းပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ လှိုင်ရပ်ကွက်အမှတ်(၁၆)ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၁၃)၊ ကမ္ဘောဇလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၆၃၁/က)၊ ရေယူအကျယ်အဝန်း ပေ(၂၀x ၆၀)ဟု ခေါ်တွင်သည့် ဦးပြီးဦးအမည်ပေါက် မြေပုံမရှိမြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် အုတ်ဥပ(၂)ထပ်အဆောက်အအုံ(၁)လုံးနှင့် လျှပ်စစ်မီတာ၊ ရေမော်တာ စသည့်ရေမီးအစုံတို့ပါဝင်သော အိမ်ခြံမြေအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနမှ ဖြစ်ပေါ်စေရန်တွင် ဦးပြီးဦး(HLG-၀၂၆၄၁) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှားတည်ရှိလျက် ဦးပြီးဦးထံမှ အရပ်ကတ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူလက်ရောက်ရှိထားသူ ဒေါ်သက်သက်ဝင်းမှ ၎င်းပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ အရှင်အရှင်ကင်းရှင်းကြောင်း၊ တရားဝင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဖွင့်ဟဝန်ခံကတ်ပြုပြောဆိုပြီး ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချခံရ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သီတာအောင် [၁၂/တတန(နိုင်) ၂၅၅၉၉၁] က ဝယ်ယူသည့်အတွက် ရောင်းကြေးတန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ရောင်းချသူထံ ဖေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကို အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက သက်ဆိုင်သည့် စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လက်ထပ်လုံခြုံစေရန် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အသိပေးအကြောင်းကြားခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၃)၊ မြေကွက် အမှတ်(၈၂)၊ သခင်ဖိုးလှကြီးလမ်းဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (ပေ၄၀xပေ၆၀)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀) စတုရန်းပေရှိ ဒေါ်ခင်ခင်ဦး (CA- ၀၃၉၀၁၉) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရန် မြေနှင့်မြေပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အား ဝယ်ယူလက်ရောက် ပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ထားရှိသူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက မြို့ပြမြေယာဌာနတွင် အရောင်းမြေပုံမြေရာစင်လျှောက်ထားထုတ်ယူခြင်း၊ ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် အရောင်းအဝယ် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းတို့ ဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ မြေအမည်ပေါက်မှ ဆက်သွယ်ပြီး လာရောက်ဆောင်ရွက်ပေးပါရန် အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

အဖွဲ့အစည်းကြားချက်အရ- ဒေါ်သခင်အေး LL.B, D.B.L, D.I.L, D.I.R တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-စာ၃၂) အမှတ်(၁၅၉၅)၊ ဖိုးရာစာ(၃)လမ်း၊ ၄၃-ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၅၁၃၇၀၀၀၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တောင်ငူကွက်လမ်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၆၊ မြေကွက်အမှတ် ၄၀၃/က၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၄၀၃/က၊ အင်းလမ်း၊ ၆ ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူကွက်လမ်းမြို့နယ်၊ ဦးတင်ရွှေ [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၅၃၄၄၀] အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်အမည်ပေါက် ဦးတင်ရွှေ (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်မာ [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၅၃၄၅၆၉] မှ တစ်ဦးတည်းသောစနိုးတော်စပ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်မှု (၈၅၉/၂၀၂၂/၁၅.စ. ၂၀၂၂) ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ (၂) စောင်၊ ဂရန်၊ နိုင်၊ ကတ်၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဝန်ဆောင်ခစာတင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်း(မြေပုံကူး) လျှောက်ထားလွှာမူရင်းပေါ် တရားဝင်နိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရွှေပြည်သာမြို့နယ် VIP ခြေထောက်များ ဝယ်လိုသည့် 09-5139064

အမည်ပြောင်း ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဦးသန်းစိန် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်း ကျောင်း Grade(11) တွင် ပညာသင်ကြားနေသော အဖ ဦးကျော်လွင်ဦး [၁၂/အစန(နိုင်) ၀၄၄၀၂၀] နှင့် အမိ ဒေါ်မြင့်မြင့်ခိုင် [၁၄/ဥတန(နိုင်) ၀၅၅၅၂၂] တို့၏သမီး မအိရွှေစင်ကျော် အား မအိရွှေစင်ကျော်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။ အိမ်ရှေ့စင်ကျော်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အင်းဝအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၄၃)၊ အခန်းအမှတ် (၁၀၃)ကို မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးသက်ဝင်း [၁၂/ပစတ(နိုင်) ၀၁၁၂၆၇] ထံမှ စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ခင်ငြိမ်းချမ်း [၈/မဘန(နိုင်) ၀၇၇၅၉၈] က ဦးသက်ဝင်းအမည်ဖြင့် ဌာနမှထုတ်ပေးထားသော အိမ်ပေါ်တက်ရောက်နေထိုင်ခွင့် အကြောင်းကြားစာမူရင်း ပျောက်ဆုံးသွားသည်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း အထောက်အထားများ တင်ပြပြီး ကျသင့်သော အခွန်များ အား ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ၎င်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဦးပြီးရေးဌာန ဖွဲ့ပြီးအိမ်ရာဦးပြီးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၉၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၉၃/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာ-အမှတ်-၉၉၃/ခ၊ မာလာမြိုင်(၄)လမ်း၊ (၁၉)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင်၊ ဒေါ်ပြီးပြီး နိုင် (LMDW-၀၀၅၆၄) အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်မြေအား ဂရန်အမည်ပေါက် ဒေါ်ပြီးပြီးနိုင် (LMDW-၀၀၅၆၄)၊ [၁၂/ဒကတ(နိုင်) ၀၆၀၆၇၂] ၏ ရန်ကုန်မြို့ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၁၁၉၉၂/၂၀၂၂ (၁၄-၇-၂၀၂၂) ရရှိသူ ဦးငြိမ်းချမ်း [၁၂/ပစတ(နိုင်) ၀၀၈၉၆၂] မှ နှစ်(၆၀)ဂရန်မူရင်း မြေကွက်ပျက်စီးပျောက်ဆုံးသွားကြောင်း ရန်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ထောက်ခံချက်၊ မြို့မရစခန်းထောက်ခံချက်၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ထောက်ခံချက်၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မူရင်းမှာ မိမိ၏လက်ဝယ်တွင် သိမ်းဆည်းထားရင်း မြေကွက်ပျက်စီးပျောက်ဆုံးသွားသည်မှာ မှန်ကန်ပါကြောင်း၊ ကျွမ်းကျင်မှုအမှတ်-၈/၉၉၆/၂၀၂၂ (၈-၅-၂၀၂၂)၊ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ (၁၁၉၉၂/၂၀၂၂) ဖြင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲသူ သက်ရှိထင်ရှားရှိကြောင်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ယနေ့တိုင် ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခြင်းမရှိကြောင်း ကျွမ်းကျင်မှုအမှတ်-၂/၂၀၂၂ (၁၉-၉-၂၀၂၂) ကိုယ်တိုင်ခန့်အပ် နိုင်သော စိစစ်ရေးကော်မတီတင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်းအား မြေပုံကွက်အဆောက်အအုံ(၁)လုံးရှိပြီး ကိုယ်တိုင်နေထိုင်ပြီး GP ဦးငြိမ်းချမ်းမှ ထမ်းဆောင်သည့် ကျွမ်းကျင်မှုအမှတ်အစားအဖွဲ့အစည်းမှ GP ဦးငြိမ်းချမ်း၏ ဂရန်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်းအား တရားဝင်နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Table with 10 columns: No., Name, Address, Plot No., Area, Price, etc. for land auction items.

Table with 10 columns: No., Name, Address, Plot No., Area, Price, etc. for land auction items.

Table with 10 columns: No., Name, Address, Plot No., Area, Price, etc. for land auction items.

ဒေါ်လှနင်းခိုင်(ခ)ဒေါ်နင်းခိုင်
စစ်တွေ
အသက်(၁၀၀)နှစ်

စစ်တွေမြို့၊ အိုးတန်းရပ်ကွက် (ဦးဂျော့မြို့-ဒေါ်လှမေမြို့)တို့၏ သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ သစ်တောလမ်း(ဦးအောင်ဘုရား)၏ဇနီး၊ (ဒေါ်ခင်သန်းနု)၊ ဒေါ်ခင်ခင်စော-ဦးမောင်မောင်၊ ဒေါ်နုနုခိုင်၊ ဦးအောင်ခင်ထွန်း-ဒေါ်ပွင့်မာ၊ ဦးလှထွန်း(TMW Enterprise Ltd)-ဒေါ်လှစိန် (ပြည်တွင်းအခွန်)တို့၏ မိခင်ကြီး၊ ဦးတင်ဘိုအောင်၊ ဦးမြတ်စအောင်-ဒေါ်ခင်စံနွယ်လင်း၊ ဦးကောင်းမြတ်အောင်-ဒေါ်အေးယုနန္ဒာမြင့်ရီ၊ ဒေါက်တာရဲထွန်းအောင်၊ မောင်ဖြိုးမင်းထွန်း၊ မဆလှဝင်းတို့၏ အဘောင်ရှင်၊ မောင်ဖုန်းမြတ်အောင်၏ အဖိုးရှင်သည် ၂၄-၁-၂၀၂၄ရက် နံနက် ၁၀:၅၅နာရီတွင် အကယ်ဒမီဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၂၆-၁-၂၀၂၄ရက် (သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အလုံမြို့နယ်၊ သစ်တောလမ်း နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင်ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးကြည်ဝမ်း
အသက်(၈၅)နှစ်

အ.လ.က(၁)လမ်းမတော်မြို့နယ် (မြမာလာ)ကျောင်းတော်ကြီးတွင် စာပေသင်ကြားပေးခဲ့ပါသော ဆရာကြီး ဦးကြည်ဝမ်းသည် ၁၈-၁-၂၀၂၄ ရက် နံနက် ၁၁:၃၀ နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဆရာကြီး၏ ချစ်လှစွာသော တပည့်များနှင့် မြမာလာကျောင်းသား/သူများ နာကျအသင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်နန်းစန်းစန်းချစ်
အသက်(၅၈)နှစ်

ဟုမ္မလင်းမြို့၊ နောင်ပကျစ်တောင်ပေါ်ရပ်ကွက်နေ ဦးချစ်-ဒေါ်ခင်စန်းကြည်တို့၏ သမီးကြီး၊ (ဦးညိုကြီး)၊ ဒေါ်မြမြချစ်၊ ဒေါ်ကေသီချစ်၊ ဒေါ်အိစန္ဒာဖြိုး၊ ဒေါ်နန်းနုခိုင်၊ ဒေါ်ဇာဇာထွေး၊ ဦးဝင်းထွန်းနိုင်တို့၏ အစ်မကြီး၊ မန္တလေးမြို့၊ စက်မှု(၁)၊ (၆/၂/B) လမ်း၊ (၁၃၀)ထောင့်နေ ကိုစိုင်းဆန်းဆန်းအောင်၊ ကိုစိုင်းစည်သူအောင်တို့၏ ချစ်လှစွာသော မွေးသမိခင်ကျေးဇူးရှင်၊ ဦးအောင်မြင့်(ဆ.သ.ရ)၏ ချစ်လှစွာသောဇနီးသည် ၂၀-၁-၂၀၂၄ (စနေနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဝေဒနာဖြင့် ဘဝတစ်ပါးသို့ ပြောင်းရွှေ့ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၁-၁-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် မန္တလေးမြို့၊ တောင်အင်းမြောက်အင်း သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကျေးဇူးတင်လွှာ
၁၆-၁-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော
သမီးလေး မဖူးပြည့်စုံ (ခ) Passion
(EFG International School)
အသက်(၇)နှစ်

သမီးလေး မဖူးပြည့်စုံ နာရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီကြသော EFG International School, CB Life Insurance Company, YS Myanmar Company, Wei Li Hlaine Company, Jfresh Company, ကိုရဲ့ အိလက်ထရောနစ် မိသားစု၊ ရတနာလင်းဆေးခန်းနှင့် လင်းပရဟိတအသင်း၊ အာယုဇာရေးကူညီမှုအသင်းနှင့် မြောက်ဥက္ကလာပ မေမာရီဆေးရုံမှ ဆရာဝန်များ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာများ အားလုံးကို ကျန်ရစ်သူမိသားစုမှ အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမ္ဘာ့အဖွဲ့မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၇၄)၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၂/၇) အောင်ချမ်းသာ(၁)လမ်းနှင့် ရတနာမြိုင်လမ်း၊ အဆောက်အအုံအမှတ် (၁၂၀)၊ အကျယ်အဝန်း (၃၅'x၆၂')၊ ဧရိယာ (၀.၀၄၈ ဧက) မြေရှင်နှင့် ကန်ထရိုက် အကျိုးတူ တည်ဆောက်ထားသော (၂)ခန်းတွဲ (၈၂)ထပ်တိုက် (၁၇)ခန်း (Lift)ပါ ပထမထပ် (မြေရင်း)ခန်းတိုက်၏ ကန်ထရိုက်ဘက်အခြမ်း၊ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်

အထက်လိပ်စာပါ တိုက်ခန်းကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည့်အပြင် ဦးမြတ်မင်း [၁၂/မရက(နိုင်)၀၂၈၀၀၀]ထံမှ ဒေါ်မြတ်မြတ်သင်း [၅/တမန(နိုင်)၀၅၅၀၀၅]က အပြီးအပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ ကန်ထရိုက်လုပ်ငန်းများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများ ရောင်း ပြည်စု- ခိုင်လုံစွာဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၅)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန်ထရိုက်မှု မရှိပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မြတ်မြတ်သင်း၏ လွှဲအပ်ချက်အရ
ဒေါ်စာလင်း(LLB) ဒေါ်သန်းမြင့် (LLB, WIPO, Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၆၀၇) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၇၄၄)
၄၃၊ သီတာလမ်း၊ ရန်အောင်ရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း- ၀၉-၄၂၄၅၄၄၀၂၅၊ ၀၉-၉၆၇၆၇၂၄၂၊ ၀၉-၄၅၀၂၅၄၅၆၀

မြောင်းမြမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဒေါ်ဆိုင်းညွန့်
အသက်(၈၂)နှစ်

ဦးစီးနာယက - သက်ကြီးကန်တော့ခံပုဂ္ဂိုလ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ပိတောက်လမ်း၊ အမှတ်(၈၁)နေ အသင်း၏ ဦးစီးနာယက၊ သက်ကြီးကန်တော့ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်ဆိုင်းညွန့်သည် ၂၃-၁-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့)တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းသွားပါသဖြင့် ၂၇-၁-၂၀၂၄ (စနေနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသင်းသူ၊ အသင်းသား၊ မိတ်ဆွေများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
အမှုဆောင်အဖွဲ့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ရောက်စုကျန်
အသက်(၉၆)နှစ်

မန္တလေးမြို့နေ ဦးကျော်ကျော်ဝင်း-ဒေါ်မေရင်တို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီးသည် ၂၁-၁-၂၀၂၄ ရက်တွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ကိုသက်-မဋ္ဌေး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ဆိုင်းညွန့်(မြောင်းမြ)
အသက်(၈၂)နှစ်

ဦးဟန်သိန်းလွင် (Director, Shwe Taung Development Co., Ltd)၏မိခင် ဒေါ်ဆိုင်းညွန့်အသက် (၈၂)နှစ်သည် ၂၃-၁-၂၀၂၄ ရက် ညနေတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် Shwe Taung Group မိသားစု

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၈)ရပ်ကွက်၊ ဝစ်နီလမ်းနေ ဦးမောင်မောင် [၁၂/အလန(နိုင်)၀၂၈၅၀၂]နှင့် ဒေါ်တင်တင်အေး [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၄၄၂၉၂]တို့၏ သားကြီးဖြစ်သူ မောင်မြတ်သီဟမောင် [၁၂/အစန(နိုင်)၂၅၅၂၉၂]သည် မိဘများ၏ ပြောဆိုဆုံးမ သွန်သင်မှုများကို မလိုက်နာဘဲ မိမိသဘောအတိုင်း ပြုမူဆောင်ရွက်သွားပါသဖြင့် (၁-၁-၂၀၂၄) ရက်နေ့မှစ၍ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်းနှင့် အခြားမည်သည့်ကိစ္စများကိုမှ တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးမောင်မောင် [၁၂/အလန(နိုင်)၀၂၈၅၀၂]

ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပွင့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄/မြို့သစ်)၊ မင်းနန္ဒာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၂၉၄/ခ) ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၈)ထပ်တိုက် (Slab Roof) (Lift- ၁ စင်းပါ) အဆောက်အအုံ၏ မြေရင်းဘက်ခြမ်း၊ စတုတ္ထထပ်၊ (၅/B)လွှာ၊ ဧရိယာ(၁၇၆၀x ၅၄၆၀) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ကန်ထရိုက်တာဖြစ်သူ ဦးစော်လင်းခိုင် [၁၂/တမန(စဉ်)၀၀၀၃၃၅] (မီးထက်ဝတ်ဆောက်လုပ်ရေး)မှ အရစ်ကျကြိုမြှင့်စနစ်ဖြင့် တရားဝင်ရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်အေးမိခိုင် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၀၄၇၇၅]မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန်ထရိုက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၅)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူတိုက်တိုက်လာရောက် ကန်ထရိုက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ထရိုက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ
ဦးမောင်မောင်(စလင်း)(LLB) ဒေါ်မိုးယုနွယ်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၄၄၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၃၂၄)
Ph: 09-954280932 LLB, D.B.L, D.I.L, D.M.L,
အမှတ်(၈၁)တကောင်း(၅)လမ်း၊ WIPO(Switzerland)
(၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ Ph: 09-420080932, 09-977402677

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်၊ လမ်း အလှူဒါယကာကြီး
ဦးအောင်စိုး 68th B.Agr
အမျိုးသားစာပေဆုရှင် အောင်စိုး (စိုက်ပျိုး/၁၀၇)
အသက် (၈၇) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၅၅၇)၊ ပထမထပ်၊ ကန်တော်လမ်း၊ လေးဒေါင့်ကန်ရပ်ကွက်နေ ကိုပြည့်စုံစိုး၊ မမေပွင့်စိုး၊ မဖူးပွင့်စိုးတို့၏ မွေးသဖလ်ကျေးဇူးရှင်၊ ဒေါ်အမာစိန်၏ ခင်ပွန်း ဦးအောင်စိုး အသက်(၈၇)နှစ်သည် ၂၂-၁-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သောရပ်ကလာပ်ကို ၂၄-၁-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ဘုရားအမျိုးရှိသော ရဟန်းသံဃာအရှင်သုတော်မြတ်တို့ကို ဆွမ်းအစရှိသော ဒါတဗ္ဗဝတ္ထုအစုစုတို့ကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး အမျှအတန်းပေးဝေလိုပါသောကြောင့် ၂၈-၁-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ကြပါရန် ညှိုးငယ်သောစိတ်ထားဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဒါယိကာမကြီး
ဒေါ်ဆိုင်းညွန့် (မြောင်းမြ)
အသက် (၈၂)နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ ပိတောက်လမ်း၊ အမှတ်(၈၁)နေ (ဦးအငယ်-ဒေါ်မြလေးစိန်)တို့၏ သမီးကြီး၊ (ဦးဗန်တစ်-ဒေါ်ကြင်ဟန်)တို့၏ သမီးဆွေးမ၊ ဦးထွန်းလွင်၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ကိုခင်မောင်ကျော်-ဒေါက်တာရွှေရည်ဦး၊ ကိုဟန်သိန်းလွင်-မခင်ဘုန်းမြင့်တို့၏ မွေးသမိခင်၊ မောင်ဖြိုးသီဟ၊ မောင်ရွှေသီဟ၊ မောင်ဘုန်းပြည့်ဟန်၊ မောင်ဘုန်းမြတ်ဟန်တို့၏အဘွားသည် ၂၃-၁-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၅:၀၈ နာရီတွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းသွားပါသဖြင့် ၂၇-၁-၂၀၂၄ (စနေနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သဟာများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း ဒါယကာကြီး
ဦးစိန်ဝင်း(ခ)ဦးအိတု
အသက်(၇၅)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သာဓုအနောက်ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၃၁)၊ စလင်းလမ်းနေ (ဦးတင်မောင်-ဒေါ်မြင့်တင်)တို့၏သားကြီး၊ (ဦးမြမောင်-ဒေါ်ခင်ကြည်)တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်သန်းမြင့်၊ ဦးစိန်လွင်၊ ဦးစိန်မြင့်၊ ဒေါ်သန်းဌေး၊ ဦးစိန်အေး-ဒေါ်စမ်းစမ်းမော်၊ ဒေါ်နင်းဝေတို့၏အစ်ကို၊ (ဒေါ်ခင်ဆွေမြင့်)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးအောင်လင်း၊ ဦးမင်းအောင်မိုး-ဒေါ်လှလှဝင်း၊ ဦးနေလင်းထွန်း-ဒေါ်စုဝေလှိုင်၊ ဦးငြိမ်းသီဟ-ဒေါ်မေသန္တာချိုတို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မောင်မင်းခန့်သူ၊ မောင်အာကာဘုန်းမြင့်၊ မောင်သက်ပိုင်ဦး၊ မောင်ခန့်တင်ကြည်တို့၏အဘိုး၊ မမေဖူးပွင့်၊ မမေပွင့်ဖြူတို့၏ ဘကြီးသည် ၂၄-၁-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၃ နာရီတွင် ဘဝတစ်ပါးသို့ ကူးပြောင်းသွားပါသဖြင့် ၂၆-၁-၂၀၂၄ (သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃၀-၁-၂၀၂၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန်ထရိုက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၈)၊ ကင်းဝန်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၃၄/က)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၂၀၆၀x ၆၀၆၀)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၅၅)ဧက၊ (၁၂၀၀)စတုရန်းပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုမြေယာဌာနရှိ မြေစာရင်းတွင် ဒေါ်မြမြဦး [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၁၀၅၄၄] အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ ဦးသီဟကျော် [၉/ကပတ(နိုင်) ၂၇၂၃၂]သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၇၄၃၇/၂၀၂၃)ဖြင့် ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန်ထရိုက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန်ထရိုက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ -
ဒေါ်ယုညိုကြည်(LLB) ဒေါ်စုစုလှိုင်(LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၄၀၆) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၅၅၆၃)
အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊
ဖုန်း- ၀၉-၄၃၁၄၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၅၆၀၀၆၃၊ ၀၉-၇၉၆၃၀၀၀၂

လျှပ်စစ်တက်အားကို ဓွေတာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ

အိမ်ပြင်ပတွင်လျှပ်စစ်အား ဝေးလေးခရစ်မြို့တွင် ပိတ်ထားခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကို ဓွေတာပါ။




သင့်သွေးဖြင့် အသက် ကယ်ပါ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

- ၁။ နိုင်ငံရေး
 - (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
 - (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
 - (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- ၂။ စီးပွားရေး
 - (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
 - (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။
 - (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။
- ၃။ လူမှုရေး
 - (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအထောက်အကူပြု ပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
 - (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
 - (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များ အနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့် ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

❖ မြန်မာ့ဂီတ၊ မြန်မာ့အကနှင့် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အနုပညာရပ်များ ဆက်လက်ထွန်းကား ပြန့်ပွားလာသည်နှင့်အမျှ လူငယ်များ၏ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာများတွင် အမျိုးသားရေးလမ်းကြောင်းမှန်အတိုင်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် အထောက်အကူပြုနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးသားရေးကိုယ်ခံစွမ်းအားများ မြင့်မားလာမည်ဖြစ်သည်ကို ပြောကြားလို...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော (၂၄)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

ယနေ့ ဖတ်စရာ

ရပ်စောက်မြို့နယ်တွင် ငွေကျပ် ၁၂ ဒသမ ၅ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၅ သန်း သိမ်းဆည်းရမိ

စာမျက်နှာ » ၁၄

တပ်မတော်က လက်နက်ကြီးများဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ကြီးမြို့နယ်တို့တွင် ပြည်သူများ သေဆုံးဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့ကြောင်း မဟုတ်မမှန် သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများကို ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

စာမျက်နှာ » ၁၅

ယခုကာလတွင် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်များ၌ မီးစက်ထက် ဆိုလာကို ပိုမိုရောင်းချနေရ

စာမျက်နှာ » ၁၆

မစ်ဒယ်ဘရော့ကို နှစ်ကျောပေါင်းရလဒ် ခြောက်ဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရပြီး ချယ်လ်ဆီးအသင်း အီးအက်ဖ်အယ်လ်ဖလား ဗိုလ်လုပွဲတက်လှမ်း



ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့် မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့ မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်းတို့ ဇန်နဝါရီ ၂၃ ရက်ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့တဲ့ အီးအက်ဖ်အယ်လ်ဖလား ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့် ဒုတိယအကျော့ပွဲစဉ်မှာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းက မစ်ဒယ်ဘရော့ အသင်းကို ခြောက်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာကြောင့် နှစ်ကျောပေါင်းရလဒ် ခြောက်ဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိကာ အီးအက်ဖ်အယ်လ်ဖလား နောက်ဆုံးဗိုလ်လုပွဲသို့ တက်လှမ်းခွင့်ရရှိခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီပွဲစဉ်မှာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းအတွက် သွင်းဂိုးတွေကို ပထမပိုင်း ပွဲကစားချိန် ၁၅ မိနစ်မှာ မစ်ဒယ်ဘရော့အသင်း ကစားသမား စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

MFF ဖူဆယ်လိဂ်-၂ ပြိုင်ပွဲတွင် TG United အသင်း ဆက်လက်ဦးဆောင်

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄ MFF ဖူဆယ်လိဂ်-၂ ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၆) ကို ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ သုဝဏ္ဏဘောလုံးကွင်းရှိ MFF ဖူဆယ်အားကစားရုံ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ TG United အသင်း နိုင်ပွဲဆက်ပြီး ဆက်လက်ဦးဆောင်လျက်ရှိသည်။

ပွဲစဉ် (၆) တွင် Maryar အသင်းက Black Cross အသင်းကို ခြောက်ဂိုး-လေးဂိုး၊ YRG အသင်းက Noka United အသင်းကို ခုနစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး၊ Sun Far အသင်းက Seven အသင်းကို ၁၀ ဂိုး-လေးဂိုး၊ SGF အသင်းက KKY အသင်းကို ခြောက်ဂိုး-လေးဂိုး၊ TG United အသင်းက M-Million အသင်းကို ခြောက်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရပြီး Golden Yoma အသင်းနှင့် ရွှေပြည်သာ အသင်းတို့ သုံးဂိုးစီသာရကျခဲ့သည်။ ပွဲစဉ် (၅) အပြီးတွင် ထိပ်ဆုံးတွင် အပြိုင်ဖြစ်နေသည့် အသင်းများအနက် Black Cross အသင်း အရေးနိမ့်ခဲ့သဖြင့် TG United အသင်းသည် ထိပ်ဆုံးတွင် ရမှတ် ၁၅ မှတ်ဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ - MFF



Maryar အသင်းနှင့် Black Cross အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်း ကစားသမားသစ် ထပ်မံခေါ်ယူ

ရန်ကုန် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက် အသင်းသည် ရာသီသစ်အတွက် ကစားသမားသစ်များ ဆက်တိုက်ခေါ်ယူလျက်ရှိပြီး စတုတ္ထမြောက် ကစားသမား ခေါ်ယူမှု အဖြစ် တောင်ပံကစားသမား ဟိန်းဇေယျာမင်းကို ခေါ်ယူခဲ့သည်။

ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းသည် ပြီးခဲ့သည့်ရာသီက မြဝတီအသင်းတွင် ခြေစွမ်းပြကစားခဲ့သည့် တောင်ပံကစားသမား ဟိန်းဇေယျာမင်းကို နှစ်နှစ်စာချုပ်ဖြင့် ခေါ်ယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဟိန်းဇေယျာမင်းသည် ၂၀၁၈ နှင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် မြဝတီလူငယ်အသင်း၊ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်လူငယ်အသင်း တို့တွင်ကစားပြီး ၂၀၂၂ နှင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် မြဝတီစီနီယာအသင်း၌ ကစားခဲ့သည်။ ရန်ကုန်ယူနိုက်တက်အသင်းသည် ရာသီသစ်အတွက် ပြည်တွင်းကစားသမားသစ် လေးဦးခေါ်ယူထားပြီး ဟိန်းဇေယျာမင်း မတိုင်မီက ဂိုးသမားပြည့်ဖြိုးအောင်၊ ကွင်းလယ်ကစားသမား ဝေလင်းအောင်နှင့် တောင်ပံကစားသမား ညီညီအောင်တို့ကို ခေါ်ယူထားသည်။ ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ - YUFC

